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NÚM. 11/2024 - SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE QUE TINGUÉ LLOC 
EL DIA 25 DE JULIOL DE 2024

A la vila de Molins de Rei, quan són les dinou hores del vint-i-cinc de juliol de dos mil 
vint-i-quatre, es reuneixen a la sala de sessions de la Casa Consistorial, en primera 
convocatòria, i sota la presidència del Sr. Alcalde, Xavi Paz Penche els regidors i regidores 
que tot seguit s’esmenten, per tal de celebrar la sessió ordinària del Ple, a la qual han estat 
convocats en temps i forma.

Sr. Alcalde Xavi Paz Penche
Sra. Jessica Revestido Romero
Sr. Iván Mustieles Pozo
Sra. Carme Madorell Colomina
Sr. Miguel Zaragoza Alonso
Sra. Ainoa García Ballestín
Sr. Joan Carles Serra Bosch
Sra. Esther Espinosa García
Sr. Alejandro Herrero Basange
Sr. Gerard Corredera Rebulà
Sr. Lucas Silvano Ferro Sole
Sra. Marta Espona Burgués
Sr. Ricard Vinyets Cid
Sra. Meritxell Campmajó García
Sra. Alba Patricia Cabral Ortiz
Sra. Francesca Riera Forns
Sr. Ramon Sánchez Gil
Sra. Rocío Segovia Mayán
Sr. Joan Albert Fabra Barrios
Sra. Eva Maria Janés Fraile
Sra. Meritxell Galobart Soler

Assisteix l’Interventor accidental, Sr. Eusebi Valldaura Domenech i la Secretària de la 
Corporació, Sra. Sandra Castelltort i Claramunt, que dóna fe de l’acte.

Un cop comprovada l’existència del quòrum que demana l’article 90.1) del ROF, per a la 
vàlida constitució del Ple, el Sr. Alcalde obre la sessió, i es passa tot seguit al debat i 
consideració dels assumptes inclosos a l’ordre del dia que acompanya a la convocatòria 
d’aquesta sessió, número 11/2024 de data 22 de juliol de 2024. 

0.- Declaració Institucional de l’Ajuntament de Molins de Rei per expressar la 
condemna i rebuig davant els assassinats de les víctimes de violència masclista.
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DECLARACIÓ INSTITUCIONAL
El consistori Molinenc condemna i manifesta el seu condol i solidaritat amb familiars i 
amics  de les dones assassinades, aquest 2024, presumptament a mans de les seves 
parelles.

Refermem el nostre compromís en la lluita contra la xacra de la violència masclista en tots i 
cadascun dels seus àmbits. Cal treballar, amb més força que mai, contra aquesta violència 
masclista estructural que, malauradament, segueix present a la nostra societat. 

Institucions i ciutadania hem de fer front comú per denunciar qualsevol actitud violenta i 
desenvolupar plegats un marc natural d’igualtat. 

Així, i davant dels fets ocorreguts, l’Ajuntament de Molins de Rei manifesta: 

Primer.- La condemna enèrgica d’aquests assassinats i de qualsevol forma de 
violència masclista.

Segon.- Expressar el nostre condol en nom de tota la ciutadania Molinenca. 

Tercer.- Reafirmar el rebuig a les violències masclistes, en totes les seves formes, i  
fer públic el nostre compromís en l’eradicació de la violència masclista. 

*Lectura dels noms de les persones assassinades durant aquest mes de juliol de 
2024:

05/07/2024. Rosi, cognoms desconeguts. 67 anys. Villena (Alacant, País Valencià)
05/07/2024. Nom i cognoms desconeguts. 50 anys. Antequera (Màlaga, Andalusia)
06/07/2024. Susana, cognoms desconeguts. 48 anys. Ejea de los Caballeros (Saragossa, 
Aragó)
13/07/2024. Juliana Denise Vinuesa, 32 anys. Bunyol (València, País Valencià)
13/07/2024. Trudy, cognoms  desconeguts, 76 anys. Salou (Tarragona, Catalunya)
13/07/2024. Sara Abigail, cognoms desconeguts, 29 anys. Carabanchel (Madrid, 
Comunitat de Madrid)
14/07/2024. Manuela, cognoms desconeguts, 30 anys. Sabadell (Barcelona, Catalunya)
14/07/2024. Margarita, cognoms desconeguts, 36 anys. Alacant (País Valencià)

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Molt bé, molt bona tarda a tots i totes de nou, ara sí, al Ple ordinari del mes de juliol. Un Ple 
que, malauradament, també hem de començar de la mateixa manera... Si us plau, 
començaríem el Ple, si us plau. Un Ple en el que, malauradament, hem de començar de la 
mateixa manera que hem començat tots els plens d'aquest any, en què ni un sol mes ens 
hem salvat d'haver de llegir, malauradament, la declaració institucional de rebuig als 
atemptats masclistes. En aquest cas, per acord de portaveus, la lectura de la declaració 
d'avui la farà la companya Francesca Riera. Endavant.

Sra. Riera:
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Gràcies, alcalde. Bona tarda als que ens escolten des de casa i a les persones que estan 
aquí a la sala. Malauradament, el consistori molinenc ha de tornar, una vegada més, a 
condemnar i manifesta el seu condol i solidaritat amb les famílies i amics de les dones 
assassinades aquest 2024, presumptament, a mans de les seves parelles. Refermem el 
nostre compromís en la lluita contra la xacra de la violència masclista en tots i cadascun 
dels seus àmbits. Cal treballar amb més força que mai contra aquesta violència masclista 
estructural que, malauradament, segueix present a la nostra societat. Institucions i 
ciutadania hem de fer front comú per denunciar qualsevol actitud violenta i desenvolupar 
plegats un marc natural d'igualtat. Així, i davant dels fets ocorreguts, l'Ajuntament de 
Molins de Rei manifesta:

primer, la condemna enèrgica d'aquests assassinats i de qualsevol altra forma de violència 
masclista; segon, expressar el nostre condol en nom de tota la ciutadania molinenca; i, 
tercer, reafirmar el rebuig a les violències masclistes en totes les seves formes i fer públic 
el nostre compromís en l'erradicació de la violència masclista.

Faré lectura dels noms de les persones assassinades durant aquest mes de juliol. El dia 5, 
Rosi, de cognoms desconeguts, de 67 anys, de Villena, Alacant, País Valencià; també el 
dia 5, una dona de 50 anys, de nom i cognoms desconeguts, d'Antequera, Màlaga, 
Andalusia; el dia 6, Susana, de cognoms desconeguts, de 48 anys, de Egea de los 
Caballeros, Saragossa, Aragó; el 13, Juliana Denise Vinuesa, de 32 anys, Buñol, València, 
País Valencià; també el 13, Trudy, de cognoms desconeguts, de 76 anys, de Salou, 
Tarragona, Catalunya; i també el mateix 13, Sara Abigail, de cognoms desconeguts, de 29 
anys, de Carabanchel, Madrid, Comunitat de Madrid; el 14, Manuela, de cognoms 
desconeguts, de 30 anys, de Sabadell, Barcelona, Catalunya; i el mateix 14, Margarida, de 
cognoms desconeguts, de 36 anys, d'Alacant, País Valencià.

ORDRE DEL DIA

1.- Aprovar l’esborrany de l’acta del Ple Extraordinari 8/2024 de data 19 de juny de 
2024. (Exp. 8/2024/PLE) i de l’esborrany de l’acta del Ple ordinari 9/2024 de data 27 de 
juny de 2024. (Exp. 9/2024/PLE).-

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Comencem ara amb els punts dictaminats per la Junta de Portaveus. 
Primer de tot, «Aprovar l'esborrany de l'acta del Ple extraordinari 8/2024, de data 19 de 
juny del 2024, i de l'esborrany de l'acta del Ple ordinari 9/2024, de data 27 de juny del 
2024». Alguna consideració? Alguna esmena? Doncs, les donaríem per aprovades 
aquestes dues actes

S’aprova per unanimitat dels membres presents.

A – CONEIXEMENT DE L’ACCIÓ DEL GOVERN MUNICIPAL

2.- Donar compte dels Decrets d’Alcaldia (Exp.10/2024/DCADC).-

DONAR COMPTE
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“El Sr. Alcalde proposa al Ple l'adopció del següent acord:

Únic.- Donar compte dels decrets d'Alcaldia sobre diversos temes.

LLIBRE DECRETS 2024
JUNY

Hipervincle decret Núm. Data Concepte
15251140652455657551 1244 03/06/2024 Sancionador
15251140641725120671 1245 03/06/2024 Aprovació Despeses
15251137764317460560 1246 04/06/2024 Contractació oberts de serveis
15251137357572051707 1247 04/06/2024 Autorització i delegacions

15251137713526752612 1248 04/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140026135407340 1249 04/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251137450005543114 1250 04/06/2024 Nomenaments
15251137474141545523 1251 04/06/2024 Nomenaments
15251137724471342051 1252 04/06/2024 Situacions del personal
15251137622063336545 1253 04/06/2024 Situacions del personal

15251140624442211415 1254 04/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251137544423025372 1255 04/06/2024 Nomenaments
15251140650634240050 1256 04/06/2024 Nomenaments

15251140032165553234 1257 04/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140041046624167 1258 04/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15253575622160753154 1259 04/06/2024 Relació Nomenaments
15251140072332006304 1260 04/06/2024 Regularització fiscal
15251137512255603433 1261 04/06/2024 Contractes privats
15251140427756265523 1262 05/06/2024 Recurs de reposició
15251140254230031710 1263 05/06/2024 Recurs de reposició
15251137657333120574 1264 05/06/2024 Modificacions de pressupost
15251137440734006061 1265 05/06/2024 Modificacions de pressupost

15251140721451436276 1266 05/06/2024 Devolucio de garanties: fiances en 
efectiu i avals

15251140225231113746
1267 05/06/2024 Llicència d'ocupació de la via pública 

per obres i serveis (grues, bastides, 
altres elements estructurals)

15251140670671465471 1268 05/06/2024 Contracte Obert simplificat de 
subministraments

15251140703657412737 1269 05/06/2024 Ajuts socials

15251137367520317400 1270 05/06/2024 Aprovació Despeses i reconeixement 
d'obligacions

15251137716032732652 1271 06/06/2024 Processos de selecció
15251140547530110607 1272 06/06/2024 Processos de selecció
15251140677323507517 1273 06/06/2024 Aprovació document cobratoris
15251140645470625413 1274 06/06/2024 Aprovació document cobratoris

http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960524844106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960559110906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960555425406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960556422006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960557560906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960557642406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960557746406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960557770806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960557797706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960557863806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960557932006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960557975906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960558002306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960558025906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960558067606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960558450306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960561602506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960570616506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960577378606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960577224506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960572917406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960572985406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960573290006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960575075106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960575163506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960577544306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960578869406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960588065406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960588164306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960593748406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960594249706750
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15251140531253471173 1275 06/06/2024 Disciplina urbanística
15251137400502015211 1276 06/06/2024 Disciplina urbanística
15251140153652613252 1277 06/06/2024 Retribucions; nómina i seguretat social
15251140132064441041 1278 06/06/2024 Nomenaments
15251137420566610477 1279 06/06/2024 Nomenaments
15251140155166440775 1280 06/06/2024 Nomenaments
15251140440237450455 1281 06/06/2024 Contractació laboral
15251140532417400377 1282 06/06/2024 Nomenaments
15251140647317502135 1283 06/06/2024 Nomenaments
15251140374354166766 1284 06/06/2024 Nomenaments
15251140166714036131 1285 07/06/2024 Llicència d'obra menor
15251137551703717161 1286 07/06/2024 Nomenaments

15251137722700700445 1287 07/06/2024 Alta per omissió al Padró Municipal 
d’Habitants

15251140461277770642 1288 07/06/2024 Alta per omissió al Padró Municipal 
d’Habitants

15251140701773663275 1289 07/06/2024 Llicències, permisos i excedències

15251140051504254556 1290 07/06/2024 Alta per omissió al Padró Municipal 
d’Habitants

15251137407116557225 1291 07/06/2024 Alta per omissió al Padró Municipal 
d’Habitants

15251137620227404121 1292 07/06/2024 Alta per omissió al Padró Municipal 
d’Habitants

15251140673750313730 1293 10/06/2024 Llicència d'obra menor

15251137463465106761
1294 11/06/2024 Llicència d'ocupació de la via pública 

per parada de venda de material 
pirotècnic

15251140725241675511 1295 11/06/2024 Regularització fiscal
15251140143750770773 1296 11/06/2024 Recurs de reposició
15251140612004473544 1297 11/06/2024 Devolució d'ingressos indeguts
15251140541015550237 1298 11/06/2024 Subvencions i convenis amb entitats
15251140304676443537 1299 11/06/2024 Ordenances i reglaments
15251140456462722032 1300 11/06/2024 Autorització i delegacions
15251140245734622067 1301 11/06/2024 Nomenaments

15251140530322010050 1302 11/06/2024 Alta per omissió al Padró Municipal 
d’Habitants

15251137436671315166 1303 11/06/2024 Autorització i delegacions
15251137722052063552 1304 11/06/2024 Contractació laboral
15251140632415754276 1305 11/06/2024 Contractació laboral
15251140241410076272 1306 11/06/2024 Modificacions de pressupost
15251137731271623025 1307 11/06/2024 Autorització i delegacions
15251140600163600642 1308 11/06/2024 Regularització fiscal

15251140655175627134
1309 11/06/2024 Llicència d'ocupació de la via pública 

per obres i serveis (grues, bastides, 
altres elements estructurals)

15251140050627214461
1310 11/06/2024 Comunicació prèvia de primera 

ocupació o utilització d'edificis i 
instal·lacions

15251137527673440677 1311 11/06/2024 Recurs de reposició

http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960602603006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960604523906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960606219206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960606241606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960606257706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960606288606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960606310906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960606332506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960606347806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960606368506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960616577706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960617054906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960617548606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960618425706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960618453406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960618477406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960618516706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960618544506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960618578606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960649106906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960650003106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960650044206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960650132806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960650720806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960650761406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960650918706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960653565106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960654266806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960657388206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960665094706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960665134206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960665463306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960667736906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960667761906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960667822506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960670017306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960670086006750
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15251140054172124151
1312 11/06/2024 Llicència d'ocupació de la via pública 

per obres i serveis (grues, bastides, 
altres elements estructurals)

15251140560527261636 1313 12/06/2024 Sancionador
15251137647352410041 1314 12/06/2024 Sancionador
15251140353704502640 1315 12/06/2024 Sancionador
15251140535162713004 1316 12/06/2024 Sancionador
15251140676620450226 1317 12/06/2024 Sancionador

15251137447577272146
1318 12/06/2024 Comunicació prèvia de primera 

ocupació o utilització d'edificis i 
instal·lacions

15251137750266335064 1319 12/06/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15251140200475726330 1320 12/06/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15251140171515234673 1321 12/06/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15251140067163100412 1322 12/06/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15251140124321755443 1323 12/06/2024 Ordre d'execució
15251140130324125217 1324 12/06/2024 Contractació menor de serveis

15251137454723753264 1325 12/06/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15251140117047711700 1326 13/06/2024 Recurs de reposició

15251137543044012702 1327 13/06/2024 Sol·licitud actuacions/serveis a 
Generalitat i altres administracions

15251140356621731345 1328 13/06/2024 Devolucio de garanties: fiances en 
efectiu i avals

15251140523257342210 1329 13/06/2024 Modificació llicència gual
15251137455272227056 1330 13/06/2024 Nomenaments

15251137361623673060 1331 13/06/2024 Devolucio de garanties: fiances en 
efectiu i avals

15251140565611614533 1332 13/06/2024 Situacions del personal
15251140474443604040 1333 13/06/2024 Aprovació document cobratoris
15251140462651062513 1334 13/06/2024 Aprovació document cobratoris
15251140006521714477 1335 13/06/2024 Recurs Contenciós
15251137434406733763 1336 13/06/2024 Aprovació document cobratoris
15251137403604453717 1337 13/06/2024 Aprovació document cobratoris
15251140130427134304 1338 13/06/2024 Regularització fiscal
15251140021431073315 1339 13/06/2024 Devolució d'ingressos indeguts
15251140302366257375 1340 13/06/2024 Ajuts socials
15251140032505434642 1341 13/06/2024 Recurs de reposició
15251137726633275662 1342 13/06/2024 Subvencions per a l'Ajuntament
15251137651306645640 1343 14/06/2024 Llicència de gual i contragual

15251140316260772455
1344 14/06/2024 Llicència d'ocupació de la via pública 

per obres i serveis (grues, bastides, 
altres elements estructurals)

15251140522032046566 1345 16/06/2024 Provisió de llocs
15251137550277461056 1346 16/06/2024 Baixa llicència gual
15251140256470202764 1347 16/06/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960670717206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960666982006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960666924906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960666902306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960666882006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960666697406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960681849406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960687316406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960687387906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960687436106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960687593206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960687615606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960687860806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960688154806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960699299606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960697682106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960697864406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960698905206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960698948906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960699000306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960699027906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960699117406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960699149206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960699728106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960699759806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960699773706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960702201906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960702331406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960702621406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960702756206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960703750406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960710485406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960711478306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960712583606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960713186106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960713587006750


Secretaria
11/2024/PLE

25 de juliol de 2024

Pàg. 7/73

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

15251140605105430322 1348 16/06/2024 Regularització fiscal
15251140201171667513 1349 16/06/2024 Retribucions; nómina i seguretat social
15251140361536405426 1350 16/06/2024 Nomenaments
15251140645062344516 1351 17/06/2024 Sancionador
15251137556237260250 1352 17/06/2024 Sancionador
15251137642174424725 1353 17/06/2024 Sancionador
15251140070672214751 1354 17/06/2024 Sancionador
15251140701461562161 1355 17/06/2024 Sancionador
15251140173552610077 1356 17/06/2024 Sancionador
15251137406321306250 1357 17/06/2024 Sancionador
15251140404207251044 1358 17/06/2024 Sancionador
15251140156720702410 1359 17/06/2024 Sancionador
15251137615146527316 1360 17/06/2024 Recurs de reposició
15251137425376335044 1361 17/06/2024 Recurs de reposició
15251140566176505662 1362 17/06/2024 Recurs de reposició
15251140127140713330 1363 18/06/2024 Aprovació Despeses
15251140160020045772 1364 18/06/2024 Aprovació Despeses
15251140573551556641 1365 18/06/2024 Regularització fiscal

15251140677152062654 1366 18/06/2024 Aprovació Despeses i reconeixement 
d'obligacions

15251140245512762030 1367 18/06/2024 Bases de concursos
15251137550223112377 1368 18/06/2024 Cessió d'ús de béns
15251140244117702336 1369 18/06/2024 Nomenaments

15251140633650055600
1370 18/06/2024 Comunicació prèvia de primera 

ocupació o utilització d'edificis i 
instal·lacions

15251140054221164530 1371 18/06/2024 Nomenaments
15251140507255665565 1372 18/06/2024 Nomenaments
15251140401721500275 1373 18/06/2024 Nomenaments
15251137715652050701 1374 18/06/2024 Contractació laboral
15251140137401741762 1375 18/06/2024 Situacions del personal
15251140412076156243 1376 18/06/2024 Retribucions; nómina i seguretat social
15251137765004467154 1377 18/06/2024 Situacions del personal
15251137645313260526 1378 18/06/2024 Retribucions; nómina i seguretat social
15251140627302644431 1379 18/06/2024 Contractes de Lloguer

15251137740461277440 1380 18/06/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15251140431034474470 1381 18/06/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

15251137672173020155 1382 18/06/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15251137500605171774 1383 18/06/2024 Gestió de cementiri
15251140317610524117 1384 18/06/2024 Gestió de cementiri
15251137603742130670 1385 18/06/2024 Sancionador
15251137362704363157 1386 18/06/2024 Sancionador
15251140423045214303 1387 18/06/2024 Sancionador
15251137477740701047 1388 20/06/2024 Subvencions per a l'Ajuntament
15251140057430203133 1389 20/06/2024 Ajuts socials
15251140426154277207 1390 20/06/2024 Convenis interadministratius
15251140036554470663 1391 20/06/2024 Alta per omissió al Padró Municipal 
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d’Habitants
15251137436214602651 1392 20/06/2024 Disciplina urbanística
15251137736510600533 1393 20/06/2024 Contractes de Lloguer
15251140234416716053 1394 20/06/2024 Gestió de cementiri
15251140157222111461 1395 20/06/2024 Gestió de cementiri
15251137754711613721 1396 20/06/2024 Bases de concursos
15251137652450645665 1397 20/06/2024 Gestió de cementiri

15251137755140603476 1398 20/06/2024 Reclamació per responsabilitat 
patrimonial de l'administració

15251140631043751142 1399 20/06/2024 Reclamació per responsabilitat 
patrimonial de l'administració

15251140135345204617 1400 20/06/2024 Reclamació per responsabilitat 
patrimonial de l'administració

15251140553670714453 1401 20/06/2024 Concertació operacions de tresoreria

15251140334025115447 1402 20/06/2024 Fraccionament i/o ajornament del 
pagament d'impostos i taxes municipals

15251137714077426621 1403 20/06/2024 Fraccionament i/o ajornament del 
pagament d'impostos i taxes municipals

15251137443671216435 1404 20/06/2024 Cessió d'ús de béns
15251140126777021701 1405 20/06/2024 Situacions del personal
15251140562104475064 1406 20/06/2024 Nomenaments
15251140512747617540 1407 20/06/2024 Nomenaments

15251137374140400135 1408 20/06/2024 Alta per omissió al Padró Municipal 
d’Habitants

15251137550304324502 1409 20/06/2024 Alta per omissió al Padró Municipal 
d’Habitants

15251140466375012260 1410 20/06/2024 Devolució d'ingressos indeguts
15251140213671357032 1411 20/06/2024 Cessió d'ús de béns
15251137741550363170 1412 20/06/2024 Retribucions; nómina i seguretat social
15251140037170143306 1413 20/06/2024 Cessió d'ús de béns
15251137546627204411 1414 20/06/2024 Sancionador
15251140544066437056 1415 21/06/2024 Sancionador
15251140437001265401 1416 25/06/2024 Recurs de reposició
15251140420527761246 1417 25/06/2024 Plans i projectes
15251140360461372713 1418 25/06/2024 Disciplina urbanística
15251140605305537337 1419 25/06/2024 Contractació oberts de subministrament
15251140262656250647 1420 25/06/2024 Autorització i delegacions
15251140706756743143 1421 25/06/2024 Cessió d'ús de béns
15251137454332502357 1422 25/06/2024 Nomenaments
15251140101032577344 1423 25/06/2024 Nomenaments
15251140273733700060 1424 25/06/2024 Encàrrec de gestió

15251137461153103576 1425 25/06/2024 Alta per omissió al Padró Municipal 
d’Habitants

15251140422372701656 1426 25/06/2024 Règim disciplinari
15251140121451207127 1427 25/06/2024 Cessió d'ús de béns
15251137653610142314 1428 25/06/2024 Situacions del personal
15251140166125275110 1429 25/06/2024 Situacions del personal
15251137610311740004 1430 25/06/2024 Retribucions; nómina i seguretat social
15251140116103424051 1431 25/06/2024 Recurs de reposició
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15251137511362102615 1432 26/06/2024 Recurs de reposició
15251137555777451320 1433 26/06/2024 Recurs de reposició
15251140472246257054 1434 26/06/2024 Processos de selecció
15251140216725604416 1435 26/06/2024 Processos de selecció

15251140422055767144 1436 26/06/2024 Devolucio de garanties: fiances en 
efectiu i avals

15251137640644564747 1437 26/06/2024 Processos de selecció

15251140144253045303 1438 26/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140620546377301 1439 26/06/2024 Contracte Obert simplificat de 
subministraments

15251137563477506360 1440 26/06/2024 Contracte Obert no harmonitzat de 
serveis

15251137535107361710 1441 26/06/2024 Modificacions de pressupost
15251140140252333631 1442 26/06/2024 Modificacions de pressupost
15251140552455041204 1443 26/06/2024 Contractes de Lloguer

15251137715620120407 1444 26/06/2024 Devolucio de garanties: fiances en 
efectiu i avals

15251140502111447137 1445 26/06/2024 Contractació menor de 
subministraments

15251140527526706147 1446 26/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140456713652264 1447 26/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140637071422612 1448 26/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140177204731477 1449 26/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140025376550556 1450 26/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140422760455133 1451 26/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15253575623467630234 1452 26/06/2024 Relació Contractació Laboral
15251137570161675132 1453 26/06/2024 Processos de selecció
15251137434745704402 1454 26/06/2024 Processos de selecció

15251140143211613000 1455 26/06/2024 Reclamació per responsabilitat 
patrimonial de l'administració

15251140304502440652 1456 26/06/2024 Reclamació per responsabilitat 
patrimonial de l'administració

15251137770450522002 1457 26/06/2024 Reclamació per responsabilitat 
patrimonial de l'administració

15251140315651731124 1458 26/06/2024 Reclamació per responsabilitat 
patrimonial de l'administració

15251140364431457344 1459 26/06/2024 Reclamació per responsabilitat 
patrimonial de l'administració

15251137437252116040 1460 26/06/2024 Reclamació per responsabilitat 
patrimonial de l'administració

15251137470722113354 1461 26/06/2024 Permís de connexió d'aigües residuals a 
un sistema de sanejament

15251140054470770122 1462 26/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
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d'habitants
15251140155110746041 1463 28/06/2024 Llicència d'obra menor
15251137556574164201 1464 28/06/2024 Cessió d'ús de béns

15251140205143765305 1465 28/06/2024 Baixa definitiva de vehicles (cotxe, 
motocicleta o ciclomotor)

15251140057634260313 1466 28/06/2024 Llicència per la tinença o conducció de 
animals potencialment perillosos

15251137361365161773 1467 28/06/2024 Disciplina urbanística
15251137625371771104 1468 28/06/2024 Llicència d'obra menor

15251140274174576460 1469 28/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140226314500751 1470 28/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140260706364417 1471 28/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140124136115607 1472 28/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140415654216447 1473 28/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251137643136046005 1474 28/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140325220567314 1475 28/06/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal 
d'habitants

15251140076217421316 1476 28/06/2024 Situacions del personal
15251137516214321170 1477 28/06/2024 Contractació laboral
15251137424012425766 1478 28/06/2024 Nomenaments
15251140245525646223 1479 28/06/2024 Nomenaments

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem a l'apartat de coneixement de l'acció del Govern municipal amb el punt 2 de l'ordre 
del dia «Donar compte dels decrets d'alcaldia». Alguna qüestió? Doncs, avancem i ens 
donem ja per assabentats.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

3.- Donar Compte al Ple del Decret d’Alcaldia número 1593 de data 10 de juliol de 
2024 d’ Adscripció dels vocals del Grup Municipal d’ERC en les Comissions 
Informatives (Exp. 1/2024/ORPOL).- 

DONAR COMPTE

El President de l’Àrea d’Economia i Finances presenta a la Comissió Informativa de 
Serveis Central i Economia (ESC) i Alcaldia, el Decret d’Alcaldia número 1593 de data 10 
de juliol de 2024, el qual es transcriu literalment:
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“ Decret d’Alcaldia Número: 1593 de data 10/07/2024 A la vila de Molins de Rei,

Xavi Paz Penche, alcalde de la vila de Molins de Rei, vist l'expedient 1/2024/ORPOL,que 
resulta del procediment tramitat de/d' Adscripció dels vocals del Grup Municipal d’ERC en 
LES COMISSIONS INFORMATIVES ,dicto aquest decret, que es fonamenta en els fets i 
en les consideracions que tot seguit s'exposen:

Donat que en el DA núm.1953 de data 14 de setembre de 2023 (expedient 
21/2023/ORPOL) es varen nomenar presidents delegats de les comissions informatives de 
caràcter permanent que a continuació es relacionen, als Tinents d'Alcalde, membres de la 
Junta de Govern Local, que així mateix s'especifiquen, adscrivint com a vocals d'aquestes, 
a proposta dels diferents Grups polítics municipals.

Donant que el Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC) ha presentat la 
instància número 2024014833, de data 24 de juny de 2024 per la que reubica als seus 
membres en les diferents comissions informatives de caràcter permanent.

Per tot això, aquesta Alcaldia, a la vista de la instància presentada pel Grup Municipal 
d’ERC amb representació municipal, i en ús de les facultats que legalment té conferides.

Tenint en compte el que s'ha exposat i en virtut de les atribucions que tinc conferides per la 
legislació vigent,

DECRETO:

Primer.- Modificar el Decret d’Alcaldia número 1953, de data 14 de setembre de 2023, 
expedient número 21/2023/ORPOL, en els aspectes relatius als representants del Grup 
Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC) en les Comissions Informatives de 
caràcter permanent, en els termes que s’indiquen a l'apartat Segon del present decret.

Segon.- Adscriure com a com a vocals de les comissions informatives de caràcter 
permanent a resultes de la instància presentada pel Grup polític municipal d’ Esquerra 
Republicana de Catalunya, als Regidors i Regidores següents:

Comissió Informativa de l’Ârea de Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia

Titular: Sr. Ricard Vinyets Cid 
Titular: Sra. Marta Espona Burgués 
Suplent: Sra. Francesca Riera Forns

Comissió Informativa de l’Àrea de Serveis a les Persones (ASP)

Titular: Sra. Alba Patricia Cabral   Ortiz
Titular: Sra. Marta Espona Burgués 
Suplent: Sr. Ricard Vinyets Cid

Comissió Informativa de l’Àrea de Sostenibilitat i Territori (SIT)

Titular: Sra. Meritxell Campmajó Garcia 
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Titular: Sra. Francesca Riera Forns 
Suplent: Sra. Marta Espona Burgués

Comissió Informativa de l’Àrea de Desenvolupament Econòmic (ADE)

Titular: Sra. Francesca Riera Forns 
Titular: Sra. Meritxell Campmajó Garcia 
Suplent: Sra. Alba Patricia Cabral Ortiz

Comissió Especial de Comptes

Titular: Sr. Ricard Vinyets Cid
Titular: Sra. Marta Espona Burgués
Suplent: Sra. Meritxell Campmajó Garcia

Tercer.- Comunicar aquesta resolució als regidors i regidores afectats, així com als caps 
dels diferents serveis municipals i als treballadors/es que actuen com a secretaris/es de les 
esmentades Comissions, pel seu coneixement i efectes.

I perquè així consti, signo aquest decret en la data que consta a l'encapçalament, la qual 
s'incorporarà al Llibre de Decrets d'Alcaldia.”

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia la present proposta a fi i efectes de DONAR 
COMPTE a la mateixa i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació:

Únic.- Donar Compte al Ple del Decret d’Alcaldia número 1593 de data 10 de juliol de 
2024.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

El punt tercer és «Donar compte al Ple del Decret d'Alcaldia número 1593, de data 10 de 
juliol del 2024, d'adscripció dels vocals del grup municipal d'Esquerra Republicana en les 
diferents comissions informatives». I, per tant, és donar a conèixer la nova configuració i 
representació dels companys d'Esquerra Republicana a les diferents comissions 
informatives. Ens donaríem per assabentats

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

4.- Donar compte per al trasllat de l’informe resum dels resultats del control intern de 
l’exercici 2023 (Exp. 2/2023/SEECO).-

DONAR COMPTE
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Atès que l’article 213 del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat 
per Reial decret 2/2004, de 5 de març (TRLRHL), estableix que els òrgans interventors de 
les Entitats Locals remetran amb caràcter anual a la Intervenció General de l’Administració 
de l’Estat un informe resum dels resultats dels controls desenvolupats en cada exercici, en 
el termini i amb el contingut que es regulen en les normes indicades en aquest article.

Atès que el Reial decret 424/2017, de 28 d’abril, pel qual es regula el règim jurídic del 
control intern a les entitats del sector públic local, estableix en el seu article 37 que l’òrgan 
interventor haurà d’elaborar amb caràcter anual i amb ocasió de l’aprovació del compte 
general, l’informe resum dels resultats del control intern assenyalat en l’article 213 del 
TRLRHL.

Atès que aquest informe resum ha de ser remès al Ple, a través del/la President/a de la 
Corporació i a la IGAE (Intervenció General de l’Administració del Estat) i contindrà els 
resultats més significatius derivats de les actuacions de control financer i de la funció 
interventora realitzades en l’exercici anterior.

Vista la Vista la Resolució de 2 d’abril de 2020, de la Intervenció General de l’Administració 
de l’Estat, estableix les instruccions a les quals s’ha d’ajustar el contingut, estructura i 
format de l’informe resum.
 
Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia la present proposta a fi i efectes de DONAR 
COMPTE  a la mateixa i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació:

Primer.- Donar trasllat de l’informe resum dels resultats del control intern de l’exercici 2023 
de l’Ajuntament de Molins de Rei, per la seva remissió al Ple de la Corporació en la 
propera sessió que es celebri.

Segon.- Donar trasllat de l’informe resum dels resultats del control intern de l’exercici 2023 
de l’Ajuntament de Molins de Rei a la Intervenció General de l’Administració de l’Estat. 

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem al punt 4 «Donar compte del trasllat de l'informe resum del resultat del control 
intern de l'exercici 2023». I, en aquest cas, faria la presentació del punt el regidor Joan 
Carles Serra. Endavant.

Sr. Serra:

Molt bé. Gràcies, alcalde. 

Presenta el punt 4

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Alguna qüestió? A continuació, senyor Ricard Vinyets, endavant.
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Sr. Vinyets:

Bona tarda a tothom. Com bé ja saben des de l'informe de control intern del 2022 que des 
del grup municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya hem posat un especial èmfasi en 
que no podem normalitzar el pagament de factures corresponents a serveis realitzats per 
la mateixa empresa de manera continuada i periòdica en el temps, sense que existeixi 
contracte i, en conseqüència, amb un informe negatiu de l'interventor. En aquest àmbit, les 
xifres del 2023 són 305 factures amb objeccions i una xifra de 579.556,23 euros pagats. 
Tenim empreses que han facturat més de 117.000 euros, 70.000 o 57.000 euros a 
l'Ajuntament, totes elles amb aquest informe negatiu de l'interventor pels seus serveis 
contractats sense seguir la normativa o el camí corresponent. No dubtem de la seva 
necessitat i justificació, però que sigui una manera de fer estesa en els ajuntaments no és 
excusa per tenir-ne màniga ampla a casa nostra que, a fi de comptes, som tots nosaltres, 
molinencs i molinenques, qui paguem. No obstant, també cal ser justos i valorar la feina 
que estan fent per regularitzar aquesta mala praxis. Ja tenim 7 objectes de contracte a 
l'horitzó per començar a solucionar aquest fet, malgrat que la seva promesa d'aplicació va 
molt més lenta del que ens van dient comissió rere comissió. Pel que fa a la resta de 
contractes pendents, també esperem que aviat posin l'adreçador a lloc. Per tant, novament 
quina pena aquestes 305 factures, però enhorabona per entomar la problemàtica i posar fil 
a l'agulla. No dubtin ni un segon que hi seguirem a sobre fins a la seva solució. Altrament, 
mirant altres aspectes fora de l'àmbit de les factures, ens ha sobtat, com bé ha comentat el 
regidor, la mala consideració que rep la relació amb l'empresa adjudicatària del servei 
públic de l'administració i explotació de les instal·lacions d'aigua calenta i sanitària i 
calefacció de la Granja, Voelia. Segons aquest informe, no hi consta contracte vigent per a 
la prestació del servei. Voelia tampoc no ha presentat cap informe d'explotació del servei i, 
a sobre, l'interventor ressalta que el servei és altament deficitari, amb un desequilibri de 
387.217,84 euros. En aquest informe ens recomanen una anàlisi en profunditat del present 
i futur d'aquest servei, tant des del punt de vista econòmic, financer com jurídic. I aquí sí 
que si em volem respondre, m'agradaria que em diguessin quines mesures tenen en ment 
per ficar-hi solució.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Una esmena, Veolia, no Voelia. La companyia és Veolia. Senyor Fabra, sí? 
endavant.

Sr. Fabra:

Moltes gràcies, regidor, alcalde. I benvinguts a tots els assistents al Ple. A veure, en la línia 
del que s'ha comentat en la intervenció prèvia, aquí el problema en aquest punt és el de 
les factures. I per posar una mica de context, que potser amb la intervenció prèvia no s'ha 
especificat aquest context, però, pot resultar interessant per a tothom que està seguint el 
Ple, la llei de contractació del sector públic diu que per a contractes de serveis de més de 
15.000 euros i d'obres de més de 40.000 s'ha de licitar. Per tant, s'ha de garantir una 
concurrència lliure al procés, un seguit de publicitat, etcètera. I aquí hi ha un seguit de 
serveis i un seguit de contractes que superen aquest import, perquè són el mateix objecte i 
les mateixes empreses; superen aquest import anual i no s'estan licitant, s'estan adjudicant 
en contractes menors. Això és un problema que ja fa molts anys que arrossega aquest 
Ajuntament. En l'informe de l'any passat estàvem igual. Sí que hi havia un compromís de 
resoldre-ho, sí que s'ha treballat segons el que ens ha explicat el Govern per resoldre 
aquest problema i posar en ordre tots aquests contractes de l'Ajuntament perquè 
compleixin amb la llei, perquè ara no s'està complint amb la llei. I això és, evidentment, un 
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problema. I el que sí que pregaríem al Govern és que fes públic el compromís que vam 
adquirir en la Comissió Informativa d'Economia i Serveis Centrals de tenir regularitzada 
aquesta situació abans que acabi l'any, amb els contractes que, efectivament, tenen 
aquesta problemàtica. O si no és abans que acabi l'any, adquirir el compromís segons la 
previsió que tinguin, si ha de ser a mitjans de l'any que ve, l'any que ve. Però això és un 
tema que s'ha de resoldre ja, que potser no és gaire atractiu a nivell polític, però sí que a 
nivell de gestió és indispensable que ho fem, perquè si no podríem tenir problemes. És a 
dir, si en algun moment alguna empresa que estigués interessada en proveir alguns 
d'aquests serveis interposés algun tipus de recurs, això podria conduir a una nul·litat 
contractual o podria conduir a altres conseqüències jurídiques que ningú desitja per a 
l'Ajuntament.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. No? Senyor Joan Carles Serra, endavant.

Sr. Serra:

Com sempre els hi dic, gràcies per les seves intervencions, perquè sempre ens motiven a 
millorar. Sí que és veritat, fa un temps que els hi estem dient que estem posant fil a l'agulla 
per resoldre aquesta temàtica i en concret un regidor que em persegueix cada comissió 
informativa per intentar resoldre-ho. També li valoro molt que hagi dit que estem fent això, 
estem resolent això. De fet, vostè ho té a més, intento donar-hi transparència amb els 
contractes que sí que tenen data. De fet, dels set que hem mirat constantment, quatre 
d'ells ja tenen data a partir d'agost. I, de fet, hi ha un a l'agost, dos al setembre, un a 
l'octubre i un al novembre. En el sentit que tenen ja data –i a més ho tenen per WhatsApp, 
eh?– quant a resoldre tot això. No cal que els hi digui que és... no diria que és complex, 
però bé, ho és. És a dir, probablement tot es resoldrà amb una llei de contractació, però no 
és fàcil, perquè hi ha moltes característiques que s'han de tenir en compte amb aquesta llei 
de contractació. No li podem donar una data ara, però la nostra intenció com a Govern 
responsable que som és tenir una data ja per tenir una llei de contractació i totes aquestes 
més de... al voltant de 300 factures que tenim, resoldre-ho. Deixem, de totes formes, que 
sigui positiu en el sentit següent, que una empresa faci moltes coses per a un ajuntament 
no necessàriament hem de trobar aspectes negatius en això. Vol dir que ho fan bé, perquè 
si no, els nostres tècnics, que ho fan també molt bé, serien capaços de dir «aquesta 
empresa no vull que treballi més per a l'Ajuntament». Per tant, busquem la part positiva. Si 
treballen amb l'Ajuntament és perquè ho fan bé, a preus raonables. De totes formes, 
òbviament, hem de tenir una futura llei de contractació que tot això ho posi en ordre i així 
cada Ple o en algun Ple haguem de parlar d'aquest tema. I també tindrem l'informe 
d'intervenció, probablement, si pot ser ja l'any que ve, amb aquest tema absolutament 
resolt. Ho repeteixo, gràcies per les seves aportacions, com sempre.

Sr. Alcalde:

Molt bé, moltes gràcies. Si no hi ha cap intervenció més... Sí? Endavant, senyor Vinyets.

Sr. Vinyets:

No, només volia fer l'aclariment que, en cap moment, el debat era si aquestes empreses 
feien bé la seva feina. De fet, en la meva intervenció he dit que no dubtem que és 
justificable. I bé, celebrem que ja comencin a tenir data i, evidentment, aquest seguiment el 
seguirem fent perquè l'any que ve aquest informe no sigui com el d'aquest any. Gràcies.
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El Ple de la Corporació en resta assabentat.

5.- Donar Compte al Ple del Decret d’Alcaldia número 1606 de designació de 
membres de la comissió de seguiment d’execució contracte abastament aigua i de la 
comissió mixta de traspassos entre l’Ajuntament i l’AMB. (Exp. 8/2023/CONSE).-

DONAR COMPTE

Atès que mitjançant Decret d’Alcaldia núm. 1606 de data 12 de juliol de 2024 es va acordar 
la designació dels membres de la comissió de seguiment de l’execució del contracte 
d’abastament d’aigua i la designació dels membres de la comissió mixta de traspassos 
entre l’Ajuntament de Molins de Rei i l’Àrea Metropolitana de Barcelona.

Atès la proposta a la Comissió informativa de SiT de Donar Compte al Ple, signada pel 
President de l’Àrea en data 16 de juliol de 2024.

Únic.- DONAR COMPTE AL PLE MUNICIPAL del Decret d’Alcaldia núm. 1606 de data 12 
de juliol de 2024 que transcriu literalment a continuació: 

“Decret d’Alcaldia núm. 1606 de data 12 de juliol de 2024

Atès que mitjançant acord del Ple de l’Ajuntament de Molins de Rei, en sessió ordinària 
de 21 de desembre de 2023, es va adoptar l’acord de la perllongació excepcional i 
transitòria, per raons d’interès públic, del contracte de gestió i explotació del servei 
municipal d’abastament d’aigua potable de Molins de Rei, en règim de concessió, a 
partir de l’1 de gener de 2024, a l’empresa FCC AQUALIA, SA, fins que l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona no assumeixi la plena competència del servei o es disposi 
d’un altre gestor.

Atès que, entre els acords, s’establia la disposició de la creació de la Comissió de 
seguiment de l’execució del contracte d’abastament d’aigua, integrada per 
representants de l’Ajuntament de Molins de Rei, de l’empresa adjudicatària FCC 
AQUALIA SA i de l’Àrea Metropolitana de Barcelona. L’objectiu d’aquesta comissió és 
el seguiment del present contracte, la proposició d’instruccions del servei, així com 
vetllar i coordinar la transició en el moment en que l'Àrea Metropolitana de Barcelona 
assumeixi la competència.

Atès que en data 27 de febrer de 2024, el Consell Metropolità de l'Àrea Metropolitana 
de Barcelona va adoptar l’acord de la constitució de la Comissió mixta de traspassos 
entre l'Àrea Metropolitana de Barcelona i l’Ajuntament de Molins de Rei, amb la finalitat 
de determinar els béns, els drets, les obligacions i els recursos i el personal que cal 
transferir a l’Àrea Metropolitana de Barcelona, d’acord amb el que estableix la Llei 
31/2010, de 3 d’agost de l’AMB.

Atès que en el mateix Consell també es va designar les persones que actuaran com a 
representants de l’AMB, tant en aquesta Comissió mixta com en la Comissió de 
seguiment de l’execució del contracte d’abastament d’aigua creada per l’Ajuntament de 
Molins de Rei, i que són les següents:
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- El Director de l’Àrea del Cicle de l’Aigua i Anàlisi de Polítiques Metropolitanes de 
l’AMB, Sr. Martín Gullón Santos, qui actuarà com a president, o persona en la 
qui delegui.

- El Director de Serveis del Cicle de l’Aigua de l’AMB, Sr. Fernando Cabello 
Bergillos, qui actuarà com a vocal, o persona en qui delegui.

- El Cap del Servei de Supervisió de Concessions de la Direcció de Serveis del 
Cicle de l’Aigua, Sr. Xavier Herranz Parrilla, qui actuarà com a vocal, o personal 
en qui delegui.

- La Cap de Secció de Patrimoni de Secretaria, Sra. Anna Masia Segura, qui 
actuarà com a vocal, o persona en qui delegui.

- La Cap de Secció Administrativa de la Direcció de Serveis del Cicle de l’Aigua 
de l’AMB, la Sra. Eva Díaz-Mella Bustillo, qui actuarà com a secretària, o 
persona en qui delegui.

Atès que dins dels acords també es sol·licitava a l’Ajuntament de Molins de Rei la 
designació de 4 membres per formar part de la Comissió mixta de traspassos abans 
esmentada.

Atès que des del departament de Sostenibilitat, com a responsable del Servei 
d’abastament d’aigua potable municipal, es proposa la composició següent per a la 
Comissió de seguiment de l’execució del contracte d’abastament d’aigua:

Atès que per a la Comissió mixta de traspassos entre l’Ajuntament de Molins de Rei i 
l’AMB, es proposen els següents 4 membres:

PROPOSTA Càrrec operatiu Càrrec Habitual

Vocal Alcalde o persona en qui delegui

Vocal Regidor de Medi Natural i Serveis 
Ambientals o persona en qui delegui

Vocal Director de Serveis de l’Àrea de Sostenibilitat i 
Territori o persona en qui delegui

PROPOSTA Càrrec operatiu Càrrec Habitual
President Alcalde o persona en qui delegui
Vocal Regidor de Medi Natural i Serveis 

Ambientals o persona en qui delegui
Vocal Director de Serveis de l’Àrea de 

Sostenibilitat i Territori o persona en qui 
delegui

Vocal Cap de Serveis Jurídics en funcions o 
persona en qui delegui

Vocal Cap de Rendes i Responsable de Serveis 
Generals o persona en qui delegui

Vocal Responsable de Sostenibilitat o persona en 
qui delegui

Secretària Secretària Municipal o persona en qui 
delegui
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Vocal Responsable de Sostenibilitat o persona en qui 
delegui

Vist l’informe de 8 de juliol de 2024 de la Responsable de Sostenibilitat, proposat els 
membres de la Comissió de Seguiment de l’execució del contracte de referència i de la 
Comissió mixta de traspassos entre l'Àrea Metropolitana de Barcelona i l’Ajuntament de 
Molins de Rei.

Vist l’article 53.1. u) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (TRLMRLCat).

Atès el donar a compte a la Comissió Informativa de l’Àrea de Sostenibilitat i Territori, 
signada pel seu president en data 16 de juliol de 2024.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea 
de Sostenibilitat i Territori (SIT) la present proposta a fi i efectes de DONAR COMPTE  
a la mateixa i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació:

Primer.- DESIGNAR els membres següents per formar part de la Comissió de 
seguiment de l’execució del contracte d’abastament d’aigua:

Segon.- ESTABLIR que, en cas de canvi del càrrec habitual dins de l’Ajuntament 
d’algun dels membres, la persona que el substitueixi ho farà també en la Comissió de 
seguiment de l’execució del contracte d’abastament d’aigua.

Tercer.- SOL·LICITAR a AQUALIA FCC SA la designació dels membres que formaran 
part de la Comissió abans esmentada.

Càrrec operatiu Càrrec Habitual Nom

President Alcalde Xavi Paz Penche o 
persona en qui delegui

Vocal Regidor de Medi Natural i Serveis 
Ambientals

Lucas Ferro Solé o 
persona en qui delegui

Vocal Director de Serveis de l’Àrea de 
Sostenibilitat i Territori

O persona en 
delegui

qui

Vocal Cap de 
funcions

Serveis Jurídics en Elidia Cerdà Albero o 
persona en qui delegui

Vocal Cap de Rendes i Responsable de Serveis 
Generals

Joan Montserrat 
Olivella o persona en qui 
delegui

Vocal Responsable de Sostenibilitat Patrícia Vinyals Onsès 
o persona qui delegui

i 
en

Secretària Secretària Municipal Sandra Castelltort i 
Claramunt o persona en qui 
delegui
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Quart.- DESIGNAR les següents persones com a representats de l’Ajuntament de 
Molins de Rei en la Comissió mixta de traspassos entre l’Ajuntament de Molins de Rei i 
l'Àrea Metropolitana de Barcelona:

Càrrec operatiu Càrrec Habitual Nom

Vocal Alcalde Xavi Paz Penche
o persona en qui 

delegui
Vocal Regidor de Medi Natural i Serveis Ambientals Lucas Ferro Solé

o persona en qui 
delegui

Vocal Director de Serveis de l’Àrea de 
Sostenibilitat i Territori

O persona en qui 
delegui

Vocal Responsable de Sostenibilitat Patrícia Vinyals i Onsès o 
persona en qui delegui

Cinquè.- NOTIFICAR el present acord als interessats, a l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona i a FCC Aqualia SA.

Sisè.- Donar compte dels anteriors acords al Ple de la Corporació

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà 
no obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent”.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Passem al punt cinquè, «Donar compte al Ple del Decret d'Alcaldia núm. 
1606 de designació de membres de la Comissió de seguiment d'execució i contracte 
d'abastament d'aigua i de la Comissió Mixta de Traspassos entre Ajuntament i l'Àrea 
Metropolitana de Barcelona». Endavant, senyor Lucas Ferro.

Sr. Ferro:

Moltes gràcies, alcalde. 

Presenta el punt 5

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. S'obriria el torn d'intervencions. Doncs, si no hi ha intervencions... Senyor 
Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Disculpi, disculpi el to. Demano disculpes. No ha estat afortunat per part meva i, per tant, li 
demano disculpes i no es tornarà a produir. Però, home, em pensava que algú altre 
parlaria i, per tant, deixava pas a alguna altra intervenció. Bé, en tot cas, els darrers anys 
possiblement no hi ha hagut una comissió de seguiment, però el que sí que hi ha hagut 
son reunions constants entre l'Ajuntament, entre els tècnics de l'Ajuntament i, evidentment, 
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Aqualia, per poder fer aquest seguiment constant i veraç que hi ha hagut per part dels 
tècnics municipals. I, per tant, això jo crec que també cal posar-ho en valor, perquè a 
vegades ens oblidem que, si no hi és la part política, sembla que no hi hagi seguiments, i la 
part tècnica de l'Ajuntament és la que ha fet aquest seguiment en aquests anys. I jo crec 
que ha estat un seguiment prou acurat. De fet, una de les reunions més tenses, 
possiblement, que jo vaig tenir en el mandat del 15 al 19 va ser, precisament, amb l'Àrea 
Metropolitana amb aquesta comissió de seguiment, quan s'havia de fer una revisió de 
preus. I aquí va ser una de les reunions tenses on jo crec que aquesta expertesa que tenia 
el llavors director que hi havia responsable del servei de l'aigua crec que va ser important i 
interessant a l'hora de posar sobre la taula què és el que no s'estava fent bé o com es 
podia millorar aquesta transparència des d'Aqualia envers l'Ajuntament. I aquí vam tenir 
discussions fortes i, per tant, jo espero que aquesta creació d'aquesta nova comissió de 
seguiment tingui aquesta capacitat d'arribar a punts àlgids, punts durs en què nosaltres no 
només ataquem Aqualia, sinó que també ataquem l'Àrea. Perquè és evident que ara el 
nostre interlocutor serà l'Àrea Metropolitana. I, per tant, aquí és on nosaltres hem d'apretar. 
I aquí avui tenim amics i amigues, veïns i veïnes dels barris de muntanya que continuen 
encara sense una solució evident. I això crec que a aquestes alçades de la concessió, set 
mesos més tard, encara no pot continuar així. No pot ser que encara no s'hagi solucionat 
el problema del tractament de l'aigua als barris de muntanya. Aquest és un problema greu 
que jo crec que no s'està tractant amb la cura suficient i crec que aquí encara s'ha de 
posar més èmfasi. No sé a qui cal tocar el crostó, però és evident que així no podem 
continuar. Per tant, hem de... I no val això que vagin pagant els veïns i ja els hi retornarem 
això. Això no val. O sigui, amb un Ajuntament seriós, això no val. I, per tant, el que hem de 
fer és veure com realment tractem aquest problema, que és el problema del servei de 
l'aigua als barris de muntanya i que puguem solucionar d'una vegada i definitivament 
aquest problema que malauradament s'ha generat, que s'ha anat tard, que s'han buscat 
solucions tardanament i que ara encara estem en aquest espai. Per tant, espero que 
aquesta comissió tingui els fruits que pertoquin, que no hi hagi demagògia amb el servei de 
l'aigua, que és un bé que... I jo crec que aquest passat dimarts el Consell Metropolità ja 
ens va apujar el servei de l'aigua un 3,76 %. Per tant, no és menor el cost de l'aigua que ja 
han pujat. La primera decisió que pren l'Àrea Metropolitana envers aquesta nova concessió 
és apujar, un augment de les tarifes al voltant del 30 %. I això jo crec que no és una bona 
decisió veient el servei que tenim i la situació que tenim. Per tant, jo crec que cal posar en 
valor la situació de Molins de Rei i cal valorar el que s'està fent. I en això no val allò del 
café para todos i crec jo que cal tenir present la situació que té Molins de Rei, que 
s'alimenta en gran part dels seus pous, i això crec que és un element diferenciador envers 
altres municipis del nostre entorn que realment sí que tiren en gran part d'aigua d'ATLL. I 
aquest és un element que nosaltres hauríem de posar a la taula. I en aquesta comissió jo 
demanaré quan se'ns expliqui com han anat les reunions, com ha anat aquest punt. Jo 
crec que han de ser elements que hem de poder diferenciar-nos. Molins de Rei crec que té 
un tractament diferenciat i ja sabem que l'AMB és un conjunt de 36 municipis, però hi ha 
singularitats que nosaltres hem de posar sobre la taula. I, en tot cas, som nosaltres qui les 
hem de defensar, som nosaltres qui hem de ser punyents en aquest sentit.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Moltes gràcies. Senyor Ferro, endavant.

Sr. Ferro:

Un matís. Estic d'acord en gran part de la seva intervenció. Una de les consideracions que 
vam fer, ho he dit en la meva intervenció, és incloure l'Àrea metropolitana en aquesta 
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comissió. No volíem una comissió a dos, perquè enteníem que faltava la institució que era 
responsable del servei d'aigua. He de dir que, evidentment, ja hem tingut reunions a tres 
durant aquest temps, especialment per la problemàtica dels barris de muntanya. I que 
aquesta comissió tenia per objecte no només avaluar que no es trenqui l'equilibri 
econòmic, perquè el servei, o almenys la proposta que fa Aqualia és que el servei fa anys 
que està en dèficit de tarifa i, per tant, un dels objectius és no acumular dèficit en aquest 
any, però n'hi ha un altre que és la garantia de prestació del servei. Jo crec que aquí hem 
de ser exigents, tant per als barris de muntanya com per a la resta de servei, però 
especialment per un servei que no s'està prestant i no s'està prestant adequadament, com 
és el repartiment d'aigua amb cisternes. 

I, per altra banda, estic també d'acord amb una cosa que has dit i que jo crec que en algun 
moment haurem de ser capaços de plantejar, Molins de Rei viurà una pujada de gairebé el 
30 % de la seva tarifa d'aigua, en gran part impulsada per l'augment del cànon de l'ATLL. I 
es dona la particularitat que nosaltres som un municipi que consumeix poca aigua de la 
xarxa en alta, però que aquest cànon el que fa és apujar constantment la part fixa del 
cànon, que és la part que pagues per estar connectat, i nosaltres estem connectats 
fonamentalment per si hi ha algun episodi de contaminació d'aigua o de terbolesa, i que 
això ens està impulsant uns preus de l'aigua i uns augments de preus de l'aigua 
desorbitats. Jo crec que en això també hem de ser capaços d'exigir un... no dic un 
tractament diferenciat, però sí que no sigui el cànon fix el que marqui els increments tan 
abusius en municipis que fem un ús marginal de l'aigua de l'ATLL. Res més.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Ens donem per assabentats de la constitució d'aquesta comissió i passem 
a les comissions informatives.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

B – ASSUMPTES DICTAMINATS PER LES COMISSIONS INFORMATIVES

COMISSIÓ ESPECIAL DE COMPTES

6.- Aprovar  el Compte general de l’exercici 2023. (Exp. 1/2024/COMGE).-

DICTAMEN

La Comissió Especial de Comptes, en sessió celebrada el 22 de maig de 2024, va informar 
inicialment de forma favorable el Compte General de l’exercici 2023.

Mitjançant edicte publicat en el Butlletí oficial de la Província del dia 29 de maig de 2024, el 
Compte General de l’exercici 2023 ha estat exposat al públic per un termini de quinze 
dies,durant els quals i vuit dies més, no s’ha presentat cap al·legació i/o reclamació segons 
informe de la Cap de l’Oficina d’Atenció Ciutadana de data 3 de juliol de 2024.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Especial de Comptes la 
present proposta a fi i efectes emeti informe previ perquè sigui remés al Ple de la 
Corporació:
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Primer.- Informar favorable i definitivament el Compte General de l’Ajuntament de Molins 
de Rei corresponent a l’exercici 2023.

Segon.- Sotmetre al Ple de la corporació el Compte General de l’exercici 2023 per a la 
seva aprovació.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

En primer lloc i en aquest Ple, a la Comissió Especial de Comptes que ens dona el punt 
sisè de l'ordre del dia, que és «Aprovar el compte general de l'exercici 2023». I té la veu i 
l'explicació de nou el regidor de Finances, Juan Carlos Serra. Endavant.

Sr. Serra:

Gràcies, alcalde, de nou.  

Presenta el punt 6

Sr. Alcalde:

Obriríem el torn d'intervencions. Doncs, si no hi ha intervencions, ara sí que hem de passar 
a votació.

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEIS CENTRALS I ECONOMIA (ESC) I 
DE L’ÀREA D’ALCALDIA.
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7.- Aprovar inicialment els expedients de modificació del Pressupost 2024.Crèdit 
Extraordinari 4/2024 i Suplement de Crèdit 3/2024 (Exp.85/2024/MOPRE i Exp. 
86/2024/MOPRE).-

DICTAMEN

Miguel Zaragoza Alonso , President de l’Àrea de Serveis Econòmics i Centrals, presenta a 
la Comissió Informativa de Serveis Econòmics i Centrals (ESC) la proposta següent:

Proposta d’acord

El Ple de l’Ajuntament, en sessió extraordinària duta a terme el dia 14 de maig de 2024, va 
aprovar inicialment el Pressupost General de la Corporació per a l’exercici 2024. 

El Ple de l’ajuntament, en sessió extraordinària de data 19 de juny de 2024, va aprovar 
definitivament i amb efectes del dia ú de gener, el Pressupost General de l’Ajuntament de 
Molins de Rei per a l’any 2024.

Vistes les instruccions del Regidor d’Hisenda i Finances per tal d’incoar un expedient de 
modificació del Pressupost General de l’exercici 2024 per donar resposta a necessitats de 
consignació pressupostària, i finançat mitjançant la baixa d’altres aplicacions 
pressupostàries de l’estat de despeses.

Vist l’informe favorable emès pel Cap de Negociat de Control de Gestió en data 15 de juliol 
de 2024 amb el conforme de l’Interventor accidental de data 15 de juliol de 2024.

Vist que d’acord a l’article 13.2. de les Bases d’Execució del Pressupost vigents, els crèdits 
extraordinaris i els suplements de crèdit es poden finançar amb anul·lacions o baixes de 
crèdits d’altres aplicacions pressupostàries de despesa del pressupost no compromeses, 
les dotacions de les quals s’estimin reductibles, sense pertorbació del servei.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Econòmics i Centrals (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer.- APROVAR inicialment l’expedient de modificació del Pressupost General 2024 
següent:

TIPUS NÚMERO IMPORT
SUPLEMENT DE CRÈDIT 3/2024 62.000 €
CRÈDIT EXTRAORDINARI 4/2024 221.428,83 €

Segon.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província i en el Taulell d’anuncis 
de la Corporació per un període de quinze dies. Es considerarà definitivament aprovat si 
durant aquest termini, comptat a partir de l’endemà de la seva publicació en el BOP, no es 
presenten reclamacions.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS
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Sr. Alcalde:

I ara passem a la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis Centrals, Economia i de l'Àrea 
d'Alcaldia amb el punt setè de l'ordre del dia, que és «Aprovar inicialment els expedients de 
modificació del pressupost 2024 amb un crèdit extraordinari 4/2024 i un suplement de 
crèdit 3/2024». I fa l'explicació d'aquest punt també el regidor de Finances, Joan Carles 
Serra. Endavant.

Sr. Serra:

Gràcies de nou, alcalde.  

Presenta el punt 7

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyor Ricard Vinyets. Endavant.

Sr. Vinyets:

Bé, realment és trist. El pressupost 2024 no el porten al Ple fins al maig i no s'aprova 
definitivament fins al 19 de juny. La principal argumentació d'aquest fet temporal tan 
inusual és que calia fer un pressupost tancat on les partides fossin definitives i exactes. 
Pràcticament ens van assegurar que ja no caldria modificar res de res. Per això, malgrat 
que no compartim aquest pressupost per les seves mancances i les seves prioritats, que 
no són les nostres, en certa manera ho vam celebrar, ja que per fi deixàvem de crear 
pressupostos, com en l'anterior mandat sociovergent, amb partides fictícies d'imports 
insuficients per omplir a posterioritat. Per fi podíem veure la fotografia completa del 
pressupost quan ens la mostraven, malgrat que fos injustificadament tard i amb 
refinançaments indispensables que condicionaven els pressupostos dels propers mandats 
perquè tot pogués quadrar. Doncs bé, 36 dies més tard ja porten una modificació aquí al 
Ple. I quina modificació! Cau, de moment, una de les mesures estrella anunciades a 
bombo i plateret, el pla d'asfaltat corresponent al 2024. Ens diuen que no tindran temps per 
licitar-ho. Imaginem que aquest fet ja el sabien fa 36 dies, tot i que el van mantenir en el 
pressupost. Ara passen aquesta pilota al pressupost del 2025 i allà tocarà recuperar 
aquesta xifra i hipotecant altres mesures. I, de moment, el 2024 els carrers sense asfaltar. I 
ens demanen ara 113.861 euros per adequar per Molivers l'edifici de l'antiga Loto. Si 
tenien tan clar fa 36 dies que aquest edifici es comprava, no preveien que caldria adequar-
lo per Molivers quan elaboraven el pressupost? Precisament aquesta pregunta ja els hi 
vam fer al maig i ara ens donen la raó en que, com en altres iniciatives, improvisen en el 
dia a dia. Aquesta manca de previsió té a veure amb la manca de concreció amb què en 
farem d'aquest edifici i amb quins serveis, i com, hi col·locarem. 

Però celebrem que comencin a deixar enrere lloguers. Si en volen deixar més, el Molí 
segueix buit i encara estan a temps de replantejar-ne l'ús. Per altra banda, 50.000 euros en 
el projecte de modernització administrativa que tan sols fa dos mesos ens deien que amb 
20.000 euros d'inversió ja fèiem. Com deia al principi, és trist que ni dos mesos més tard ja 
modifiquin un pressupost que ens van dir que ja no caldria tocar. És trist que ni dos mesos 
més tard ens traslladin que hi ha mesures estrella previstes i necessàries que eren 
inexecutables. És trist que ni dos mesos més tard ja ens indiquin que no van preveure 
unes accions sobre un edifici que tenien tan clar que anaven a comprar. També sobta que 
ara ens inspirem en que la Guàrdia Urbana necessita material antidisturbis arran d'uns 
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incidents ocorreguts fa gairebé deu mesos. Tampoc es va saber preveure a l'hora 
d'elaborar aquest pressupost? Podem entendre modificacions del pressupost per fets no 
previsibles. Un sostre en mal estat podria ser no previsible, però l'adequació d'un edifici 
que tenim claríssim que volem adquirir, l'abast d'una inversió prevista o un material de 
seguretat que sabíem que era necessari, són fets previsibles que quan vostès s'han 
permès tants mesos per poder elaborar amb calma el pressupost, ja haurien d'haver 
previst. Avui, de nou, els direm que no i cregui'ns que volem ser útils i responsables per a 
la política municipal, però la seva manera de fer aïllada i la seva improvisació ens 
distancia.

Sr. Alcalde:

Molt bé, moltes gràcies. Més intervencions? Senyora Meritxell Galobart, endavant.

Sra. Galobart:

Bé, bona tarda. Jo seguiré una mica el perfil de la comissió informativa, no? Que Enlaira va 
votar l'abstenció dels pressupostos. I una mica en la línia del company Ricard Vinyets, no 
fa ni un mes o fa un mes que vam aprovar un pressupost, que en teoria era un pressupost 
fet a mida i fet amb molta curositat, que el presentàvem extremadament tard. Però jo aquí 
«al tard» ja no hi vull entrar. Però que ara es destinin 113.000 euros, i jo potser aquí sí que 
aprofundiré més que el Ricard, a un edifici que no tenim ni comprat i que ja estem fent un 
desviament de 113.000 euros, a la comissió informativa ho vaig comentar. Que sí, que ens 
poden vendre, que hi havia una clàusula o posaran una clàusula que en el cas que l'edifici 
no s'acabi comprant aquests diners han de ser retornats... Tal com vaig dir a la comissió 
informativa, crec que Molins de Rei ara mateix té altres necessitats que gastar-nos 113.000 
euros en adequar un edifici que de moment, de moment, no és nostre, perquè de moment, 
de moment, no l'hem comprat. A no sé, que no ho sé, i m'agrada fer una política 
constructiva, no ens ho hagin dit i llavors l'oposició no ho sapiguem, eh? Estic d'acord que 
el parc Pont de la Cadena, evidentment, per culpa de la sequera, doncs, s'hagi de fer una 
inversió. Però, per exemple, ara, havent estudiat l'informe amb curositat, quan les baixes 
de l'aplicació, ens traiem 35.690 euros dels aiguamolls, quan també mentre començàvem 
el mandat nou, vam fer tots bandera que els aiguamolls tornàvem a arrencar-los, ara 
resulta que traiem 35.000 euros d'una inversió dels aiguamolls, que al final és «volem una 
vila verda», perquè al final volem una vila verda i uns aiguamolls, fer verd i fer una agenda 
2030, també traiem 35.000 euros. És a dir, sí que és veritat que hi ha aquesta disjuntiva de 
anem a fer el parc Pont de la Cadena, però els aiguamolls també venen de fa molt de 
temps. 

El pla d'asfaltat. És veritat que jo, quan vam fer el pacte d'això, sobretot, primer vam pactar 
el pla de voreres. Sé, i ho hem parlat a comissió informativa, que el pacte que teniu amb 
Enlaira ens el mantindreu i molt agraïts, però jo només vull fer una reflexió de... Aquests 
113.000 euros de la Bonoloto, que no és de moment nostra, no podríem intentar gastar-los, 
perdó, no és potser la paraula, gastar-los o invertir-los en millores a la vila que no sigui de 
moment amb un edifici que no és nostre? Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:
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Moltes gràcies. Bé, jo crec que serà difícil millorar l'exposició que han fet els meus 
companys, tant el Ricard com la Txell. Crec que aquesta modificació causa sorpresa, 
causa estupor. No ho sé, causa una sensació rara. Jo crec que vostè va fer gala de portar 
un pressupost molt equilibrat, un pressupost molt, molt pensat, molt treballat. Això era el 14 
de maig. Fa dos mesos i deu dies, pràcticament, no gaire cosa més. I clar, nosaltres en 
aquell Ple ja els hi vam fer algunes preguntes, algunes observacions que tenien a veure, 
precisament, amb algunes de les modificacions que avui ens porten vostès aquí. Escolti'm, 
vostès no han pensat que si han d'adquirir aquest edifici de la Loto, hauran de fer les 
reformes? No ho han pensat? En el mandat anterior vam parlar molt d'aquest tema i vam 
dir que aquí hi hauria d'haver-hi una inversió important. En aquell moment, el Govern no ho 
va pensar, per tant, estem contents que ens escoltessin i que ara ho portin. Però, és clar, 
és que això s'havia de pensar molt abans. És que això s'havia d'haver pensat quan un està 
elaborant un pressupost per a un edifici que possiblement, i ho posarem en dubte, si 
vostès diuen que el tindrem cap a finals d'any, a l'octubre més o menys diuen que 
signaran. Possiblement és així. Entenc que no entrarem a l'edifici fins que no el signem, 
entenc. Per tant, vol dir que deixem de fer coses... Perquè, és clar, hem agafat diners del 
pla d'asfaltatge. L'asfaltatge que, jo crec, en el seu moment ja estava treballat tècnicament 
per part del tècnic. El Fernando havia treballat una part important del que havia de ser 
aquest pla d'asfaltat, possiblement no enfocat en com vostès l'estan enfocant. Però que un 
any després de les eleccions del mes de maig encara estiguem sense acabar de definir un 
pla d'asfaltat, crec que... Bé, si això ara no acabarem de poder licitar-ho amb un 
pressupost que teníem de 100.000 euros i que destinem tots els diners, aquests 92.000 
euros, a poder definir o poder treballar aquest equipament que resulta que a molt 
començar o a molt estirar podrem començar a treballar a partir del mes d'octubre-
novembre, doncs, si més no, sobta una miqueta que tinguem ara aquesta premissa. 

Vostès porten una modificació per una quantitat important. Al final la proposta que vostès 
estan fent és de al voltant dels 283.000 euros en la seva globalitat. I, és clar, dius, hem de 
fer ara la plantació de l'arbrat del parc Pont de la Cadena. Els hi vam dir, home, potser era 
interessant haver-ho plantat en aquell moment encara que estiguéssim en un moment de 
sequera, però és evident que també hi ha arbres al poble, també és evident que hem 
intentat poder garantir aquesta capacitat de sobreviure dels arbres. I aquesta decisió que 
es va prendre en aquell moment, això significa ara un sobrecost de al voltant de 45.000 
euros. O sigui, allò que abans ens costava al voltant dels 67.000 euros, ara ens en costa 
105.000. Això vol dir que aquella decisió ara a tots nosaltres ens costarà més de 40.000 
euros. Aquella decisió. Per tant, crec que quan es prenen decisions, cal valorar quin 
impacte econòmic també tindran en el temps. I això és que, pocs mesos més tard, aquest 
impacte es produeix en al voltant de 40.000 euros. Si abans eren 67 ara ens en costarà 
105, això vol dir un impacte bastant important respecte a aquell impacte inicial que tenia 
preus d'un altre moment i que, per tant, junt amb la baixa, podria tenir una solució.  

Evidentment, compartim i posem en valor que cada vegada més la Guàrdia Urbana ha de 
tenir, jo crec, una protecció més evident. Vull dir, amb això jo crec que hi ha hagut un canvi 
des de fa temps d'intentar dotar de màxim de capacitats la Guàrdia Urbana per intentar 
que facin la feina de la millor manera possible. Crec que aquest és un element que hem de 
tenir i hem de posar sobre la taula i hem de posar en valor i, per tant, en aquest aspecte, 
res més a dir. Però, en tot cas, aquesta modificació és una modificació que no acabem 
d'entendre atenent que no fa ni dos mesos i mig ja vam tenir un pressupost que havia 
d'haver tingut aquestes consideracions que ara porten vostès sobre la taula.

Sr. Alcalde:
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Molt bé. Senyor Joan Carles Serra, endavant.

Sr. Serra:

Gràcies, alcalde. I també gràcies a tots els grups pels seus comentaris, com sempre, 
profitosos. Mirin, si jo dic ara «bona tarda», probablement algun grup, no vull mirar ningú 
en concret, estic fent broma, eh?, dirà «per què bona tarda, si veus que no pot ser bona 
tarda perquè fa molta calor». És a dir, tothom que fa alguna cosa és fàcil ser criticat. Hi ha 
sempre dues versions, la positiva i la millora, per tant, la negativa, si em permeten. Per 
tant, i si em permeten també, és bastant fàcil fer la crítica negativa de tot el que estem fent, 
precisament, per la millora de Molins de Rei. Però deixi'm que els hi expliqui més a poc a 
poc, ja veuran. D'entrada, aquesta modificació de pressupost està molt ben pensada, 
perquè quan un fa un pressupost, he de valorar o valorem molt bé l'activitat dels tècnics i 
tècniques que es van posar ràpidament a acabar de perfilar tots els aspectes tècnics i 
intentar començar ja les licitacions. Per tant, valorem molt positivament tècnics i tècniques 
d'aquesta casa. Quan ells es posen a valorar tot això, veuen que, com és normal, sí que és 
veritat que pot ser que hi hagi algunes coses que no puguem executar totes plenament 
aquest any. Això ho afegim amb prioritats, que considerem que, si em permeten, en 
aquests dos mesos i mig hem vist «ostres, tenim el parc Pont de la Cadena que a veure si 
l'acabem d'una vegada, si podem fer finalment amb el decret de restriccions de sequera i, 
per tant, ja ho podem fer». Hem d'esperar? No, fem-ho ja, fem-ho ja. Estava previst fa dos 
mesos i mig? No, és veritat, el decret de sequera encara, pràcticament, si no estava actiu, 
estava acabat en aquell moment. Per tant, considerem que, sí, és veritat, traiem d'una 
partida que no està dins de la vila, la reubiquem cap a aquí. Ho torno a repetir, el nostre 
compromís és que totes les activitats del pressupost aprovades les farem, l'únic que 
estem, precisament, adequant per fer aquest any tot el que puguem fer de més. 

La Loto. Òbviament, si la Loto no la compréssim, no podem actuar. Això està clar. És més, 
no només ho poso en una frase, és que és així. No és nostre, i si no és nostre no podem 
actuar. La planificació de la compra de la Loto està prevista, com molt bé diuen, després 
de l'estiu, probablement, octubre-novembre. Per tant, un edifici ja nostre, podem esperar a 
anar-hi? Home, sí, però per què no decidim prioritzar, vist que la comprarem, doncs, amb 
aquesta anàlisi que estem fent de totes les àrees on estem anant... És a dir, tenim àrees 
municipals, veure quina podria anar allà. Veiem que n'hi ha una que està en un espai que 
estem pagant, que és Molivers i anem allà. I ho adeqüem perquè hi vagi Molivers amb 
aquesta quantia, ja està. No té més secret. És clar que ha de ser nostre, si no, no hi 
podríem anar. Ja està, tal qual. És tan senzill com això, ja està.  

El pla de voreres es manté. Això ja ho vam comentar a la comissió informativa. Que potser 
quan vaig dir... potser ens vam interpretar malament. Un acord que hem arribat de pla de 
voreres... No, el pla de voreres el mantenim. El pla d'asfaltat, sí, és veritat. Una vegada 
més, els tècnics s'han posat ràpidament a treballar amb tot el procés tècnic i licitacions i 
veuen que probablement els 100.000 euros previstos per aquest any no tindríem temps 
material d'executar-los. I llavors una partida va destinada a aquestes altres prioritats que 
hem detectat en aquests mesos, que no són 15 dies. En aquests mesos hem detectat 
altres prioritats i aquí podíem fer... Miri, un altre aspecte a part del bona tarda. Aquí  com a 
Govern podríem dir tranquil·lament «anem fent, no toquem res, no proposem quelcom, si 
volen, negatiu, que és intentar que ens aprovin vostès o dir res quant a la modificació de 
pressupost». D'acord, acabem l'any i, llavors, ens criticarien perquè no hem fet, perquè no 
hem arribat a fer tot el procés de licitació i no hem fet el que estava previst. Però som 
responsables i afrontem haver de passar per aquest Ple i que vostès diguin «ostres, 
pobres, no s'han adonat fa dos mesos i mig d'això... No han vist...» Bé, sí, d'acord. Però 
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això vol dir que millorarem Molins de Rei aquest any, perquè utilitzarem els diners, els 
recursos que entre tots hem aprovat per millorar Molins de Rei. I aquest és el compromís. 
Al final ho farem tot, però adequarem els diners previstos per a les inversions i per al 
pressupost a aquest any. Per tant, simplement no hem demanat un increment de 
pressupost, reubiquem una sèrie de partides, en què algunes partides veiem que pot ser 
que no les puguem acabar de fer aquest any completament, per altres partides que sí que 
hem vist prioritàries i que les necessitarem. És a dir, el concepte genèric és aquest. 
Després ens agradarà més o menys alguna partida en concret, però aquest és el concepte. 
I una vegada més, torno a dir el mateix, un Govern pot fer no res. Acabem l'any i ens 
poden criticar. Doncs no, assumim un mínim canvi de partides pressupostàries per fer més 
coses. En el tema Guàrdia Urbana no hi entrarem. Al final, perdonin, són 3.000 euros, ja 
està. Ho necessiten? Sí. Doncs, ja està. Ja està. Jo crec que ho deixo aquí, alcalde.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el segon torn d'intervencions. Senyora Meritxell Galobart.

Sra. Galobart:

Bé. Per començar, punt número 1. Jo no he criticat el Govern en cap moment ni he dit que 
el Govern no estigués fent res. Jo relato com a Enlaira, com a Meritxell Galobart, portaveu 
d'Enlaira. En cap moment. I jo no soc, em sembla, i porto un any i poc, he demostrat de ser 
de les que vaig a la crítica. No. Jo només he posat en dubte principalment el tema de la 
Bonoloto, perquè crec que, com molt bé vostè ha dit, de moment l'edifici no és nostre. Igual 
que sabem que la inversió del parc Pont de la Cadena passa a l'octubre, i jo ho puc 
entendre, agost és inhàbil, setembre arranquem, octubre comencem la plantació. Jo aquí 
no hi he entrat. És a dir, jo ho entenc. Volem ser un municipi verd, soc la primera que 
donaré suport, evidentment, perquè siguem un municipi verd i que, evidentment, el parc 
Pont de la Cadena necessita aquesta plantació d'arbres. Jo només he criticat l'aspecte que 
estem fent una previsió d'inversió deixant d'altres o que es podrien fer d'altres de menor 
quantitat per un... De moment, l'únic que he criticat, és de moment d'un edifici que ara 
mateix no és nostre i que tots sabem, i ja no parlo a nivell d'institucions públiques, sinó 
inclús d'institucions privades, que una compra o una venda pot caure així. Home, esperem 
que no, eh? Esperem que no, i més si estem fent una modificació de pressupostos. Però jo 
l'únic que agrairia és que... Jo continuo fent una oposició constructiva, però crec que 
aquest cop i, a més, he fet èmfasi que a la comissió informativa se'ns va recalcar, sobretot, 
que el pacte a què havíem arribat de la millora de voreres no es modificava. I em sembla 
que en la meva primera intervenció ho he dit. L'únic que, evidentment, en aquest cas, hem 
de ser crítics. Res més. Jo no criticaré si al desembre el Govern ha fet o no ha fet, perquè 
evidentment sé que el Govern fa i el Govern va treballant i el Govern va fent coses. Jo això 
no ho he posat mai en dubte i menys faltaria. Vull dir... Llavors, el bona tarda, per a mi sí 
que és un bona tarda i que, evidentment, hi ha moments que hi ha d'haver aquestes 
discrepàncies. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyor Vinyets, endavant.

Sr. Vinyets:

Bona tarda. Sí, em sembla molt bé que digui que l'oposició a lo millor fa una lectura només 
de la part negativa. Crec que les modificacions que ens porten són necessàries, 
evidentment. En el moment que es fa la compra de l'edifici del Loto és evident que s'ha de 
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portar Molivers, però el que passa és que estem a juliol i entendria que féssim una 
modificació del pressupost si hagués entrat en vigor al gener. Però és que aquest 
pressupost el vam aprovar fa 36 dies. Per tant, crec que hi havia prou marge. O sigui, no 
ha passat, diguéssim, un temps com per dir «és que ja no quadra el pressupost». Per això 
ve el que els hi diem que no hi ha una previsió d'actuació. I tenim la sensació que es va 
voler tirar endavant, sí o sí, amb l'anunci del pla d'asfaltatge, quan jo imagino que llavors ja 
sabien que era inviable licitar, que és lícit, perquè al final ja entenem que és una cosa de 
quatre anys, però la van ficar amb calçador i ara han tirat enrere. I això no van fer-ho al 
gener, ho van fer fa 36 dies.

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

M'agrada que vagin dient que no, perquè entenc que en algun moment ens ho explicaran. 
Entenc que en algun moment tindran a bé explicar-nos-ho. A mi m'encanta l'optimisme del 
regidor. Vull dir, tot està bé, tot ho han fet bé. Tot està bé, escolta. Tot ho hem fet de 
conya. Tot va bé. Ens hem tirat quatre mesos, des del mes de gener, amb pressupost 
prorrogat, treballant per equilibrar el pressupost, per buscar el millor pressupost de la 
història, un pressupost superbé. I ara resulta que, bé, 92.000 euros del pla d’asfaltat 
desapareixen, els aiguamolls, 35.000, també desapareixen. Un projecte que jo crec que 
està molt ben pensat i era un projecte que realment... i ja es va posar sobre la taula per la 
part tècnica a finals del mandat passat, que va ser la inversió sobre la passarel·la sobre les 
vies. D'aquí desapareixen 21.000 euros. No sé si és que no es durà a terme aquesta 
inversió en aquest any o que l'import és menor, tampoc ens ho han dit. Vull dir, si l'import 
fos menor, doncs, escolta'm, els hi agrairíem i els hi reconeixeríem que a vegades val la 
pena ser previsor i posar una miqueta més per garantir tot el cost d'una actuació. Però és 
que tampoc ens ho han explicat. Llavors, si realment aquesta actuació té un import més 
menor, doncs, escolti'm, nosaltres ho... Doncs, miri, fins i tot igual podríem haver canviat el 
sentit del vot. Però és que aquesta falta, jo crec, d'explicar... Vostès anaven dient que sí, 
quan dèiem el pla d'asfaltatge. És clar, jo no sé si és que ho han llançat, si és que no ho 
han llençat, si és que ho tenen tancat, si és que ho... O sigui, no ho sé. Jo crec que estaria 
bé que ho anessin explicat.  

En tot cas, jo me'n recordo, senyor Serra, que en el debat de pressupost li vaig comentar si 
hi haurien inversions en els polígons industrials i em va dir que sí. Ho repeteixo. Jo li vaig 
fer una pregunta, li vaig dir «Escolti'm, entenc que aquest pla d'asfaltat també preveu les 
inversions en els polígons industrials». I vostè em va dir «I tant que les preveu». Home, 
entenc que vostè sap que la indústria no es pot permetre el luxe d'estar... Vostè com una 
persona que està en l'empresa privada, no es pot permetre el luxe de tenir segons quins 
carrers tallats sense accés a les seves indústries. Per tant, és evident que aquest pla 
d'asfaltat en polígons industrials ha d'anar precisament en aquest estiu, bé, o al mes 
d'agost, que és normalment quan ho acostumen a fer. Per tant, jo no sé si això també ho 
trauran i trauran els diners d'alguna altra partida que sigui d'algun altre funcional que 
puguin fer per vinculació jurídica, que en vam parlar el dijous passat en una reunió i, per 
tant, que d'aquí podran anar traient diners. Però el que és cert és que dels 100.000 euros 
que van posar vostès per al pla d'asfaltat, doncs, 92.831 desapareixen. És clar, dius, anem 
a invertir, possiblement, en un edifici que encara no és nostre, amb un edifici que l'haurem 
d'adequar per a les noves inversions. Però, miri, jo em jugo un pèsol, un pèsol, si 
m'accepta l'aposta, un pèsol a que aquella nau que ocupa Molivers no la deixarem. I, per 
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tant, aquest estalvi d'un cost d'una nau no el tindrem. Per això m'he jugat un pèsol. Per 
això m'he jugat un pèsol. Però, escolti, però en tot cas... No em jugaré més, em jugaré un 
pèsol. Però, en tot cas, ja ho veurem, ja ho veurem. Dit això, crec que nosaltres ho hem dit 
i ho hem explicat, creiem que és una modificació que a pocs dies d'haver aprovat el 
pressupost definitivament no toca, sent conscients que vostès sabien que totes aquestes 
actuacions, excepte, possiblement, podríem dir, el material inventariable de la seguretat 
pública, bé, podríem dir que igual podrien no haver-hi pensat, però la resta eren actuacions 
que vostès sabien que s'havien de dur a terme. Per tant, això ho haguessin pogut pensar 
en el seu moment, poder fer un pressupost realista, aquesta paraula que vostè va utilitzar 
també, realista, del que s'havia de poder executar, i això és el que s'havia d'haver fet en 
aquell moment. No ho van fer i, malauradament, em sap greu que ara portin una 
modificació de partides que en aquell moment es van aprovar i que vostès es van 
vanagloriar en la seva nota de premsa que farien aquest pla d'asfaltatge. Malauradament, 
allò desapareix. Entenc que no faran una nota de premsa nova dient que ja no farem el pla 
Asfaltatge a què ens vam comprometre en la nota de premsa i que farem una altra cosa. 
Per tant, espero que, en tot cas, quan intervingui, o tinguin a bé, ja ens explicaran què 
faran amb el pla d’asfaltatge.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Ara intervindria abans, però, el senyor Lucas Ferro.

Sr. Ferro:

Intervinc per fixar la nostra posició i també perquè hi ha una part del debat que no 
comparteixo. Nosaltres vam fer un pressupost tancat –ho deia el senyor Vinyets–, on 
volíem que les partides que pressupostàvem fossin el més semblants possibles a la que 
fos l'execució real que es feia aquest mandat, no? I fèiem un pressupost també definit, no 
fèiem un calaix de sastre que posés «millora urbana» i que ens preguntéssiu «què hi va 
aquí?» Doncs, el pla d'asfaltat, el tal i el qual. I que després ens permetés modificar-lo a 
voluntat sense haver de passar pel Ple. Vam dir «no», volem partides concretes, que una 
sigui el pla d'asfaltat, que l'altra sigui el pla de voreres, l'elaboració de nous projectes, 
etcètera. I això ens fa que qualsevol canvi impliqui venir aquí, discutir amb vosaltres aquí, a 
la comissió informativa. Jo crec que això és un exercici de transparència i un exercici de 
dinamisme. No ha sortit en qüestió, però s'ha fet el tancament d'obres de Boters i Ponent. 
Podríem no haver-lo portat. Podríem haver fet com vau fer vosaltres amb la plaça 1 
d'Octubre i deixar-lo allà per a l'any que ve. Però considerem que un Govern que fa les 
coses bé fa els tancaments d'obra el més aviat possible i si exigeixen modificació de 
pressupost el modifica. Perquè quin problema hi ha en modificar el pressupost? Han sortit 
diverses qüestions, però si demà surt una subvenció que és una bona oportunitat per a la 
vila, però exigeix modificar el pressupost, al setembre fem una altra modificació de 
pressupost. I si demà passat ens surt una oportunitat o hi ha una inversió que els tècnics 
ens diuen que no executarem abans del 31 de desembre i que l'executarem després i això 
ens possibilita portar una inversió del 2025 al 2024, farem una modificació de pressupost i 
farem tantes modificacions de pressupost com siguin necessàries per mantenir el 
dinamisme de l'Ajuntament, perquè no deixem partides sense executar i per aprofitar totes 
les oportunitats que tinguem per executar inversions a la vila.  

S'ha tret el tema de la plantació. És veritat, hi ha un encariment fruit de la decisió de no 
plantar, però hi ha un encariment que tapa un altre debat, que és quant ens hauria costat 
anar al Prat a utilitzar aigua regenerada. Era un pressupost estimat d'uns 100.000 euros 
anuals i corríem el risc que passés una cosa, que abans no sabíem i que a toro passat és 
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fàcil d'avaluar, que és que no plogués i no poguéssim regar ni amb aigua regenerada i 
perdéssim tota la plantació de l'1 d'octubre perquè se'ns morís, com era previsible que 
se'ns morís una plantació primerenca amb l'estiu que tenim per davant. I, per tant, havíem 
de prendre una decisió i la decisió que es pren és no assumir aquest risc, no assumir el 
cost de l'aigua regenerada i aturar la plantació, que és, per altra banda, la recomanació 
que ens feien les principals entitats d'aquest país, que no féssim plantacions en bosc urbà i 
que ens limitéssim a garantir la supervivència de l'arbrat urbà que teníem.  

En definitiva, jo crec que es planteja un debat que és negatiu i jo crec que no, que 
modificar el pressupost és un exercici de transparència i de dinamisme. I que avui la Loto 
no és nostra, però tenim la previsió que aquest any sigui nostra. I el pla d'asfaltat no es 
modifica, perquè és un pla de mandat i, per tant, el que està previst per al 2024, 
s'executarà el 2025, el 26 i el 27. Però si sabem que no ho podrem executar abans del 
desembre del 2024 i això ens permet anticipar una inversió que ja teníem prevista per al 
2025, com és la modificació i les inversions a la Loto, doncs, ho fem. I crec que això és un 
exercici, hi insisteixo, de dinamisme, de transparència, de debat amb vosaltres, però també 
de bon Govern.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyor Joan Carles Serra, endavant.

Sr. Serra:

Poca cosa a afegir a la fantàstica i positiva explicació del regidor Lucas. Sempre positius, 
nunca negativo. Només tres detalls. Mirin, pla d'asfaltat. Si passa vostè avui pel polígon 
industrial del Pla, estan asfaltant. Estan asfaltant. El carrer Molí, també. És a dir, no és 
perquè ho haguem dit ara perquè vostè ho ha dit en la seva intervenció, sinó que estava 
previst. Per tant, estem responent al que li vam dir. Que si el pla d'asfaltat inclou els 
polígons? Sí, estem asfaltant. I arreglarem més coses també dels polígons. Exacte. 
Perfecte. Quant a la passarel·la sobre les vies, etcètera. Hem reservat 35.000 euros per 
posar una càmera i arreglar l'ascensor. Coses específiques. Coses específiques. Més 
coses. El pèsol, el pèsol famós. El pèsol, el pèsol seu, el seu pèsol vol dir que no confia 
precisament amb l'aposta, que la perdrà, perquè sí que comprarem la Loto després de 
l'estiu, sí que hi anirem i estalviarem. Una altra dada, estalviarem amb les instal·lacions 
que estem pagant en aquest moment als serveis centrals de Molivers, 35.000 euros l'any. 
Per tant, això ja veuen que estem adequant-nos, estem mirant, estem prioritzant i sobretot 
estem mirant els euros perquè, ho repeteixo, no és una modificació de pressupost a l'alça, 
és simplement intentar aprofitar el que havíem aprovat per fer tot el que està previst i, a 
més, altres prioritats que han sorgit fer-les per a la millora de tots i totes. Aquest és 
l'objectiu i seguirem així. Alcalde.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Ara sí que passem a la votació d'aquest punt. Per tant, s'aprova aquesta 
modificació de pressupost.

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9
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EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 11 10

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 11 vots a 
favor del PSC (9), ECP (2)  i 10 vots en contra d’ERC (5), Ara Molins (4) i Enlaira 
Molins (1). 

8.- Aprovar l’adhesió a la Xarxa d'Entitats Locals per a l'Agenda 2030 (exp. 
21/2024/CONIN).-

DICTAMEN

D’acord amb l’informe tècnic signat per la coordinadora d’Alcaldia en data 16 de juliol de 
2024 és d’interès per a Molins de Rei disposar de l’acompanyament i expertesa de la 
Xarxa d’Entitats locals per a l’Agenda 2030 tant per l’objectiu comú en termes globals com 
per compartir experiències i nodrir-nos de la de la resta del territori, que ens permeti activar 
noves oportunitats per a Molins de Rei, tant tècniques com econòmiques.

Actualment hi ha una convocatòria de subvencions oberta (Convocatoria de subvenciones 
destinadas a acciones para el impulso de la Agenda 2030 en las Entidades Locales. 
Convocatoria 2024) a la que l’Ajuntament pot optar i rebre finançament per un projecte que 
estava en un calaix. Es creu convenient presentar una candidatura i, vist que l’adhesió a 
aquesta xarxa, que ja interessa per d’altres motius, afavoreix la possibilitat de rebre 
finançament, proposem portar per com apunt sobrevingut aquests acords a Ple Municipal. 
Aquesta urgència es produeix en el moment què el termini de presentació de candidatures 
i, per tant, d’estar adherits a la xarxa (ja que demanen que s’estigui en el moment de 
presentació de la sol·licitud de subvenció) és el 22 de juliol, el Ple més proper no es 
produeix fins el 25 de juliol i és ara que des de la FEMP i la Xarxa de Municipis per 
l’Agenda 2030 s’informa que si ens adherim ara, ratificaran l’acord a la Junta de setembre i 
ens atorgaran els 15 punts a la valoració de la candidatura presentada a la subvenció.

Tanmateix, s’informa què, vist que es ratificarà al setembre, les adhesions de l’últim 
quadrimestre no tenen la obligació de fer l’aportació de la quota tot i ser socis de ple dret 
un cop aprovat a la junta de la xarxa prevista pel mes de setembre. D’aquesta manera, cal 
preveure l’abonament de la despesa de 1.500 € anuals en concepte de quota anual a la 
xarxa, segons s’aprova a la Junta de Govern de la FEMP de 27 d’octubre de 2020.

Així, per donar compliment als requeriments d’adhesió a la xarxa com a socis titulars, cal 
remetre la següent documentació:

- Acord municipal d’adhesió, segons model normalitzat. 
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- Fer Declaració Institucional per part d’Alcaldia amb el compromís d’adhesió a la 
xarxa i la futura implementació de polítiques municipals de desenvolupament dels 
ODS de l’Agenda 2030, com son el PAM i l’AUE.

- Assumir la Declaració de l’Agenda 2030 aprovada al XII Ple de la FEMP. 
- Disposar o Compromís de disposar un anàlisi de situació i pla de localització i 

implementació dels ODS de l’Agenda 2030, que ja es disposa i ara es localitzarà i 
alinearà amb els documents estratègics en elaboració.

- Pagament de la quota de 1.500 € anuals. Vist les alçades d’any, des de la FEMP 
se’ns informa que l’any en curs ja no se’ns cobraria i hauríem d’abonar les quotes a 
partir del 2025.

Vist l’informe econòmic signat per l’Interventor en data 16 de juliol de 2024. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple de la corporació l’adopció dels 
següents acords:

PRIMER-. Aprovar l’adhesió de l’Ajuntament de Molins de Rei a la Xarxa d’Entitats Locals 
per a l’Agenda 2030.

SEGON-. Assumir la Declaració de la Agenda 2030 aprovada al XII Ple de la FEMP (Annex 
1)

TERCER-. Preveure la incorporació al pressupost de 2025 de la despesa de 1.500 euros 
en concepte de quota per l’anualitat 2025 i següents contra la partida pressupostària 1001 
922201 48000 “Quotes, aportacions i ajuts a associacions i entitats”, o la que correspongui, 
subjecte a l’existència de crèdit suficient.

QUART-. Designar el Sr. Xavier Paz Penche, alcalde de Molins de Rei, com a representant 
polític i la Sra. Cristina Cabezas Sanchez, Coordinadora d’alcaldia, com a representant 
tècnica per a la Xarxa d’Entitats Locals per a l’Agenda 2030.

CINQUÈ-. Notificar el present acord a la Federació Espanyola de Municipis i Províncies, al 
Sr. Xavi Paz Penche i la Sra. Cristina Cabezas Sanchez. 

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passem al punt vuitè de l'ordre del dia, que és «Aprovar l'adhesió a la Xarxa d'Entitats 
Locals per l'Agenda 2030». Jo mateix faré l'explicació d'aquest punt, que és molt senzilla. 

Presenta el punt 8 

Per tant, si els sembla bé, passem al torn d'intervencions. Senyor Ramon Sánchez, 
endavant.

Sr. Sánchez:
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Sí. Moltes gràcies. El mes passat portàvem la integració a la Federació Espanyola de 
Municipis, jo crec que va ser positiu per poder garantia municipis. I ara portem també 
poder-nos afegir a l'Agenda 2030. M'ha sobtat que en l'informe d'alcaldia llegir que ja hi ha 
un projecte amagat al calaix que es vol tirar endavant. Llavors... Són paraules textuals de 
l'informe d'alcaldia. Els hi agrairia que si tenen un projecte, doncs, que ens el diguin i, com 
a mínim, el puguem compartir i celebrar, perquè, és clar, un informe que diu que tenen un 
projecte amagat al calaix i que el volem treballar properament, doncs, crec que és positiu i 
que referma aquesta consolidació amb aquesta entitat i que això, possiblement, ja vam 
veure la consolidació el mes passat, aquest veiem ja aquesta voluntat d'afegir-nos. Hi 
haurà algun pas més, alguna sorpresa més respecte a aquesta entitat...

Sr. Alcalde:

La sorpresa respecte a l'entitat, respecte a l'objectiu del 2030, respecte als Objectius de 
Desenvolupament Sostenible, respecte a què exactament?

Sr. Sánchez:

Respecte al projecte que vostès volen tirar endavant suposadament i saber quin és el 
projecte que volen tirar endavant i que ens expliquin una miqueta com ho volen 
desenvolupar o què és el que es vol treballar.

Sr. Alcalde:

Senyor Sánchez, es que és com he començat l'explicació del punt. És a dir, hi ha voluntat 
d'aquest Govern de fer el Pla d'Acció Municipal. És la primera afirmació que he fet. I la 
segona és que enguany en aquest mandat municipal i en aquest Pla d'Actuació Municipal li 
volem donar màxim protagonisme a l'Agenda 2030 un cop vam fer la feina en el mandat 
anterior dels Objectius de Desenvolupament Sostenible. No hi ha... Després vostè diu «hi 
ha un projecte amagat al calaix». No, no, escolti, no. Pot haver-hi idees, pot haver-hi 
projectes, però no hi ha res tancat. I el que és evident és que a ningú se li passa pel cap 
del Govern portar un Pla d'Actuació Municipal a la sala de plens sense fer un procés de 
participació, perquè, entre d'altres coses, no seria un pla d'actuació municipal. I, per tant, 
que tinguem idees embrionàries, que tinguem un treball tècnic amb els tècnics de la casa, 
com sí que s'està fent, és quan després vindrà, evidentment, el pas de consens polític, 
com fem amb tots els projectes. I, per tant, ja els hi diem, hem començat a elaborar, a 
partir d'un acord de govern signat per dues forces polítiques i a partir d'un treball conjunt 
amb els tècnics, el que ha de ser l'embrió del Pla d'Actuació Municipal. I s'han començat a 
treballar els aspectes de l'Agenda 2030, sí. Quan tinguem quelcom que explicar, 
evidentment ho explicarem. I no ens n'amaguem. Precisament, ens estem afegint i 
proposem afegir-nos a aquesta xarxa, entre d'altres coses, per compartir aquestes 
experiències. Ja els hi estem explicant d'entrada aquesta voluntat i, per tant, evidentment, 
en el seu cronograma, en la seva execució arribarà un moment que tindrem oportunitat de 
parlar-ne tots conjuntament del que proposarà aquest govern municipal. Per què ara ens 
afegim aquesta xarxa i no a cap altra? Perquè saben que estem afegits a totes les entitats 
supramunicipalistes. Però nosaltres aquest debat, com a Ajuntament, diria, i com a Govern, 
l'hem superat fa molt de temps. Fa molt de temps que estàvem a la Federació de Municipis 
de Catalunya, crec que va ser el 2007 que aquest Ajuntament es va afegir a l'Associació 
Catalana de Municipis, quan es considera ens afegim a les eines que dona la Federació 
Espanyola de Municipis i Províncies que no donen les altres xarxes. I igual que estem a la 
central de compres de l'ACM, doncs, si cal per a algun producte específic, com va ser el 
del Ple passat, ens afegim a l'acord marc per adherir-nos a un producte específic de la 
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Federació Espanyola de Municipis i Províncies. I respecte a les xarxes d'àmbit estatal, que 
no estan constituïdes en àmbit nacional, si em permeten l'expressió, o català, ens afegim 
perquè, entre d'altres coses, també ens donen accés a subvencions. Aquesta és 
l'experiència que tenim amb la Xarxa Espanyola de Ciutats Saludables, que realment, ja 
els hi expliquem, el diferencial entre les quotes aportades i les subvencions rebudes que 
només es reben si formem part de la xarxa és molt positiu per a l'Ajuntament de Molins de 
Rei i vol dir per als veïns i veïnes de Molins de Rei. I això és el que proposem ara, adherir-
nos a aquesta xarxa perquè és la manera que tenim més garanties d'aconseguir més 
recursos econòmics per a l'Ajuntament de Molins de Rei, en una xarxa, crec, de les vuit 
que té constituïdes la Federació Espanyola de Municipis i Províncies. I nosaltres plantegem 
fer afegir-nos a aquesta, que és la que coincideix plenament ara mateix amb l'objectiu 
polític d'aquesta elaboració del Pla d'Actuació Municipal i de desenvolupar l'Agenda 2030, 
que si se'n recorden ja en vam començar a parlar en el mandat anterior, però que hi volem 
posar molt d'èmfasi, evidentment, en aquest mandat municipal.

Sr. Sánchez:

Sí no, si està clar i crec que d'això n'hem fet gala i hem intentat sempre històricament en 
aquest Ajuntament optar a totes les subvencions que poguessin venir de manera 
supramunicipal. I amb això, evidentment, i ho vaig dir en la meva intervenció en el Ple 
passat, crec que és important afegir-se a aquestes entitats supramunicipals que tenen 
aquesta capacitat d'anar molt més enllà i d'arribar a acords des d'un punt de vista més 
global per tal d'atreure subvencions. Ens ha passat amb l'ACM, com vostè feia referència, 
on hem tingut molts acords marc de subministrament d'energia, de compra de vehicles, de 
moltes altres coses. Per tant, possiblement, són dues entitats que sent diferents, 
possiblement, van per dos àmbits que poden ser complementaris i que, per tant, nosaltres 
el podem veure. Jo simplement és –ara ho he trobat, que no ho estava trobant– la frase 
que diu «a què l'Ajuntament pot optar i rebre finançament per un projecte que estava en un 
calaix». Això és el que m'ha sobtat. En veure això dic, home, si ja el tenen, ho poden 
explicar i no passa res, amb total transparència. És el que posa a l'informe i per això he 
volgut preguntar, sense anar més enllà.

Sr. Alcalde:

Si els sembla, no hi ha cap intervenció més, passem a la votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21
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Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

C – QÜESTIONS SOBREVINGUDES

9.- Qüestions sobrevingudes.

9.-a) Qüestió Sobrevinguda. Aprovar la concessió administrativa per l'us privatiu 
d'espais de domini públic en el Mercat Municipal (exp. 1/2024/LLIPM)

Es procedeix de la votació sobre la ratificació de la inclusió d’aquest punt, en virtut 
de l’article 82.3 ROF:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació acorda la present proposta per unanimitat 
dels membres presents, la ratificació de la inclusió d’aquest punt.
  

PROPOSTA

Atès que l’Ajuntament de Molins de Rei és propietari de l’edifici situat al Carrer Rafael 
Casanova, on s’ubica el Mercat Municipal als efectes de donar compliment a l’art. 67 lletra 
b) del Decret Llei 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i 
de règim local de Catalunya (TRLMRLC), que exigeix la prestació del servei del mercat 
municipal en els municipis amb població superior als 5.000 habitants.

Atès que la gestió de l’equipament abans indicat correspon a l’Àrea de Desenvolupament 
Econòmic de la Vila (ADE).

Atès que actualment al Mercat Municipal hi ha 10 establiments, 3 magatzems i 2 places de 
pàrquing per a furgó sense ocupar.
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Atès que, en data 8 de d’abril de 2024, la directora de mercats va emetre un informe 
justificatiu sobre la necessitat d’adjudicar els establiments buits abans esmentats a efectes 
d’ocupar tots els mòduls i dinamitzar d’aquesta manera el mercat.

Atès que, en data 10 d’abril de 2024, la regidora de serveis Jurídics i Contractació va dictar 
proveïment d’incoació de l’expedient per a la concessió de les parades buides, els 
magatzems i les places de furgó.

Atès que, en data 18 de juliol de 2024, es va aprovar la memòria justificativa de les 
concessions per l’ús privatiu dels 10 establiments, 3 magatzems i 2 places de furgó per la 
Directora de FCCT i el vist-i-plau del director de l’Àrea de data 18 de juliol de 2024. En 
concret, la concessió es divideix en 15 lots, té un termini de duració de 10 anys 
(prorrogable per períodes de 10 anys fins al 7 de maig de 2057) i s’estableixen els 
següents cànons (inicial i mensuals):

Cànon inicial:

Lots Mòduls M2 Cànon 
inicial 
mínim (€)

Lot 1 (29 i 31 Centrals) 13,52 m2 4.062,84 €
Lot 2 (30 i 32 Centrals) 13,52 m2 4.062,84 €
Lot 3 (43 Central) 6,76 m2 2.031,42 €
Lot 4 (6 i 8 Centrals) 13,52 m2 4.062,84 €
Lot 5 (16 i 18 Centrals) 13,52 m2 4.062,84 €
Lot 6 (15 i 17 Centrals) 13,52 m2 4.062,84 €
Lot 7 (27 i 28 Centrals) 13,52 m2 4.062,84 €

Cànon mensual:

Establiments 1a classe 62,37€ (import mensual a aplicar per cada mòdul)

Establiments 2a classe 62,37€ (import mensual a aplicar per cada mòdul)

Establiments 3a classe 43,67€ (import mensual a aplicar per cada mòdul)

Aparcaments de furgó 6,08€ (import mensual)

Magatzems 2,44€ (import mensual)

Lot 8 (3-4 l laterals) 14,16 m2 4.255,16 €
Lot 9 (35-36 centrals) 13,52 m2 4.062,84 €
Lot 10 15-16 laterals 14,16 m2 4.255,16 €
Lot 11 (Magatzem n5) 30 m2 5.409,12 €

Lot 12 Magatzem 9 4,67 m2 842,02 €
Lot 13 Magatzem 6B 7,5 m2 1.352,28 €

Lot 
14

Pàrquing 9 18 m2 2.800,00 €

Lot 
15

Pàrquing 2 18 m2 2.800,00 €
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Atès que és intenció d’aquest Ajuntament procedir a l’adjudicació d’aquestes concessions 
administratives per l’ús privatiu d’espais de domini públic en el Mercat municipal de Molins 
de Rei.

Atès que l’adjudicació de les concessions no suposa despesa per l’Ajuntament.

Atès que, en data 18 de juliol de 2024 s’ha redactat per la TAG de Serveis Jurídics el Plec 
de Clàusules Administratives i Tècniques Particulars, que s’adjunta a l’expedient, per a la 
concessió administrativa abans descrita, en règim de concurrència, amb caràcter obert i 
pel procediment ordinari amb la signatura de la TAG i del director de l’àrea d’ADE el 18 de 
juliol de 2024.
Atès l’informe de l’Interventor accidental de 18 de juliol de 2024. Atès l’informe de la 
secretaria de data 19 de juliol de 2024.

Atès l’art. 66 del Reglament de patrimoni dels ens locals, aprovat per Decret 336/1988, de 
17 d’octubre, que estableix que el plec de clàusules administratives l’aprova el ple de la 
corporació, amb l'informe previ del secretari i de l'interventor, i s'han d'exposar al públic en 
el tauler d'anuncis i en el BO de la província per un termini de 30 dies com a mínim, en el 
qual es poden formular reclamacions i al·legacions. En el mateix acord s'ha d'aprovar la 
convocatòria del concurs, si bé l'anunci de licitació s'ha d'ajornar fins que hagi 
transcorregut el termini d'informació pública sense reclamacions o al·legacions.

Atès l’art. 60.1 del mateix reglament, que disposa que correspon al ple l’atorgament de les 
concessions, amb el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de membres de 
la corporació, quan s'atorguin per més de 5 anys i la quantia dels béns de domini públic 
sigui superior al 10% dels recursos ordinaris del pressupost.

Vist l’informe proposta signat per la directora de Fira, Comerç, Consum i Turisme de data 
22 de juliol de 2024, amb l’informe jurídic de la cap de serveis jurídics, per assignació 
temporal de funcions s/DA 493 de 25/03/2022, de data 22 de juliol de 2022 i amb l’informe 
econòmic de l’interventor accidental de data 22 de juliol de 2024.

Introduïdes les actuacions corresponent, se somet a com a òrgan competent, la següent 
PROPOSTA:

Primer.- Aprovar l’expedient per a l’adjudicació de les concessions demanials de 15 lots 
del Mercat Municipal mitjançant procediment en règim de concurrència, amb caràcter obert 
i pel procediment ordinari.

Segon.- Aprovar inicialment i, si s’escau, definitivament el plec de clàusules 
administratives i tècniques particulars que han de regir l’adjudicació de les concessions 
demanials abans esmentades.

Tercer.- Ordenar l’exposició pública del plec de clàusules de referència, per un termini de 
30 dies hàbils, en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament i en el BOPB, als efectes de la 
presentació d’al·legacions i/o reclamacions. Si no se’n presenten, el plec quedarà 
automàticament aprovat amb caràcter definitiu, sense necessitat d’ulterior acord.
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Quart.- Aprovar la convocatòria del concurs públic per a la concessió demanial dels 
diversos espais del mercat abans esmentats, supeditada a la no presentació d’al·legacions 
contra el plec de clàusules.

Cinquè.- Publicar la convocatòria del concurs públic mitjançant anunci en el perfil del 
contractant, una vegada els plecs estiguin aprovats definitivament, als efectes de 
presentació de les proposicions durant el termini de 2 mesos, comptats des de la seva 
publicació.

Sisè.- Delegar a la Junta de Govern Local la facultat d’ampliar, en el cas que fos necessari, 
el termini de presentació de pliques per 30 dies addicionals.
Setè.- Traslladar aquests acords a Intervenció, Rendes, Tresoreria i Serveis Jurídics, als 
efectes que s’escaiguin

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passaríem a l'apartat de qüestions sobrevingudes que, en aquest cas, avui sí que hi 
ha tres punts que, si els sembla bé, n'hi haurà dos que els farem de forma conjunta, els 
que tenen a veure amb les llars d'infants. Però primer faríem la qüestió sobrevinguda que 
vindria de l'Àrea de Desenvolupament Econòmic de Vila, que exactament el títol és 
«Aprovar la concessió administrativa per a l'ús privatiu d'espais de domini públic al mercat 
municipal». Fa l'explicació d'aquest punt la regidora Carme Madorell, però, prèviament, 
hem de votar la incorporació a l'ordre del dia. Per tant, demano la disposició dels vots per 
tal de debatre i passar a la votació d'aquest punt. 

[Votació] 

I ara sí que cedeixo la paraula a la senyora Carme Madorell. Endavant.

Sra. Madorell:

Bon vespre a tothom.  

Presenta el punt sobrevingut 1

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Cesca Riera, endavant.

Sra. Riera:

Bé, celebrem que es porti, encara que sigui com una qüestió sobrevinguda, aquest tema 
avui aquí. El nostre grup, el mes de novembre de l'any passat ja vam fer una intervenció i 
una reflexió arran d'un punt que havia sorgit en relació a la jubilació d'un concessionari del 
mercat municipal. En aquella intervenció vam destacar la importància i la necessitat de 
posar en marxa els processos de licitació que avui es presenten de les parades del mercat, 
que n'hi havien en aquell moment un 30% de tancades. A part de la mala imatge que això 
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suposava quan vas al mercat o la gent que ve de nou i va al mercat, també l'Ajuntament 
deixava d'ingressar aproximadament uns 25.700 euros a l'any perquè no les tenia llogades. 
També vam posar de relleu la deixadesa de la promoció i la gestió del mercat, doncs, 
entrant en la seva pàgina web, es podia veure que la informació feia més d'un any que no 
s'havia actualitzat. I preguntàvem què s'està fent per dinamitzar aquest espai. Recordem 
que l'Ajuntament és el propietari del mercat i que no tot ho han de fer els paradistes. A 
diverses informatives posteriors vam anar preguntant quan estaria llesta la licitació i quines 
accions tenien previstes fer per captar nous negocis que s'hi instal·lessin. En una de les 
informatives ens van dir que esperaven executar una subvenció de millora per atreure les 
licitacions. Finalment, ha estat la insistència dels paradistes la que ha fet que avui es porti 
aquest punt al Ple. Per descomptat, hi votarem a favor. M'agradaria agrair al tècnic i a la 
regidora la feina a corre-cuita que han hagut de fer per abans de l'estiu tenir-lo enllestit. 
Reiterem també la necessitat de dinamitzar, a part de les licitacions que es facin i tot, altres 
accions que siguin proactives per potenciar el mercat. Dic que hi donarem suport, però 
també permetin-me que els proposi seguir treballant i els esperoni perquè portin a terme 
accions que vagin una mica més enllà aprofitant els fons que ens vagin arribant per fer un 
projecte de mercat que intenti apropar-se a l'Agenda 2030 i que prevegi accions. Per 
exemple, la primera que sigui actualitzar la web, perquè els nous licitadors que vinguin de 
fora i vulguin veure com és aquest mercat, doncs, puguin tenir una situació real del que hi 
ha. Una acció també per portar a terme és modernitzar i millorar la competitivitat del mercat 
apropant-lo als nous perfils de consumidors, de les persones que van vivint a la vila, que 
moltes vegades ja inclouen i consumeixen productes diferents. També proposem 
consolidar el seu paper com a un servei públic essencial per al manteniment de l'activitat i 
demanem fer arribar la informació per accedir a les parades a diversos col·lectius, tenint en 
compte que el repte de la diversitat comunitària i la inclusió social que tenim, aquesta 
proposta és important, a més de contactar amb la llista d'espera de mercats i amb la 
mateixa Diputació, ens sembla tot correcte, però una mica justet. S'ha de donar a conèixer 
de forma molt més àmplia. Hem d'intentar no tenir mòduls deserts i hem de posar-hi tots 
els esforços. De totes maneres, votarem a favor i agraïm, ja dic, l'esforç a corre-cuita que 
tant el tècnic com la regidora han fet perquè avui, abans de vacances, ho puguem tenir 
aprovat.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyora Janés, endavant.

Sra. Janés:

Bona tarda. Primer de tot, compartim també la intervenció de la regidora d'Esquerra. Volem 
agrair tota la feina feta pels tècnics i tècniques municipals per preparar tot el plec de 
condicions per poder donar sortida a la demanda dels paradistes del mercat municipal. 
Una demanda que ja amb anterioritat l'oposició en general havíem posat sobre la taula. 
Esperem que totes les facilitats i accions publicitàries previstes ajudin a que aquesta 
licitació no quedi deserta com en anteriors vegades. I creiem que dinamitzar l'espai del 
mercat municipal és una prioritat per tal de reivindicar, revitalitzar el comerç local, que no 
es pot ni s'ha de tornar a aparcar. Tot i així, no volem deixar de banda el fet que 
últimament, i tot i les reunions informatives que estan programades i previstes amb 
anterioritat, se'ns estan plantejant punts sobrevinguts a poques hores de l'inici de les 
reunions que no ens permeten revisar la documentació adequadament o simplement hem 
d'esperar que se'ns enviï en les hores posteriors. Una dinàmica que esperem no 
esdevingui costum en aquest mandat.
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Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Galobart, endavant.

Sra. Galobart:

Bé. És cert que els grups de l'oposició des de fa bastant de temps estàvem reivindicant 
que el mercat municipal necessitava una rehabilitació i una nova innovació. Celebrem que 
per fi s'hagin fet aquests plecs. No estem d'acord amb el temps i forma en què s'han fet. 
Vam comentar a la comissió informativa que crèiem que ara mateix no tocava. És a dir, 
estem entrant al mes d'agost, que tots sabem que és inhàbil i, per tant, fer una licitació ara 
al mes de juliol perquè es pengi, està molt bé, però, evidentment, crec que no hi haurà 
gaire cosa a dir, perquè, evidentment, per sort o per desgràcia, la majoria ens n'anem de 
vacances. L'únic que, evidentment, i com vaig dir a la comissió informativa, faré la mateixa 
frase «Qui és el guapo que vota en contra o vota abstenció en aquesta licitació?» Perquè, 
és clar, tots volem un mercat municipal. Des d'Enlaira hem proposat vàries idees que no 
han sigut compartides i inclús en algunes se'ns han rigut a la cara. Però bé, no passa res. 
Nosaltres, evidentment, votarem a favor, però sí que creiem que hem de reivindicar que 
això no quedi aquí, que ja que hem tingut 400.000 euros d'un fons Next Generation i ara 
tenim aquesta licitació, doncs, aprofitem la licitació i aprofitem aquests 400.000 euros per 
fer un mercat municipal de Molins de Rei com es mereix i donar-li el potencial que es 
mereix i no deixar-lo morir, perquè ara estava a punt de morir. I bé, esperem que aquesta 
licitació i aquests 400.000 euros ajudin a reflotar el mercat municipal que, com sempre hem 
defensat, és un emblema en la nostra vila i que no hem de deixar que es desgasti. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Carme Madorell, endavant.

Sra. Madorell:

Molt bé. Moltes gràcies per les vostres aportacions. I, bé, començant per la Francesca, 
moltes gràcies també per fer-me un parell de consultes. I bé, us voldria dir tantes coses 
que potser en diria masses. Aleshores, intentaré cenyir-me una mica al que heu anat 
preguntant. A veure, evidentment, nosaltres també som molt conscients que el mercat és 
un puntal de Molins de Rei. Estratègicament està situat, a més a més, al mig. Engloba tot 
el comerç que gira al seu voltant i, a més a més, la vida de Molins de Rei. I aleshores, 
realment, és veritat que tenim aquests ajuts del Next Generation, que són 394.904 euros, 
que realment estem ja... Us dic més o menys en què s'han posat: marketplace; acord KM0; 
guixetes refrigerades amb software; senyalètica intel·ligent; tòtems comercials; instal·lació 
de punts de recàrrega de vehicles elèctrics al pàrquing, que això també és interessant; el 
canvi dels focus del mercat, que tot d'una quan canvia la llum, la vida també canvia, tota 
l'atmosfera; un estudi de packaging; millora de la xarxa wifi; cortines d'aire i esdeveniments 
de dinamització. Això, que ja s'ha parlat moltes vegades a les informatives, però potser no 
havia sortit al Ple, és tot el que s'està ara aplicant i treballant de cara al mercat. Després 
també jo us volia comentar que, és veritat, nosaltres som els mateixos als qui no ens 
agrada portar punts sobrevinguts, és un tema que s'ha parlat al Ple repetides vegades. 
Però realment el 4 de juny vam tenir una reunió amb els paradistes, amb la comissió de 
paradistes, i ens van dir que era un tema primordial per a ells que es licités. Nosaltres en 
un moment determinat aquesta licitació l'havíem posada amb un ritme una mica més baix, 
perquè ens feia molta por això que heu dit vosaltres, que quedés deserta. Havíem de 
replantejar, havíem de reformular. Jo crec que és de sentit comú que quan veus que una 
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cosa que has fet alguna vegada i té un resultat és important parar, plantejar-s'ho altra 
vegada per dir anem a buscar un altre resultat. I en aquest moment creiem que tindrem un 
altre resultat. I, aleshores, amb aquesta reunió que vam tenir, ens van dir és que per a 
nosaltres és molt important, és molt important que la gent quan entra al mercat no hi hagi 
tot un passadís de parades fosques, perquè si no ja no arriben a l'última. Vam veure que 
tenien raó, evidentment, i aleshores ens vam comprometre amb ells a portar la licitació el 
dia d'avui. Jo també dono moltes gràcies. Diré tres noms, que segur que me'n deixo, un és 
el Carles Poyato, la Carme Pi i la Elidia i tot el seu equip, perquè realment han fet una feina 
extraordinària. El document suposo que us l'heu llegit, és un document molt bo. I 
aleshores, gràcies als tècnics de l'Àrea de Serveis Jurídics, ha quedat un document molt 
rodó. I que agraeixo molt els vostres comentaris perquè per sobre de tot s'han primat els 
interessos dels paradistes i el projecte del mercat. I això és el que volem portar avui a 
aprovar.

Sr. Alcalde:

Hi hauria ocasió d'un segon torn d'intervencions. Un segon, que dona la paraula. Cesca 
Riera, endavant. És que si no apaguem... Però és que està encès, per això ho deia.

Sra. Riera:

Disculpeu. Breument, només comentar, que me n'havia oblidat, la novetat que hi ha a les 
clàusules actuals pel que fa al tema del pagament. Això penso que és una qüestió positiva 
per a les persones que volen optar-hi. Hem recollit diverses vegades la queixa que no es 
pot efectuar una entrega o un pagament tot de cop per entrar i tenir la parada. Llavors, 
volem valorar-ho d'una manera positiva, perquè entenem que això diversifica la possibilitat 
que les persones de tot tipus hi puguin tenir accés. Res més.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Ara sí que... Sí? Doncs, senyora Galobart i senyor Ramon Sánchez, 
endavant.

Sra. Galobart:

Bé, jo també seré molt breu. Regidora, és pressió, se'n diu pressió el que han fet els 
paradistes, fa un any i dos mesos de mandat i és un tema que estava allà sobre la taula 
des de feia molts mesos. I els paradistes han apretat, és la seva feina i l'han fet molt bé. El 
parar i mirar-ho... Jo soc també a vegades de paro i miro, eh? Però després d'un any i dos 
mesos amb els fons Next Generation que ja ens els hem gastat amb wifi i amb guixetes... 
Tot, no, alcalde, perdó, tot, no. Però bé, ella ja m'està entenent el que li estic dient. Llavors, 
és a dir, el para i reflexiona em sembla molt correcte, però estem en un punt sobrevingut 
perquè, evidentment, els paradistes han apretat perquè l'Ajuntament s'assegués, regidora, 
perquè vostè s'assegués amb els paradistes del mercat i això es pogués tirar endavant. I 
tots ho sabem. No és una reivindicació que ells hagin vingut i s'hagin llevat un dia i hagin 
dit «anem». No. Fa molt de temps que el mercat sol·licitava i demanava que això es 
limités. I ho sabem tots, Govern i oposició, perquè ho hem parlat 1.555 mil vegades en les 
comissions informatives i tots tenim contacte amb el president del mercat. Per tant, això 
que el Govern volia parlar i mirar, després d'un any i dos mesos, no. Vostè al final, el 4 de 
juliol, s'ha assegut amb els paradistes i per fi s'ha arribat a aquest acord. Ho torno a dir, tot 
i que crec que per temps i formes no són les correctes, perquè ens n'anem al mes d'agost. 
Gràcies.



Secretaria
11/2024/PLE

25 de juliol de 2024

Pàg. 43/73

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

Sr. Sánchez:

Gràcies. Carme, jo crec que una part de la teva intervenció no ha estat molt afortunada. És 
a dir, jo crec que... i h vàrem dir a la comissió informativa i vosaltres vau posar sobre la 
taula que volíeu primer acabar tota la intervenció dels fons Next Generation i després 
repensar i tirar endavant la licitació, que això va ser el que en aquell moment es va 
comentar i crec que vam ser, precisament, tots els grups de l'oposició que vam dir 
«Escolta'm, no veus que hi ha un 30 % de la gent del mercat, de les poques parades que 
queden, que estan a punt de jubilar-se? És que quan treguis la licitació ja no hi haurà 
mercat.» I no ens vau fer cas. Vau dir que vosaltres era aquest el plantejament que teníeu i 
volíeu anar a la vostra. Llavors, és clar, em sap greu que aquí l'oposició, que crec que tots 
anem al mercat, que tots parlem, que tots veiem i que enteníem que la millor solució per al 
mercat i per als paradistes era treure la licitació paral·lelament a les obres que s'estan fent, 
les intervencions que s'estan fent. Crec que això era el més assenyat. I això és el que es fa 
ara. Es fa ara perquè us vau reunir i perquè us ho van dir i ho heu decidit. Home, doncs, 
xapó, xapó. Però és que ja ho havíem dit aquí en comissió informativa i no ens vau fer ni 
cas. Però a vegades un té la sensació que per molt que aporti aquí, el Govern no decideix 
tirar endavant allò que proposa l'oposició, que sembla que perquè sigui l'oposició no pugui 
aportar. Però és que no era un tema d'aportar, és que era de sentit comú. Veure el mercat 
com està actualment no és agradable i si no som capaços de dinamitzar-lo el màxim de 
ràpid possible, quan ens vulguem replantejar què fem amb el mercat és que ja no tindrem 
mercat. Per tant, agrair, primer de tot, tècnicament a tota la regidoria i als departaments de 
la casa tota la feinada que han fet per poder-ho portar en aquests moments. És evident, 
com va dir el Carles, el director de Serveis de l'Àrea de Desenvolupament Econòmic, que 
hi ha aquesta voluntat de treure-ho ara, donar marge suficient perquè les empreses es 
presentin. I una cosa important, que aquesta licitació et permetrà que al cap de dos anys 
es pugui fer una adjudicació directa. Això crec que és un element important que també s'ha 
pogut treballar en aquesta licitació i això són elements que són importants. Però, caram, és 
que ens ho havíem d'haver repensat abans, perquè si no... és que el mercat és un element 
de dinamització de Molins de Rei importantíssim. Molins de Rei, ho dic sempre, ha estat 
sempre centre de comerç i, malauradament, aquests darrers anys estem perdent 
possiblement fuelle, no només pel dinamisme nostre, sinó també pels agents exteriors que 
encara compliquen més la vida. Per tant, és evident que benvinguda sigui aquesta licitació, 
endavant, però ens sap greu, si més no, parlo com Ara Molins, que ho vàrem dir en 
comissió informativa i no se'ns va fer ni cas. I lamentem que després, en una reunió 
posterior, això es tingués en consideració.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Vol acabar?

Sra. Madorell:

A veure, amb els paradistes personalment com a regidora des del mes de juliol de l'any 
passat, tot just començar el mandat, ja ens vam trobar i ens hem vist vàries vegades i 
realment tots vosaltres sabeu que els processos són llargs, laboriosos i, bé, realment que 
no us hem fet cas tampoc no és veritat, perquè el resultat és el dia d'avui. Vull dir que tot 
es recull i tot, al final, es va pensant i es porta a sobre la taula. Aleshores, sí que és veritat 
que hi ha coses noves, no les he llegit totes, la Francesca n'ha comunicat alguna, tu ho 
has posat sobre la taula. I després també una de les coses que se'ns demanava, i per 
acabar, perquè és un tema que creiem que és interessant, moltes vegades quan hi ha 
licitacions no se saben prou, no tothom llegeix el BOP cada dia i tothom s'assabenta d'on 
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hi ha parades i no. Realment, en aquests moments el que s'està preparant és un pla de 
màrqueting i comunicació per fomentar la presentació d'ofertes més enllà de la mínima 
obligatòria. I, aleshores, això també és un dels temes que, parlant amb els paradistes, 
havíem considerat que era interessant. Ens hem informat legalment de tot el que s'ha de 
fer per poder-hi arribar i, aleshores, realment aquesta campanya... Bé, ja se us explicarà i 
es presentarà. Ara no es pot perquè estem en fase d'elaborar-la, però també consideràvem 
que era un tema molt important de moure'ns per la Diputació, moure'ns per altres mercats i 
per publicitar que tenim un mercat molt interessant i que les persones que vulguin crear un 
negoci nou, el mercat és un bon lloc.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Moltes gràcies. Passem a la votació ara sí. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova la present proposta per unanimitat 
dels membres presents.

9.-b) Qüestió Sobrevinguda. Aprovar la continuïtat de la gestió i l'explotació de 
l'Escola Bressol La Traca (7/2024/CONSE).

Es procedeix de la votació sobre la ratificació de la inclusió d’aquest punt, en virtut 
de l’article 82.3 ROF:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5
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ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació acorda la present proposta per unanimitat 
dels membres presents, la ratificació de la inclusió d’aquest punt.

PROPOSTA

Antecedents de fet

1.- El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària celebrada el 28 de maig de 2008, va 
adjudicar la concessió per a la gestió i explotació de la llar d’infants situada al carrer 
Ferran Agulló, 5 (La traca), per un termini de 15 anys de concessió, amb finalització el 31 
de juliol de 2023. El contracte per a la concessió de la gestió i explotació de la Llar 
d’Infants Municipal situada al C/Ferran Agulló, 5 de Molins de Rei (EBM La Traca) es 
va signar amb data 31 de juliol de 2008, i es va adjudicar a la Cooperativa el Cargol de 
Molins, SCCL.

2.- El dia 31 de desembre de 2010 es va aprovar la Resolució d’Alcaldia 3604 en la qual 
es canviava un grup d’Infantil 0 per un grup d’Infantil 1, augmentant així la seva capacitat 
màxima en 5 alumnes, però es va acordar també que l’Ajuntament resta lliurat de la 
participació anual d’aquests cinc alumnes.

3.- El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària celebrada el 29 de juny de 2017 va aprovar 
la modificació del contracte de la gestió la Llar d’Infants la Traca, per acollir l’increment de 
20 places públiques a per al curs 2017-2018.

4.- El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària de 26 de juliol de 2023, va aprovar la 
modificació del contracte de la gestió, per una ampliació de 53 places, en règim de 
concessió, de la llar d’infants La Traca, la pròrroga de la concessió i la cessió de l’espai 
del carrer Sant Isidre, núm. 2, per a ús de la concessió de la llar d’infants La Traca.

5.- El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària de 25 d’abril de 2024, va aprovar la 
modificació de les Ordenances Fiscals C-10 annex 3 reguladora de la taxa per la 
prestació de serveis en les llars d’infants per al curs 2024-2025 (4/2024/ORDEN), en les 
quals es modificava la quota d’escolarització, amb un increment de 183,79 a 190,00 €, 
però que es reduïa en periodicitat, ja que passa de 11 a 10 mesos (de setembre a juny), 
coincidint amb el període de gratuïtat de l’Infantil 2. Així mateix, es crea un taxa per al nou 
servei de casals d’estiu, ofert durant 4 setmanes del mes de juliol, amb un import general 
de 47,50 €/setmana.

6.- Atès l’informe tècnic de la Cap del Negociat d’Educació e. f, de data 10 de juliol de 
2024, relatiu a la proposta de millora de la qualitat del servei de llars municipals i del seu 
accés amb equitat, amb l’establiment d’un nou model unificat del sistema de gestió de les 
escoles bressol i que es concreta en la millora de les condicions econòmiques i laborals 
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de les treballadores de les escoles bressol de El Molí i de La Traca, del qual es desprèn el 
següent:

· Recuperació de la pèrdua de poder adquisitiu, amb una millora de les condicions 
econòmiques consistent en incrementar el salari de les educadores de suport fins al 
sou de les treballadores tutores del Rodó; les educadores tutores tindran un increment 
fins a igualar el sou amb les treballadores del Rodó i les mestres tindran funció de 
coordinadores.

· Igualació de l’horari i calendari diferent respecte a l’Escola Bressol El Rodó: jornada de 
treball de 35 hores, amb un treball intern setmanal de 3h, i el calendari lectiu amb 
finalització de l’atenció al 30 de juny.

7.- Atès l’informe de la Cap del Negociat d’Educació e.f., de data 11 de juliol de 2024, 
d’aprovació d’una nova continuïtat amb noves condicions aplicables per a l’Escola Bressol 
Municipal La Traca, del qual es desprèn:

a) es proposa un canvi de model d’escoles bressol per descontent de les seves persones 
treballadores per la desigualtat de les condicions respecte les persones treballadores de 
l’EB El Rodó, considerant inviable seguir prestant el servei si no es canvien les condicions 
laborals i les condicions econòmiques.

b) des del Negociat d’Educació s’està treballant en un canvi de model de les escoles 
bressol, amb la voluntat d’aprofundir en aspectes de qualitat, d'equitat i d'excel·lència. Un 
primer pas per treballar aquesta qualitat és assegurar el treball intern del personal 
educador durant el mes de juliol, però alhora vol oferir també un servei a les famílies, de 
manera complementària i voluntària, per atendre els seus infants, en unes condicions 
similars que la resta de les etapes educatives

c) es planteja el manteniment de l’aportació econòmica per part de l’Ajuntament en 11 
mensualitats i l’obligació de prestació del servei del casal d’estiu, amb monitoratge i 
una coordinació especialitzada durant el mes de juliol.

d) Que la previsió per al curs 2024-2025 es preveu per a 133 places, amb el tancament 
d’una línia de I2, per la davallada del padró dels infants nascuts al 2022, i l’obertura d’una 
línia de I1, per l’increment d’infants nascuts al 2023, fet que s’ha tingut en compte 
amb l’elaboració del pressupost, però amb la reducció de 5 places aprovades en la la 
resolució d’Alcaldia 3604 de 31 de desembre de 2010.

e) Que per al curs 2024-25, hi ha un infant amb necessitats educatives que necessita del 
servei de vetllador/a, d’acord amb la sol·licitud de la Direcció de La Traca, de data 10 de 
juliol de 2024, amb núm. 2024016260 de registre d’entrada.

f) La despesa prevista pel curs 2024-2025, amb concordança amb el pressupost presentat 
per la Cooperativa El Cargol de Molins, SCCL, és la següent:

g)
Curs 2024-2025 Import Pressupo

st

Servei escolarització, setembre a desembre 2024 (389,50 € x 128 
alumnes x 4 mesos) 199.424,00 € 2024

Gratuïtat Infantil 2, setembre a desembre 2024 (190,00 € x 60 alumnes x 4 
mesos) 45.600,00 € 2024

Servei de vetlladora, setembre desembre 2024 (2.512,36 € x 4 mesos)
10.049,45 € 2024
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Total 2024 255.073,45 €

Servei escolarització, gener a juliol 2025 (389,50 € x 128 alumnes 
x 7 mesos) 348.992,00 € 2025

Gratuïtat Infantil 2, gener a juny 2025 (190,00 € x 60 alumnes x
6 mesos) 68.400,00 € 2025

Servei de vetlladora, gener a juliol 2024 (2.512,36 € x 7 mesos) 17.586,55 € 2025

Total 2025 434.978,55 
€

TOTAL CURS 2024-2025 690.052,00 
€

8.- Atès que en el mateix informe, es manifesta la necessària continuïtat, amb caràcter 
provisional i transitori per a la gestió del servei EBM La Traca, de titularitat municipal, amb 
l’empresa que ha gestionat fins ara l’escola bressol, El Cargol de Molins SCCL, en règim 
de concessió, amb un màxim de 2 anys, fins que no es resolgui l’encàrrec de gestió 
previst i amb un import total previst per al curs 2024-2025 de 690.052,00€.

9.- Atès l’informe de la TAG de SSJJ de data 11 de juliol de 2024, que informa 
favorablement la proposta de l’acord de continuïtat en la prestació del servei per raons 
d’interès públic, tenint en compte que el servei d’escola bressol és un servei 
imprescindible que ha de prestar l’ajuntament per tal de garantir l’educació infantil al 
infants de la vila.

10.- Atès que l’Ajuntament té constància del consentiment de El Cargol de Molins SCCL, 
per acordar la continuïtat de la prestació del servei amb les noves condicions 
econòmiques i laborals establertes fins a un màxim de 2 anys, segons deriva de la 
instància presentada el dia 10 de juliol de 3024, amb núm. 2024016356 de registre 
d’entrada.

Fonaments jurídics

1.- Atès que d’acord amb la DT1, apartat 2 de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de 
contractes del sector públic, per la qual es transposen a l’ordenament jurídic espanyol les 
directives del Parlament Europeu i del Consell 2014/23/UE i 2014/24/UE, de 26 de febrer 
de 2014 ( en endavant LCSP), estableix que els contractes administratius adjudicats amb 
posterioritat a l’entrada en vigor d’aquesta llei ( 9 de març de 2018), com és el cas que 
ens ocupa, es regeixen, pel que fa a les seves pròrrogues- continuïtat per aquesta norma 
(LCSP), sempre i quan no es produeixin efectes diferents dels que haurien de produir-se 
a l‘empara del PCAP i de la legislació anterior ( Informe 43/08, de 28 de juliol de la JCCA 
de l’Estat).

2.- Atès que a aquest expedient li serà d’aplicació el PCAP i el PPT aprovats pel Ple 
municipal en sessió celebrada el dia 2 d’abril de 2000.
3.- Atès que la vigència de l’acord de continuïtat de la prestació del servei es fixa en el 
període necessari comprés entre el dia 1 d’agost de 2024 i per un termini màxim de 2 
anys, pendent d’un encàrrec de gestió.
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4.- Atès que la despesa derivada de l’acord de continuïtat de la prestació del servei per 
als exercici 2024, es podrà formalitzar amb càrrec a les aplicacions pressupostàries del 
pressupost municipal 2024 que s’indiquen, i si escau, la despesa corresponent als 
exercicis següents, estarà condicionada a l’existència de crèdit suficient i adequat:

3040 323101 22792 Gratuïtat EBM "La Traca"
3040 323101 22794 Gestió EBM "La Traca"
3040 323101 22796 Prestació serveis vetlladora Escoles Bressol Mpals.

5.- Atès que d’acord amb l’art. 62 de la LCSP l’òrgan de contractació designarà un 
responsable del contracte  al que correspondrà supervisar la  seva execució i 
adoptar les decisions i dictar les instruccions necessàries amb la finalitat d’assegurar la 
correcta realització de la prestació pactada.

6.- Atès l’article 63 LCSP relatiu al Perfil del Contractant i la difusió de la informació i 
documents de l’activitat contractual dels òrgans de contractació.

7.- Atès que d’acord amb la disposició addicional segona de la LCSP, i els arts. 23 i 24 de 
les bases d’execució del pressupost municipal la competència com a òrgan de 
contractació del contracte d’origen correspon al PLE.

Atesa la proposta de la Cap del Negociat de data 11 de juliol de 2024.

Atès l’informe jurídic favorable de la TAG de Serveis Jurídics, de la mateixa data.

Atès l’informe de l’Interventor Accidental, de data 19 de juliol de 2024. 

Per tot això es proposa:

Primer: APROVAR a partir de l’1 d’agost de 2024 una continuïtat per a la gestió del servei 
EBM La Traca, de titularitat municipal,   a l’empresa que ha gestionat fins ara l’escola 
bressol, El Cargol de Molins SCCL, en règim de concessió, amb un màxim de 2 anys, fins 
que no es resolgui l’encàrrec de gestió previst i amb un import total previst per al curs 
2024-2025 de 690.052,00 €.

Segon.- APROVAR el preu provisional del mòdul de participació de l’Ajuntament de 
Molins de Rei, per al curs 2024-2025 per un import de 3.895 € per alumne i curs, que 
suposa una mensualitat de 389,50 € (de setembre a juliol), i fins a un màxim de 133 
alumnes, mentre no es resolgui l’auditoria del curs 2024-2025.

Tercer.- APROVAR l’aportació al concessionari per a la gratuïtat de l’escolarització de 
l’Infantil 2 per al curs 2024-2025 corresponent a l’aportació de les famílies per un import 
anual de 1.900,00 € anuals i una mensualitat de 190,00 (de setembre a juny), i fins a un 
màxim de 60 alumnes.

Quart.- APROVAR l’aportació al concessionari per al servei complementari de vetllador/a 
per al curs 2024-2025, per un import de 27.636,00 €, a cobrar en 11 mensualitats de 
2.512,36 €
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Cinquè.- AUTORITZAR I DISPOSAR la despesa màxima total corresponent, per al curs 
2024- 2025, per vinculació jurídica, següent:

Per al període setembre-desembre 2024:

3040 323101 22794 Gestió EBM "La Traca" 199.424,00 €

3040 323101 22792 Gratuïtat EBM "La Traca" 45.600,00 €

3040 323101 22796
Prestació serveis vetlladora Escoles Bressol Mpals.

10.049,45 €

Per al període gener-juliol 2025:

La que correspongui Gestió EBM "La Traca" 362.624,50 €

La que correspongui Gratuïtat EBM "La Traca" 68.400,00 €

La que correspongui
Prestació serveis vetlladora Escoles Bressol Mpals.

17.586,55 €

La despesa corresponent als exercicis següents, estarà condicionada a l’existència de 
crèdit suficient i adequat

Sisè: NOMENAR a la Cap del Negociat d’Educació e.f., o persona que el substitueixi, 
com a responsable del contracte per part de l’Administració.

Setè.- ESTABLIR que la formalització de l’acord es tindrà per efectuada amb l’acceptació 
de la notificació de la resolució que aprova la continuïtat de la prestació, que s’annexarà al 
contracte de data 31 de juliol de 2008.

Vuitè.- ESTABLIR que durant aquest termini de pròrroga regiran els plecs de clàusules 
administratives i tècniques particulars, aprovats pel Ple, en sessió ordinària que es va dur 
a terme el dia 15 d’octubre de 2002, i l’acord plenari en sessió celebrada el 4 de juliol de 
2014, i la resta de documentació contractual i legislació que sigui d'aplicació.

Novè: PUBLICAR aquest acord en el Perfil del Contractant de l’Ajuntament.

Desè.- NOTIFICAR els presents acords a El Cargol de Molins, SCCL, i TRASLLADAR-HO 
als Negociats d’Educació, Serveis Jurídics, Control de Gestió i Intervenció.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara, com els hi he dit, hi ha dues qüestions sobrevingudes que plantegem amb un únic 
debat, però sí que haurem de fer dos vots d'incorporació i dos vots després en el punt. Són 
«Aprovar la continuïtat de la gestió i explotació de l'escola bressol La Traca» i «Aprovar la 
continuïtat de la gestió i l'explotació de l'escola bressol El Molí». Fem, si els sembla, 
l'aprovació de la incorporació respecte a l'expedient de l'escola bressol La Traca.  
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I fem el formalisme de l'expedient de l'escola bressol El Molí.  

Fa l'explicació d'aquest punt el regidor d'Educació, senyor Lucas Ferro. Endavant.

Sr. Ferro:

Moltes gràcies a tots i totes.  

Presenta els punts sobrevinguts 2 i 3

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Alba Cabral, endavant.

Sra. Cabral:

El nostre grup votarà a favor de la renovació de la concessió a la cooperativa El Cargol per 
a la gestió de les escoles bressol La Traca i El Molí, perquè l'entenem com una mesura 
prèvia a la internalització del servei i l'equiparació de condicions de tot tipus amb El Rodó. 
Creiem que l'educació dels més petits des de les escoles bressol és bàsica a l'hora que 
permet conciliar abans la vida familiar i laboral. Millorar les condicions laborals de les 
educadores i tutores és el primer pas per igualar els tres centres que estan lligats a la 
gestió municipal. Lamentem, però, que no s'hagi fet abans, tal com s'havia promès. 
Celebrem que per al proper curs no es cobri el mes de juliol, entès com a mes acadèmic, i 
que només el paguin les famílies que facin el casal previst, tal i com el nostre grup havia 
apuntat en anteriors plens. També, com el nostre grup havia apuntat en anteriors plens, 
celebrem que Molins de Rei es pugui beneficiar de dues subvencions que la Generalitat ha 
atorgat a l'Ajuntament per facilitar l'educació inclusiva i l'equitat de les escoles bressols 
municipals i dins del programa Temps de Cures per l'assistència dels infants del casals 
d'estiu per un import total de poc més de 105.000 euros. Queda feina a fer en tota la 
definició d'aquest primer cicle d'educació infantil, però aquestes mesures van en la línia de 
treballar per l'equitat que mateix informe de la Sindicatura de Greuges apunta. Com dèiem, 
donem suport a aquesta continuïtat de la cooperativa El Cargol en les millores per a les 
persones que hi treballen, però esperem que la promesa d'internalitzar el servei sigui una 
realitat el curs 25-26. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Galobart, endavant.

Sra. Galobart:

Bé, jo en el punt del regidor Serra he sigut molt crítica i en el punt de la regidora Madorell 
també ha sigut molt crítica. És veritat que, el Lucas bé ho sap i ho porta, és un tema que 
domino i que hi he estat bastant a sobre. Regidor, senyor Lucas Ferro, res, la veritat... 
Perquè no t'he dit regidor, t'has enfadat? Bueno, doncs, senyor Lucas Ferro. Igual com en 
els dos punts que he intervingut abans he sigut molt crítica, també m'agrada ser justa i 
quan s'ha de dir que s'ha fet una feina ben feta, s'ha de dir, i en aquest cas crec que l'any 
passat a aquestes alçades estàvem votant l'acord de continuïtat forçada perquè s'havia 
acabat la concessió dels 25 anys de La Traca i El Molí, i ara estem votant que aquests dos 
anys, que esperem que en siguin un, i realment l'any que ve en aquest ple de juliol puguem 
estar votant la internalització. Crec que s'ha fet molt bona feina. Felicitar sobretot els 
tècnics d'Educació, felicitar-te regidor per la feina feta. I res, i només transmetre i potser 
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em dono el deure o, crec, agafo igual la confiança que avui al matí les treballadores de la 
Traca i El Molí m'han enviat un WhatsApp dient que estaven molt satisfetes amb l'acord a 
què heu arribat i, per tant, felicitats.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyor Fabra, endavant.

Sr. Fabra:

Molt bé. Bona tarda. No dubto de la satisfacció de les treballadores i els treballadors de la 
Traca i del Molí, tenint en compte que aquest acord implica un increment del 20 % 
aproximadament del seu salari. Jo tampoc dubto que la negociació li hagin posat molt fàcil, 
perquè vostè no ha negociat res. Vostè no ha negociat res. És a dir, nosaltres estem a 
favor, vagi per endavant, que s'avanci cap a l'equiparació de les condicions de les 
treballadores de la Traca i del Molí amb les del Rodó, però aquest suposat acord, fruit 
d'aquesta suposada negociació a què vostès han arribat, implica en despesa corrent uns 
150.000 euros més a l'any per a l'Ajuntament, i això, traslladat a impostos, implica un 1,5 % 
més d'IBI aproximadament a l'any per cobrir aquesta nova despesa corrent. És així. És 
així, senyor Paz, i vostè ho sap millor que jo, que fa molts anys que està a l'Ajuntament de 
Molins. Nosaltres, per un criteri de prudència financera i tenint en compte que aquí s'estan 
deixant de fer moltes actuacions i s'està havent de prioritzar molt i ajustar molt la despesa, 
aquests triomfalismes per increments tan sobtats de despesa, fruit d'un increment d'un 20 
% salarial d'un dia per l'altre, cosa que això no passa en cap sector i cosa que no passa 
arran de gairebé cap negociació col·lectiva, almenys que jo conegui, potser aquí sí que és 
normal a l'Ajuntament, jo fa només un any que hi estic, que d'un dia per l'altre s'incrementi 
el sou un 20 % d'uns treballadors. Però jo crec que tenint en compte aquest context de 
contenció financera, tot aquest procés d'internalització i tot aquest procés d'equiparació 
s'hauria pogut fer d'una altra manera i potser ho haguéssim hagut de plantejar amb més 
anys i amb un increment més gradual de la despesa corrent, no aquests 150.000 € de cop. 
És la nostra opinió. Evidentment, la seva és una altra, la de la resta de grups de l'oposició 
és coincident amb la seva, no és el nostre cas. Ho repeteixo, no estem en contra del fons, 
en el sentit que trobem lògic que es produeixi aquesta equiparació de condicions i salarial, 
però sí que considerem que quan s'ha dut a terme aquesta negociació no s'han tingut més 
en compte els criteris d'estabilitat financera que haurien de regir sempre qualsevol actuació 
d'aquest estil i d'aquestes característiques per part de l'Ajuntament. I per això ens 
abstindrem, perquè, per una banda estem d'acord cap a on es vol avançar, però aquests 
salts a costa d'increments impositius tan accentuats honestament no ho veiem, no és la 
nostra manera d'entendre la gestió pública i la gestió dels recursos públics.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyor Lucas Ferro, endavant.

Sr. Ferro:

Moltes gràcies. Evidentment, agrair als grups municipals. Hi ha dues coses, Joan Albert, 
que sí que vull dir. La primera és que estic molt d'acord amb tu... Senyor regidor Joan 
Albert, la primera és que estic molt d'acord amb tu. Jo crec que això s'hauria d'haver fet 
amb un increment gradual que acabés l'any que acabava el contracte, que va ser l'any 
passat. És que jo crec que no s'hauria d'haver permès durant tants anys que a igual feina 
es pagués entre un 20 % i un 40 % menys de salari, segons el mode de gestió. No, no, és 
que ja és una anomalia, senyor Sánchez, que hi hagi un mateix servei gestionat de dues 
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formes diferents, un de forma directa i un de forma externa. I el que és anòmal és que 
entre un i l'altre hi hagi diferències entre el 20 % i el 40 % del sou. I jo sí, jo crec que això 
s'hauria d'haver corregit gradualment. El problema és que el contracte va acabar l'any 
passat i, per tant, hi havia d'haver una acció decidida per corregir la desigualtat salarial i de 
condicions de treball que hi ha entre les dues escoles bressol gestionades per la 
cooperativa El Cargol i l'escola bressol El Molí. I aquest era un compromís històric, jo crec 
que un deute històric que tenia aquest Ajuntament i, per tant, qui defineix les condicions 
d'estabilitat perquè això sigui possible és el Govern, que estableix els pressupostos i 
estableix la reserva pressupostària necessària per finançar aquesta despesa, perquè 
considera que és prioritari garantir no només el principi de que a igual treball, igual salari, 
sinó que hi hagi millors condicions de docència, que hi hagi espai per a una cosa tan 
senzilla com perquè les professores puguin tenir espais per fer feina interna, processos de 
formació, puguin fer els traspassos entre infantil 2 i les professores d'infantil 3 de la vila. I 
aquestes condicions a La Traca i al Molí no s'estaven garantint. I és veritat que el canvi 
salarial és abrupte, però jo crec que aquest canvi salarial abrupte el que retrata era una 
situació injusta i cronificada a Molins de Rei des de feia molts anys i que mereixia un acord 
valent, que no tingués por a dir que incrementa un 20 % els salaris, perquè formaven part 
d'un greuge. Res més. Moltes gràcies als grups municipals. Em reitero en el meu 
agraïment a les direccions i a les treballadores de la cooperativa i, evidentment, també al 
negociat d'Educació que ha treballat aquest acord.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Ara ha demanat la paraula la senyora Marta Espona. És el segon torn 
d'intervenció i, per tant, sí que tenim dret. Endavant.

Sra. Espona:

Gràcies. Només volia fer una puntualització. Entenc que ens plantegem els temes que ens 
ocupen des del punt de vista econòmic, perquè evidentment fa una estona estàvem parlant 
que costa treure diners d'una partida cap a una altra, etcètera. Però estem parlant de 
l'educació dels més petits i estem parlant d'una aposta que l'Ajuntament va iniciar fa molts 
anys intentant fer una ampliació del Rodó igualment com a servei municipal. I, en tot cas, 
els que hem estat en altres mandats i no hem negociat res perquè hem estat igualment a 
l'oposició, hem viscut aquesta demanda de totes dues escoles bressol de regularització 
d'aquesta situació en tots els punts de vista. Però crec que, com en moltes coses, aquí 
s'ha de partir també de les prioritats que cadascú es marqui. En aquest cas, nosaltres hi 
hem votat a favor, malgrat que certament aquest increment econòmic que costarà, perquè 
creiem que és una prioritat com a administració –abans ho deia per altres temes– propera 
a la ciutadania que tiri endavant amb l'educació més bàsica, a banda de la conciliació que 
això representa. Però crec que hem de trencar una llança en favor d'aquesta educació i, 
sobretot, tenint en compte també les apostes que s'han fet des de la Generalitat, molt 
criticades en altres moments, de gratuïtat d'aquests cicles, que la idea, ja veurem on 
acabarà, però la idea era que en tot cas acabés abastant tot aquest cicle primer. I, per tant, 
jo lamento, en tot cas, que evidentment és un increment que segurament no s'esperava, 
però crec que ja era hora que es fes i, en tot cas, trencarem una llança en favor sempre de 
la municipalització de l'educació bàsica dels més petits. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? senyor Fabra, endavant.
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Sr. Fabra:

Moltes gràcies, alcalde. A veure, diverses qüestions, no? Evidentment que a tots ens 
preocupa l'educació dels més petits. Però és que això és una cosa de sentit comú. 
Evidentment que volem que els més petits tinguin la millor educació possible, però que els 
educadors i les educadores cobrin més no té perquè traslladar-se en una millor educació. 
Que un servei ens costi més no ha de voler dir necessàriament que sigui un millor servei. I 
això ho hem vist amb alguns serveis que s'han internalitzat recentment. Per tant, nosaltres, 
més enllà d'aquest criteri de prudència financera, que potser nosaltres el veiem d'una 
manera i vostès el veuen d'una altra, sí que estem una mica preocupats amb aquesta 
deriva municipalitzadora que té l'actual Govern. I més quan veiem que s'està plantejant 
també la municipalització de la gestió de la gasolinera, que això és un tema que vull treure 
aquí, perquè quan parlem de les coses s'han de parlar en el seu context i estem avançant 
cap a un model de gestió directa a través de l'empresa Molivers de molts serveis diferents. 
És a dir, el mateix ens jurídic gestionarà des de la reposició de benzina fins a la cura dels 
nostres infants, tot des de la mateixa estructura. Tot això és un experiment de governança. 
L'altre dia a la ràdio ho vaig dir, és un experiment de governança pública, assumint 
directament molts serveis diferents a través d'una empresa municipal i no està clar que 
aquest experiment de governança acabi repercutint en uns millors serveis, en un millor cost 
per als molinencs o, com a mínim, el mateix cost. I això és el que ens preocupa. És a dir, el 
que volem és que tots tinguin els millors serveis al millor cost i, de moment, l'únic que hem 
vist amb tots els serveis que s'han internalitzat és que el cost s'ha incrementat i les 
ordenances fiscals s'incrementen i el deute s'incrementa. Però de moment els millors 
resultats a nivell de serveis no els hem vist. I tant de bo –i això li dic amb la mà al cor– en 
el cas de l'educació infantil sí que es produeixin i sí que es donin.

Sr. Alcalde:

Senyor Lucas.

Sr. Ferro:

Només diré dues coses. La primera, que una administració pública gestioni serveis 
diferents no és cap experiment, és la realitat de les administracions públiques al nostre 
país, que gestionen espais sanitaris, infraestructures, serveis a les persones, etcètera. Que 
en aquest cas ho faci una empresa municipal i no la pròpia administració local, no forma 
part de cap anomalia. No, no. Honestament, no. Totes les administracions gestionen 
serveis diferents, totes. Els ajuntaments, les comunitats autònomes, l'Administració de 
l'Estat, etcètera. I una segona cosa que no vull deixar passar i que no vull tampoc fer-ne 
sang, crec que no s'hi val a dir que el 100 % dels treballadors de La Traca i El Molí siguin 
dones i les conseqüències que té o la mirada que té sobre el treball de criança i de cures el 
fet d'haver mantingut condicions tan precàries i tan diferents de treball. I crec que en altres 
àmbits de la funció pública i de la funció privada això no hagués passat mai i no s'hagués 
permès. I crec que aquesta mirada també l'hem de tenir a l'hora de construir igualtat en els 
serveis i en els equipaments municipals. Només volia dir aquestes dues coses. I fer un 
altre agraïment. És veritat que genera tensió econòmica i jo, per tant, també volia agrair al 
conjunt del Govern perquè quan a vegades posem xifres com aquestes sobre la taula, 
evidentment, exigeix i mereix una confiança i una predisposició i una convicció compartida 
el fet de fer una millora com aquesta. I, per tant, estava a l'acord de Govern, i jo agraeixo 
també al nostre soci i al conjunt del Govern haver impulsat conjuntament aquesta millora.

Sr. Alcalde:
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Molt bé. Saben que no acostumo a parlar abans de les votacions, però tinc la potestat per 
fer-ho i avui, entre d'altres coses, ho faré per doble funció, se m'ha al·ludit els anys que 
porto en aquesta sala de plens i, a més a més, també en part d'aquests anys vaig ser 
regidor d'Educació. I, per tant, en aquest concepte, aquest Govern des del primer dia va 
tenir clar que era el mandat de les llars d'infants i ho va posar com a prioritat, està reflectit 
en l'acord de Govern. Per tant, no són paraules buides, és contrastable i transparent amb 
la resta de la ciutadania. I sempre podem dir allò de «i com és que no s'ha fet abans?» 
Però, és clar, és que el marc jurídic que teníem fins ara no ho permetia i, per tant, en el 
primer moment que ens hi hem posat en serio, de debò, que teníem l'oportunitat de fer-ho i 
que hi ha hagut una voluntat política de plasmar-ho i d'aconseguir-ho, doncs, trobem molts 
arguments a favor de fer-ho, molts. I, senyor Fabra, no en trobem ni un per no fer-ho, ni un. 
No cal espantar la ciutadania que si això representarà un 1,5 % més de pressió fiscal, no 
cal. Igual que segurament quan diuen que s'incrementa la retribució dels treballadors 
municipals amb 2,5 punts, ja directament els traslladen pressió fiscal. No és això. Són 
termes de justícia i termes que volem valorar, premiar, dignificar la funció pública. I hi ha 
també veus a la casa que posen en qüestió realment el model que hi ha hagut, no des de 
la qualitat de l'educació, sinó de la prestació del servei. Que hi hagués una llar d'infants de 
prestació directa mitjançant el capítol 1 de l'Ajuntament i dues de concessió, què és una 
forma de gestió igualment legítima, però en el mateix servei. I, per tant, aquest Govern ho 
ha dit clarament des del primer moment treballarem i apostarem per una internalització 
d'aquest servei, per una internalització d'aquest servei i perquè les mateixes treballadores 
que presten el mateix servei de llar d'infants tinguin les mateixes condicions, les mateixes, 
laborals i d'interlocució amb els centres escolars i amb les famílies, que ara no ho poden 
fer. I, per tant, deixi'm dir que crec que avui només per aquest punt, ja és un gran dia per a 
un conjunt de treballadores importants al municipi i per a un conjunt de famílies del 
municipi, que és veritat que no serà directament, però que tenen més probabilitats de 
valorar més positivament el servei de llar d'infants. Per cert, servei en què cada any reben 
els grups municipals al Consell Municipal les enquestes de satisfacció que es passen a les 
famílies i que és un dels serveis més ben valorats del municipi, més ben valorat, el 8,6. 
Volem més, volem l'excel·lència, volem garantir aquest servei per al conjunt de les famílies 
molinenques. I sens dubte, avui és una mesura que ajudarà, sens dubte. I escolti, no cal 
fer progressivitat, cal aconseguir aquesta justícia en el primer any que es pot. Per tant, des 
d'aquest punt de vista, passem a la votació. Faríem l'expedient de La Traca i després el del 
Molí.  

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 17 4
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Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  la present proposta per 17 vots a 
favor del PSC (9), ECP (2), ERC (5), Enlaira Molins (1) i, 4  abstencions d’ Ara Molins.

9.-c) Qüestió Sobrevinguda. Aprovar la continuïtat de la gestió i l'explotació de 
l'Escola Bressol El Molí (8/2024/CONSE)

Es procedeix de la votació sobre la ratificació de la inclusió d’aquest punt, en virtut 
de l’article 82.3 ROF:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació acorda la present proposta per unanimitat 
dels membres presents, la ratificació de la inclusió d’aquest punt.
  
PROPOSTA

Antecedents de fet

1.- En data 24 de desembre de 2002 es va signar el document públic administratiu de 
formalització del contracte de gestió de l’escola bressol municipal (EBM en endavant) El 
Molí, situada a l’avinguda de Caldes núm. 20, regit pel pels plecs de clàusules 
administratives particulars aprovats en el Ple Municipal en sessió extraordinària de 15 
d’octubre de 2002, per un termini de la concessió de 15 anys, més dues pròrrogues d’1 
any, comptant de l’1 d’agost fins al 31 de juliol següent, amb les tarifes aplicables pel 
servei d’escolarització pel primer i segon curs de funcionament següents:

tarifes aplicables
curs 2002-

03
curs 2003-

04
jornada completa 245,05 € 213,75 €
mitja jornada matí 165,49 € 144,34 €
mitja jornada tarda 110,33 € 96,23 €
ampliació per hora 47 € 45,10 €
hora esporàdica 12,49 € 11,98 €
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2.- Que mitjançant l’acord de Ple, en sessió extraordinària celebrada el dia 4 de juliol de 
2014, es va aprovar la modificació del contracte de gestió i explotació de la LLIM El Molí 
amb efectes dels del curs escolar 2013-2014 i següents, en referència a la retribució al 
concessionari de 1.100 € per plaça escolar ocupada i per curs, fins un màxim de 61 
places.

3.- Atès que en data 29 de juny de 2017, el Ple de l’Ajuntament va acordar l’aprovació de 
la primera pròrroga del contracte de gestió de l’EBM El Molí, pel període de l’1 d’agost de 
2018 al 31 de juliol de 2019.

4.- Atès que en data 31 de maig de 2018, el Ple de l’Ajuntament va acordar l’aprovació de 
la segona pròrroga del contracte esmentat, pel període de l’1 d’agost de 2018, al 31 de 
juliol de 2019.

5.- Atès que mitjançant acord de Ple, en sessió ordinària duta a terme el 25 de juliol de 
2019, es va aprovar la pròrroga de la gestió del servei EBM El Molí amb l’empresa que ha 
gestionat fins ara l’escola bressol, El Cargol de Molins SCCL, amb les mateixes 
condicions, a partir de l’1 de juliol del 2019 i fins que no es resolgui la gestió d’aquest 
servei.

6.- Atès l’informe tècnic de la Cap del Negociat d’Educació e. f, de data 10 de juliol de 
2024, relatiu a la proposta de millora de la qualitat del servei de llars municipals i del seu 
accés amb equitat, amb l’establiment d’un nou model unificat del sistema de gestió de les 
escoles bressol i que es concreta en la millora de les condicions en el que es proposa el 
següent:

· Recuperació de la pèrdua de poder adquisitiu, amb una millora de les condicions 
econòmiques consistent en incrementar el salari de les educadores de suport fins al 
sou de les treballadores tutores del Rodó; les educadores tutores tindran un increment 
fins a igualar el sou amb les treballadores del Rodó i les mestres tindran funció de 
coordinadores.

· Igualació de l’horari i calendari diferent respecte a l’Escola Bressol El Rodó: jornada de 
treball de 35 hores, amb un treball intern setmanal de 3h, i el calendari lectiu amb 
finalització de l’atenció al 30 de juny.

7.- Atès l’informe de la Cap del Negociat d’Educació e.f., de data 10 de juliol de 2024, 
d’aprovació d’una nova continuïtat amb noves condicions aplicables per a l’Escola Bressol 
Municipal El Moli, del qual es desprèn:

a) es proposa un canvi de model d’escoles bressol per descontent de les seves persones 
treballadores per la desigualtat de les condicions respecte les persones treballadores de 
l’EB El Rodó, considerant inviable seguir prestant el servei si no es canvien les condicions 
laborals i les condicions econòmiques.

b) des del Negociat d’Educació s’està treballant en un canvi de model de les escoles 
bressos, amb la voluntat d’aprofundir en aspectes de qualitat, d'equitat i d'excel·lència. Un 
primer pas per treballar aquesta qualitat és assegurar el treball intern del personal 
educador durant el mes de juliol, però alhora vol oferir també un servei a les famílies, de 
manera complementària i voluntària, per atendre els seus infants, en unes condicions 
similars que la resta de les etapes educatives

c) es planteja el manteniment de l’aportació econòmica per part de l’Ajuntament en 11 
mensualitats i l’obligació de prestació del servei del casal d’estiu, amb monitoratge i 
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una coordinació especialitzada durant el mes de juliol.
d) Els imports d’harmonització prevista pel curs 2024-2025, amb concordança amb el 

pressupost presentat per la Cooperativa El Cargol de Molins, SCCL, amb data 10 de juliol 
de 2024 i núm. de registre 2024016363 són els següents:

Concepte Import preus  curs 
24-25

Import taxa 
(famílies)

Import 
subvenció 
Ajuntament

Servei d’escolarització Inf 0 i 1 556,50 € 190,00 € 366,50 €
Servei d’escolarització Inf 2 556,50 € 0 € 556,50 €
Casals d’estiu (setmanal) 47,50 € ---
Mes de juliol --- 366,50 €
Servei d’acollida fix 71,72 € 38,00 € 33,72 €
Servei d’acollida eventual 19,05 € 9,00 € 10,05 €

e) Que des del curs 2022-2023 s’aplica la gratuïtat de l’Infantil 2 per a les famílies i és 
l’ajuntament, que és el beneficiari de la subvenció del Departament d’Educació és qui 
satisfà a l’adjudicatari les quantitats previstes corresponent a l’alumnat d’aquest curs.

Curs 2024-2025 Import Pressupos
t

Servei escolarització, setembre a desembre 
2024 (366,50 € x 61 alumnes x 4 mesos) 89.426,00 € 2024
Gratuïtat Infantil 2, setembre a desembre 2024 (190,00 €
x 40 alumnes x 4 mesos) 30.400,00 € 2024

Total 2024 119.826,00 €
Servei escolarització, gener a juliol 2025 (366,50 € x 
61 alumnes x 7 mesos) 156.495,50 € 2025
Gratuïtat Infantil 2, gener a juny 2025 (190,00 € x 40 
alumnes x 6 mesos) 45.600,00 € 2025

Total 2025 202.095,50 €
TOTAL CURS 2024-2025 321.921,50 €

8.- Atès que en el mateix informe, es manifesta la necessària continuïtat, amb caràcter 
provisional i transitori per a la gestió del servei EBM El Molí, de titularitat municipal, amb 
l’empresa que ha gestionat fins ara l’escola bressol, El Cargol de Molins SCCL, en règim 
de concessió, amb un màxim de 2 anys, fins que no es resolgui l’encàrrec de gestió 
previst i amb un import total previst per al curs 2024-2025 de 321.921,50 €.

9.- Atès l’informe de la TAG de SSJJ de data 11 de juliol de 2024, que informa 
favorablement la proposta de l’acord de continuïtat en la prestació del servei per raons 
d’interès públic, tenint en compte que el servei d’escola bressol és un servei 
imprescindible que ha de prestar l’ajuntament per tal de garantir l’educació infantil al 
infants de la vila.

10.- Atès que l’Ajuntament té constància del consentiment de El Cargol de Molins SCCL, 
per acordar la continuïtat de la prestació del servei amb les noves condicions 
econòmiques i laborals establertes fins a un màxim de 2 anys, segons deriva de la 
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instància presentada el dia 10 de juliol de 3024, amb núm. 2024016360 de registre 
d’entrada.

Fonaments jurídics

1.- Atès que d’acord amb la DT1, apartat 2 de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de 
contractes del sector públic, per la qual es transposen a l’ordenament jurídic espanyol les 
directives del Parlament Europeu i del Consell 2014/23/UE i 2014/24/UE, de 26 de febrer 
de 2014 ( en endavant LCSP), estableix que els contractes administratius adjudicats amb 
posterioritat a l’entrada en vigor d’aquesta llei ( 9 de març de 2018), com és el cas que 
ens ocupa, es regeixen, pel que fa a les seves pròrrogues- continuïtat per aquesta norma 
(LCSP), sempre i quan no es produeixin efectes diferents dels que deurien produir-se a 
l‘empara del PCAP i de la legislació anterior (Informe 43/08, de 28 de juliol de la JCCA de 
l’Estat).

2.- Atès que a aquest expedient li serà d’aplicació el PCAP i el PPT del contracte 
formalitzat en data 24 de desembre de 2002.

3.- Atès que la vigència de l’acord de continuïtat de la prestació del servei es fixa en el 
període necessari comprés entre el dia 1 d’agost de 2024 i per un termini màxim de 2 
anys, pendent d’un encàrrec de gestió.

4.- Atès que la despesa derivada de l’acord de continuïtat de la prestació del servei per 
als exercici 2024, es podrà formalitzar amb càrrec a les aplicacions pressupostàries del 
pressupost municipal 2024 que s’indiquen, i si escau, la despesa corresponent als 
exercicis següents, estarà condicionada a l’existència de crèdit suficient i adequat:

3040 323101 48001 Harmonització tarifes EBM el Molí
3040 323101 48007 Gratuïtat EBM el Molí
3040 323101 48002 Gestió EBM el Molí

5.- Atès que d’acord amb l’art. 62 de la LCSP l’òrgan de contractació designarà un 
responsable del contracte al que correspondrà supervisar la seva execució i adoptar les 
decisions i dictar les instruccions necessàries amb la finalitat d’assegurar la correcta 
realització de la prestació pactada.

6.- Atès l’article 63 LCSP relatiu al Perfil del Contractant i la difusió de la informació i 
documents de l’activitat contractual dels òrgans de contractació.

7.- Atès que d’acord amb la disposició addicional segona de la LCSP, i els arts. 23 i 24 de 
les bases d’execució del pressupost municipal, la competència com a òrgan de 
contractació del contracte d’origen correspon al PLE.

Atesa la proposta de la Cap del Negociat de data 11 de juliol de 2024.

Atès l’informe jurídic favorable de la TAG de Serveis Jurídics, de la mateixa data.

Atès l’informe de l’Interventor Accidental, de data 19 de juliol de 2024. 
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Per tot això es PROPOSA:

Primer: APROVAR a partir de l’1 d’agost de 2024 una continuïtat, de caràcter provisional i 
transitori, per a la gestió del servei EBM El Molí, de titularitat municipal, a l’empresa que 
ha gestionat fins ara l’escola bressol, El Cargol de Molins SCCL, en règim de concessió, 
amb un màxim de 2 anys, fins que no es resolgui l’encàrrec de gestió previst i amb un 
import total previst per al curs 2024-2025 de 321.921,50 €.

Segon: Aprovar la despesa màxima per a la gestió del curs escolar 2024-2025, per un 
import de 321.921,50 €, corresponent a l’harmonització de preus, més 67.100,00€, 
corresponents a la gestió del servei.

Tercer.- APROVAR els preus aplicables, l’harmonització de l’Infantil 0 i 1 i la gratuïtat de 
l’escolarització de l’Infantil 2, pel curs 2024-2025 per un màxim de 61 places i següent 
curs, dels serveis de l’EBM El Molí següents, mentre no es resolgui l’auditoria del curs 
2023-2024.:

Qua
rt.- 
AP
RO
VA
R 

l’aportació al concessionari per a la gratuïtat de l’escolarització de l’Infantil 2 per al curs 
2024-2025 corresponent a l’aportació de les famílies per un import anual de 1.900,00 € 
anuals i una mensualitat de 190,00 (de setembre a juny), i
fins a un màxim de 40 alumnes. 
Cinquè.- AUTORITZAR I DISPOSAR la despesa màxima total corresponent, per al curs 
2024- 2025, per vinculació jurídica, següent:

Per al període setembre-desembre 2024:

3040 323101 48001 Harmonització tarifes EBM el Molí 89.426,00 €
3040 323101 48007 Gratuïtat EBM el Molí 30.400,00 €
3040 323101 48002 Gestió EBM el Molí 24.400,00 €

Per al període gener-juliol 2025:

La que correspongui Harmonització tarifes EBM el Molí 156.495,50 €
La que correspongui Gratuïtat EBM El Molí 45.600,00 €
La que correspongui Gestió EBM el Molí 42.700,00 €

la despesa corresponent als exercicis següents, estarà condicionada a l’existència de 
crèdit suficient i adequat

Concepte Import preus 
curs 24-25

Import taxa 
(famílies)

Import 
subvenció 
Ajuntament

Servei d’escolarització Inf 0 i 1 556,50 € 190,00 € 366,50 €
Servei d’escolarització Inf 2 556,50 € 0 € 556,50 €
Casals d’estiu (setmanal) 47,50 € ---
Mes de juliol --- 366,50 €
Servei d’acollida fix 71,72 € 38,00 € 33,72 €
Servei d’acollida eventual 19,05 € 9,00 € 10,05 €
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Sisè.- ESTABLIR que la formalització de l’acord es tindrà per efectuada amb l’acceptació 
de la notificació de la resolució que aprova la continuïtat de la prestació, que s’annexarà 
al contracte de data 24 de desembre de 2002.

Setè.- NOMENAR a la Cap del Negociat d’Educació e.f., o persona que el substitueixi, 
com a responsable del contracte per part de l’Administració.

Vuitè.- ESTABLIR que durant aquest termini de pròrroga regiran els plecs de clàusules 
administratives i tècniques particulars, aprovats pel Ple, en sessió ordinària que es va dur 
a terme el dia 15 d’octubre de 2002, i l’acord plenari en sessió celebrada el 4 de juliol de 
2014, i la resta de documentació contractual i legislació que sigui d'aplicació.

Novè: PUBLICAR aquest acord en el Perfil del Contractant de l’Ajuntament.

Desè.- NOTIFICAR els presents acords a El Cargol de Molins, SCCL, i TRASLLADAR-HO 
als Negociats d’Educació, Serveis Jurídics, Control de Gestió i Intervenció.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I passem ara a l'altre, el del Molí.  

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 17 4

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  la present proposta per 17 vots a 
favor del PSC (9), ECP (2), ERC (5), Enlaira Molins (1) i, 4  abstencions d’ Ara Molins.

D – MOCIONS
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10- Moció del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya de Molins de Rei 
a favor de la col·locació d’una placa  a la façana de l’Ajuntament per indicar que la 
bandera espanyola oneja a l’edifici per ordre judicial. (Expedient 9/2024/MOCIÓ).

MOCIÓ

“MOCIÓ A FAVOR DE LA COL·LOCACIÓ D’UNA PLACA A LA FAÇANA DE 
L’AJUNTAMENT PER INDICAR QUE LA BANDERA ESPANYOLA ONEJA A L’EDIFICI 
PER ORDRE JUDICIAL

Des de fa molts anys, i de manera consensuada entre les diferents forces polítiques que 
han governat el consistori, a l’edifici de l’Ajuntament, malgrat tenir un espai habilitat per a 
aquest efecte, no hi oneja cap bandera. Aquesta decisió també ha comptat amb un 
important suport de la ciutadania i dona resposta a una voluntat popular dels molinencs i 
molinenques, els quals, de forma reiterada, elecció rere elecció, han donat un ampli suport 
a les opcions favorables a l’autodeterminació de Catalunya i/o al dret a decidir.

En contra d’aquesta voluntat popular i acord polític de no tenir les banderes onejant a 
l’Ajuntament, el 31 de maig de 2022, l’associació Impulso Ciudadano, en cap cas 
representativa de la majoria de la voluntat molinenca, decidí judicialitzar aquest costum i, 
malgrat que s’ha allargat al màxim la intenció de mantenir l’Ajuntament sense banderes, 
una sentència del 4 d’abril passat del Tribunal Superior de Justícia instava l’Ajuntament de 
la vila a tenir les banderes onejant de forma permanent.

Malgrat que entenem que s’ha d’acatar la sentència judicial i que, en conseqüència, des de 
principis d’abril, onegi la bandera espanyola juntament amb la de Molins de Rei, Catalunya 
i la Unió Europea, creiem que cal mostrar públicament la disconformitat de l’Ajuntament 
amb aquesta imposició judicial, ja que aquest fet no s’ha produït per una decisió política, 
sinó per una sentència judicial i l’amenaça d’inhabilitació de l’alcalde en cas de no acatar-
la.

Per tant, a proposta del grup municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya, proposem 
els següents acords:

PRIMER: Penjar una placa a la façana de l’Ajuntament amb la següent inscripció: “La 
bandera estatal està hissada en aquest Ajuntament per imperatiu legal”.

SEGON: La placa es penjarà al costat dret de l’entrada, just assota de la placa que indica 
“Casa de la Vila Ajuntament de Molins de Rei” amb una mida adequada perquè pugui ser 
llegida i que estèticament quedi homogeneïtzada amb l’estètica general de la façana. Les 
lletres seran negres i proporcionades a la mida de la placa. El material serà metacrilat i es 
penjarà abans d'acabar el mes de maig d'aquest any.

Molins de Rei, 19 de juny de 2024”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:
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I ara passaríem al punt de les mocions. En primer lloc, amb el punt 10 de l'ordre del dia, 
que és la «Moció del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya a favor de la 
col·locació d'una placa a la façana de l'Ajuntament per indicar que la bandera espanyola 
oneja a l'edifici per ordre judicial». I fa l'explicació d'aquest punt la senyora Marta Espona. 
Endavant.

Sra. Espona:

Gràcies.  

Presenta el punt 10

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Galobart.

Sra. Galobart:

Jo seré molt breu, no patiu. Res, jo crec que la posició d'Enlaira és més que clara i tot el 
suport a la moció que vàreu presentar. I només un petit apunt a favor d'evidentment posar 
la placa, consensuar, si prospera la moció, el text i l'únic fer el petit apunt que, com bé has 
dit, jo potser no seré tant políticament correcta, és trist i lamentable que dels 21 regidors 
que estem aquí, que hem sigut elegits democràticament, no puguem o hàgim hagut de 
passar aquest debat durant un mes perquè una associació hagi posat un d'això. També 
deixo molt clar i també ho vaig dir en el seu moment que, evidentment, s'ha d'acatar la llei, 
no jugarem des d'Enlaira mai a la vida amb el pa de ningú. És a dir, sabíem que aquesta 
sentència podia inhabilitar l'alcalde i, per tant, evidentment, nosaltres això sota cap 
concepte ho toleraríem, perquè, ho torno a repetir, no ens agrada jugar amb el pa de 
ningú, però és trist que hàgim hagut de fer el debat un mes després. A més, amb un 
informe que tècnicament no ho acaba de deixar ben clar, però igualment nosaltres sí que 
ho diem ben clar i ben alt que sí, estem d'acord en posar una placa conforme la bandera 
espanyola està per imperatiu legal penjada en aquest Ajuntament, quan hi havia un pacte 
pel qual no havia d'onejar. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Senyor Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Jo sí que seré molt breu. Jo crec que... Jo no sé si la placa ha d'onejar o no ha 
d'estar-hi, ha de ser-hi o no ha de ser-hi, doncs, ja onegen les banderes. Però, en tot cas, 
el que ningú ens pot treure és el debat, el debat de poder parlar d'una qüestió que a una 
part important de Molins de Rei preocupa a una altra potser també en sentit contrari. I són 
legítims tots dos àmbits. I aquí jo crec que el que fem avui és debatre sobre un tema que, 
és evident i no ens enganyem, divergeix la gent, tenen sentiments diferents. I això jo crec 
que és important. Per tant, avui debatrem sobre una moció que realment posa sobre la 
taula una resolució que té una realitat política i que ens enfoca cap a un sentit. En aquest 
sentit, nosaltres donarem llibertat de vot als nostres regidors perquè tothom voti el que 
cregui oportú amb lleialtat a la seva consciència.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyor Lucas Ferro, endavant.
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Sr. Ferro:

Jo crec que aquí conflueixen dos debats alhora, un polític de fons, que és el del que 
parlava el Ramon, sobre els símbols, sobre la bandera espanyola, sobre si ha d'onejar o 
no a la nostra vila. Però jo crec que l'informe posa sobre la taula un altre debat que 
segurament és menys interessant de tenir, però que és més rellevant en termes d'aquesta 
moció, que és que en el fons el que diu la jurisprudència del nostre país i el que preveu 
l'informe jurídic és que posar la placa és un compliment simulat de la sentència, que ve a 
ser el mateix que no complir-la. I que, per tant, això té repercussions. Per tant, aquesta 
segona vessant, que potser és més de política antirepressiva que de política nacional, si 
voleu, per a nosaltres és fonamental per entendre la nostra votació. Nosaltres votarem que 
no, a pesar que som un espai que si el debat fos un altre, que si el debat fos polític de si 
posem o no posem la bandera, segurament tindríem pluralitat, perquè també som un espai 
plural en aquest sentit, però entenem que no és de rebut aprovar una moció que després 
no podem executar o no podem garantir que s'executi sense que hi hagi repercussions 
jurídiques per a l'alcalde o per a qualsevol altre membre del Govern o per a qualsevol 
regidor del consistori. Per tant, entenem que no hi ha lloc a aquesta moció.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyor Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Gràcies, alcalde. Bona nit a tots. Avui només he parlat a la part de mocions. A vegades em 
teniu tot el Ple i a vegades no em teniu, coses dels plens. Mireu, debatre sempre està bé i 
és correcte i nosaltres ens hi sumem. Quan hem de debatre, cadascú posa el llistó al seu 
nivell d'importància del debat i del seu nivell de preocupació. I és legítim que cadascú 
pugui pensar que alguna cosa és més important que l'altra. Sí que és veritat que nosaltres 
no estem d'acord en què es puguin evitar els debats pressionant en certa manera per dir 
«escolti, no faci això, perquè això pot ser il·legal». Jo aquí sí que vull dir que al final els 
informes jurídics són el que són, d'interpretació. No podem demanar un informe jurídic de 
l'Ajuntament que ens digui exactament què és el que ha de fer, perquè per a això estan els 
jutges. Vindrà un jutge i dirà. Són els jutges, ens agradi o no, els que diuen com s'ha de 
complir o no la legalitat vigent. I per a nosaltres aquesta és la fase, d'acord? I si al final era 
un tema no escrit, per què nassos hem de continuar escrivint? És que, és a dir, això és el 
que ens molesta d'aquest debat, que als extrems els hi agradi entrar en determinats 
debats, quan en aquest poble, per sort, els que sempre hem mantingut o hem intentat 
defensar aquesta posició de convivència absoluta, i som els primers que hem patit altres 
pressions d'altres tipus, crec que aquesta nostra tradició de dir hi ha determinats acords 
que no fa falta que estiguin escrits, d'acord? Doncs n'hi ha d'altres que no pensen això. 
Com no pensem que nosaltres haguem d'arribar a aquests extrems, nosaltres no estem 
d'acord en la resolució de posar una placa a la façana de l'Ajuntament. Jo no l'he vist al 
Palau de la Generalitat, no l'he vist al Palau del Parlament, no l'he vist a la majoria dels 
municipis d'aquest país, perquè entenc que estan en el mateix debat que nosaltres de 
superació de determinats debats. Jo no estic d'acord amb l’ARSAL i aquí hem vingut vint 
vegades a debatre sobre la llei, que hem de modificar i hem de canviar. I no per això 
demano fer una moció que digui aquest Ajuntament, per imperatiu legal, compleix una llei 
aprovada pel Congrés dels Diputats o algunes lleis que aprova el Parlament de Catalunya 
que obliguen o que aproven determinades competències cap als municipis sense donar-los 
els recursos suficients. I no poso una placa a sota la porta que digui quan la Generalitat ha 
aprovat aquest acord, resulta que jo no tinc els recursos per poder fer-ho, no. Ho explico. I 
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si cal que expliquem que no hi estem d'acord, jo el que li proposo al Grup d'Esquerra 
Republicana és que ho expliquem. I expliquem als mitjans que tenim capacitat de fer-ho i al 
Ple hi estan els mitjans de comunicació, que no hi estem d'acord o que hi ha determinats 
grups que no estan d'acord en que passin determinades coses. I punt. I deixem-ho aquí. 
Perquè si entrem en aquest debat de qui pot més, de la placa o no placa o de 
l'obligatorietat, doncs, jo crec que ens equivoquem i desviem el debat de lo important, del 
que per a cadascú evidentment pot ser important i legítim. Jo no qüestiono que hi hagi el 
debat. Per a nosaltres crec que no val entrar, no és necessari entrar en això. No ho 
considerem, no hi estem d'acord. Crec que no és bo. Crec que, escolta, dins de tot això, al 
final, hem de fer complir les normes encara que no ens agradin i lluitar, en tot cas, cadascú 
amb la seva creença, per canviar-les on toca. I aquesta sí que no és una competència 
d'aquest Ajuntament. Canviar aquesta norma no és una competència nostra. I cadascú ha 
de fer del que té la seva competència, que és el que nosaltres defensem com a grup 
municipal. Per tant, nosaltres hi votarem en contra.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Ara seria el torn de tancar el punt i passar la votació. Endavant.

Sra. Espona:

Gràcies. Bé, en tot cas, quan nosaltres vàrem fer la proposta de la placa no és perquè ens 
il·luminéssim un bon dia, sinó perquè hem vist que en algun lloc aquestes plaques estan 
penjades, però resulta que hi ha hagut una persona o una entitat que ha judicialitzat la 
decisió d'aquell ajuntament. Aleshores, nosaltres, d'alguna manera, un segon objectiu 
d'aquesta moció era evidenciar que malauradament encara estem o tornem a estar 
condicionats per una espasa de la justícia a sobre, depèn de si un te la troba o l'altre no te 
la troba. Creiem que això és molt trist. Fins i tot els termes en què va entrar aquesta 
instància qüestionant que poguéssim debatre aquest tema o no. Perquè, evidentment, com 
molt bé ha començat dient el regidor Miguel Zaragoza, és una qüestió de prioritats o 
d'ideologies o de valors o de digues-li com vulguis i, per tant, per això he començat 
definint-la donant la raó a l'informe com que era una moció política i no una moció amb 
transcendència administrativa. Que no val la pena perdre el temps amb aquestes mocions, 
bé, això, com dèiem fa un moment, és a criteri de cadascú. Nosaltres ho vam voler posar 
sobre la taula veient que en altres poblacions s'havia fet i, per tant, ens va semblar que era 
una proposta que s'havia de fer, evidentment, amb un debat democràtic al darrere i 
acceptant, òbviament, la votació que es produeixi, Només faltaria. Però, en tot cas, que 
tinguem la llibertat als 21 que estem aquí d'opinar el que creguem sobre aquest tema i 
sobre el tema que sigui, no perquè una associació et digui que ho pots fer o que no ho pots 
fer, perquè si per casualitat hagués sonat la xamba i resulta que tots haguessin votat a 
favor, segurament ja hi hauria hagut una repercussió al darrere que ens hagués fet, 
m'avanço el resultat de la votació, però suposo que ja és obvi, i hauríem fet un moviment, 
com també vàrem fer en el cas de les banderes. Que, per cert, la instància de Impulso 
Ciudadano diu que onegin les banderes al terrat, bé, allà on les tenim nosaltres, els pals, 
quan resulta que ja ho estaven, perquè, evidentment, tots vam coincidir que no estàvem 
d'acord amb una inhabilitació de l'alcalde per no penjar una bandera. Per tant, ja estan 
penjades. On no estan presents és aquí a la sala de plens, no sé si ens vindran a buscar 
demà passat perquè no estan aquí posades, però ho diu la seva instància. És a dir, que 
estem arribant també a aquest punt d'intrusisme. Bé, en tot cas, sí, n'ha quedat una, ha 
quedat la de Molins, com a mínim ens ha quedat la nostra. Bé, en tot cas, gràcies per 
debatre-la i...
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Sr. Alcalde:

Si us plau, si us plau.

Sra. Espona:

Perdó? No, en tot cas, falten les que toquen i la de Catalunya també, òbviament. Bé, res 
més.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Passem a la votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 3 1

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 9 11 1

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació acorda no aprovar la present moció per 11 
vots en contra,  PSC (9), ECP (2), 1 abstenció d’Ara Molins (Sra. Rocio Segovia) i 9 
vots a favor d’ERC (5), Ara Molins (3) i Enlaira Molins (1).

11.- Moció del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya de Molins de 
Rei en memòria de Caterina Casas i Maymó (1888-1974), primera regidora a 
l’Ajuntament de Molins de Rei (Exp. 10/2024/MOCIO).-

MOCIÓ

“MOCIÓ D'ERC MOLINS DE REI EN MEMÒRIA DE CATERINA CASAS I MAYMÓ (1888-
1974), PRIMERA REGIDORA A L’AJUNTAMENT DE MOLINS DE REI

Caterina Casas va ser la primera dona a ocupar un càrrec polític a l’Ajuntament de Molins 
de Rei, en el seu cas, en representació d’ERC. Va entrar a formar part del Consell 
Municipal en sessió celebrada el 20 d’octubre de 1936: a partir d’aquí, primer va ser 
assessora del conseller de Sanitat i Assistència Social, i, poc després, va ser nomenada 
consellera de Cultura. És en funció d’aquest càrrec que va presidir el Consell Municipal 
d’Ensenyament. La seva activitat al consistori va durar fins al 4 de juny de 1937. A banda 
de ser regidora, se li reconeixen importants avenços socials que la Guerra Civil va 
estroncar.
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La seva trajectòria ha motivat l'interès, des de fa anys, d’historiadors i erudits per conèixer 
en profunditat la seva història, i els estudis realitzats sobre la seva vida i trajectòria política 
han aportat un ampli coneixement tant de la seva persona com de l'època en què va viure, 
i han permès que la seva història fos recollida en diverses publicacions. De resultes de tot 
plegat, la seva figura va ser reconeguda per aquest consistori i l’any 1996 va nomenar un 
carrer de la vila amb el seu nom. Recentment, aquest mes de juliol, l’Institut Català de les 
Dones també li ha retut homenatge amb una exposició itinerant que anirà per Catalunya 
per donar a conèixer la seva aportació a la societat.

Creiem que aquest any 2024, al celebrar-se el 50è aniversari de la seva mort, és el 
moment idoni per recuperar la seva figura en un exercici de memòria històrica, de respecte 
cap a la història de la vila i de visibilització de les dones, ja que molts molinencs i 
molinenques no en són coneixedors. Estem cada vegada més distants d'una part de la que 
va ser la nostra història propera i que el feixisme va asfixiar durant dècades.

Una bona part dels joves no saben qui és, més enllà del nomenclàtor dels carrers de la 
vila, i crear un espai dedicat a la seva persona pot simbolitzar, a més de dignificar la seva 
memòria, un exercici de reconeixement i justícia en el sentit ampli de la paraula, en la 
mesura que estiguem d'acord en el fet que la figura de Caterina Casas és motiu de ser 
coneguda més enllà de les persones que encara la recorden, ja que va ser una persona 
lligada a l'Ajuntament per haver-ne estat regidora.
Caterina Casas va ser enterrada al Cementiri Municipal, al nínxol del grup Sant Josep 2, 
pis 2n, número 32. Actualment està buit, però les seves restes van ser traslladades a un 
altre nínxol propietat de la família Casas, per ajuntar-la amb altres familiars.

Si creiem que l'espai públic és un element fonamental dels pobles i ciutats, ja que són 
l'artèria i l'escenari que dona vida i imatge de la seva diversitat i pluralitat, i que és l'antídot 
de l'oblit, perquè construeix un sistema de valors i referències històriques, culturals, 
polítiques i socials, com si fos un llibre d'història, creiem que és de justícia que dins 
d’aquest espai de repòs etern existeixi un espai específic que ens recordi la seva figura i 
permeti retre-li periòdicament homenatge, sense que afecti la resta de familiars enterrats 
amb ella al nínxol familiar.

Des del món municipal, és més important que mai que fem palès el nostre compromís amb 
la memòria històrica i el feminisme, i que destinem energies i recursos per a la seva 
recuperació.

Per tot això, el grup municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya de Molins de Rei 
proposa al Ple d'aquest Ajuntament l'aprovació dels següents

ACORDS:

PRIMER.- Refermar-se en la condemna de totes les formes d'oblit polític i discriminació 
que pateixen les dones del període de la dictadura franquista i posar tots els mitjans al seu 
abast per erradicar-la.

SEGON.- Iniciar els tràmits pertinents per escollir l'espai on anirà el monument/túmul dins 
el Cementiri Municipal, amb l’acord dels descendents familiars més directes de Caterina 
Casas, i fer-se càrrec de les despeses que aquest homenatge porti implícites.

TERCER.- Col·locar una placa amb la inscripció:
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En memòria i reconeixement a
Caterina Casas i Maymó (Molins de Rei, 1888-1974),
primera regidora de l'Ajuntament de Molins de Rei

QUART.- Comunicar aquest acord a la Conselleria d’Igualtat i Feminismes, a l’Institut 
Català de les Dones i a les entitats de dones del municipi.

Molins de Rei, 15 de juliol de 2024”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passem al punt 11, que és la «Moció del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de 
Catalunya en memòria de Caterina Casas i Maymó, primera regidora a l'Ajuntament de 
Molins de Rei». Fa l'explicació d'aquest punt, la senyora Cesca Riera. Endavant.

Sra. Riera:

Presenta el punt 11

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Rocío Segovia, endavant.

Sra. Segovia:

Hola, bona tarda. Molins de Rei s'hauria d'omplir de racons, carrers i places en record 
d'aquells molinencs i molinenques que al llarg de la història han treballat pel benestar dels 
ciutadans o que han format part d'un canvi, com és el cas de la senyora Caterina Casas, la 
primera dona regidora de Molins de Rei que va promoure les escoles públiques i pionera 
del municipalisme. Per cert, votarem a favor, és clar. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Doncs, si no hi ha res més, si els sembla, passaríem a votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1
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Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova la present moció per unanimitat 
dels membres presents.

12.- Precs i preguntes.

PREGUNTES FORMULADES PELS GRUPS MUNICIPALS

Grup Municipal d’Esquerra Republicana:

Pregunta:

Bona tarda a tothom. Vaig a llegir la pregunta que em entrat via instància. Ja fa set mesos 
els vam preguntar per l'estat de l'Arxiu Municipal. Posteriorment, hem vist que la Setmana 
Internacional dels Arxius i el Dia Internacional dels Arxius han passat amb més pena que 
glòria pel nostre, ja que només s'han publicat unes fotos a la web que, amb tots els 
respectes, entre això i res, poca diferència hi ha. Almenys l'any passat vam fer un xic més 
d'esforç amb unes portes obertes. Per altra banda, hem constatat també que les retallades 
del pressupost municipal 2024 també han perjudicat l'arxiu. Per tot això, voldríem saber 
com està actualment aquest espai, que no oblidin que és bàsic per a la conservació del 
nostre fons documental, patrimoni i memòria històrica com a vila, molt més que qualsevol 
museu. Fa 7 mesos, la regidora Garcia ens va informar que s'havia incorporat a l'arxiu una 
segona persona a temps complet, però actualment ja no hi és, i desconeixem si ha estat 
substituïda. També ens van explicar que estava en estudi ampliar la jornada laboral de la 
persona que hi està fixa, però tampoc hem rebut cap nova informació sobre això. 
Finalment, també ens van dir que a finals d'aquest 2024 sortiria la plaça interina d'arxiver o 
arxivera per ser incorporada el 2025. Per tant, al desembre ja els preguntarem com ha 
acabat tot aquest tema, perquè, tal com ha passat amb els contractes pendents per evitar 
el pagament de factures, que acabem tenint un informe negatiu de l'interventor, del mes 
que diuen que ho faran a quan ho han fet en realitat, pot distar la cosa bastant de temps. 
Quan ens contestin, els agrairem que no ens tornin a explicar com a novetats els objectius 
que defineixen la feina d'un arxiu, ni que es restauraran o es digitalitzaran documents 
segons dotació pressupostària, perquè ja hem vist que els recursos han anat a menys i de 
nou dependrem que aconseguim subvencions externes. No cal tampoc que ens tornin a 
repetir el nom dels 8 documents que van restaurar, ni que ens recordin que hi haurà obres 
de millora a l'edifici de Ca n'Ametller. Demanem per la feina de l'arxiu. La resta ja ens ho 
va reconèixer que és xapa i pintura externa. Malauradament, veiem que no es plantegen 
una millora específica de l'interior d'un arxiu, que la planta inferior és un niu d'humitat i 
presenta unes condicions inadmissibles per acollir documents que guarden la història de la 
nostra vila. D'acord amb totes aquestes inquietuds, volem fer-los el prec que, si us plau, 
valorin en la justa mesura el que és i representa un arxiu municipal i que se'l creguin com 
es creuen altres equipaments. I la pregunta concreta, ens poden fer una posada al dia de 
com està l'equipament i els seus recursos? Gràcies.

Resposta:

Aquesta pregunta va ser contestada per la Sra. Ainoa García, presidenta de l’Àrea de 
Serveis a les Persones, en el marc del mateix Ple.
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Grup Municipal d’Esquerra Republicana:

Pregunta:

Bona tarda. Una pregunta més breu, però no menys important. Hem observat que en el 
racó del president Companys, que hi ha el monòlit, li falta la placa. No sabem si la placa ha 
estat sostreta, quin motiu ha fet que no hi sigui i si en son conscients i la tornaran a posar 
en breu? A part que, bé, aprofito per comentar l'estat de lleugera deixadesa que té l'espai. 
Arran de les obres, ha anat una miqueta bastant enrere. Entre tot plegat, a veure si es 
podria posar la placa i dignificar-lo una miqueta més. Gràcies.

Resposta:

Aquesta pregunta va ser contestada pel Sr. Xavi Paz, alcalde, en el marc del mateix 
Ple.

Grup Municipal d’Ara Molins:

Pregunta:

Moltes gràcies. Bona tarda a tothom. Jo tinc una pregunta amb relació a si el Govern havia 
previst alguna actuació a la plaça del Palau de Requesens en vistes a la propera 
inauguració, abans que acabi l'any, del Museu del Renaixement. Perquè, com bé sabeu, 
aquella plaça no està en les condicions que es va preveure que estigués quan es va fer 
l'última reforma i, per exemple, no hi ha gespa a la part central. Quan hi ha episodis de 
ventades, per exemple, o hi ha una mica de vent, s'aixeca moltíssima pols i tot plegat és un 
espai que, bé, tot i que no fa tant de la seva reforma, no llueix gaire, la veritat. En vistes a 
que aquest espai recuperarà protagonisme i centralitat amb l'apertura del Museu del 
Renaixement, està previst fer algun tipus d'actuació? Bé sigui una actuació mínima, com el 
tema de la gespa, o si es vol fer una actuació amb més cara i ulls, que, evidentment, tindria 
un major cost. Inclús, tot i que això ja és més agosarat i entenc que potser no és una 
prioritat, però plantejar una reforma més integral de l'espai amb vistes a l'ús que se li ha 
donat, perquè ara és gairebé una zona de joc amb pilota i no tant potser el tipus de plaça 
que es va preveure. Tenim el pati de l'escola del Palau al costat, que es podria obrir per les 
tardes o els caps de setmana perquè es produís aquesta activitat de joc amb pilota que ara 
es produeix a la plaça, i aprofitar la plaça per fer un espai que convidi més les famílies a 
dur a terme activitats o, no ho sé... La meva pregunta és aquesta, no és un prec ni vull 
posar ni ho volem posar des d'Ara Molins cap proposta concreta sobre la taula de moment, 
però simplement preguntar si tenen previst fer alguna cosa.

Resposta:

Aquesta pregunta va ser contestada pel Sr. Xavi Paz, alcalde, en el marc del mateix 
Ple.

Grup Municipal d’Ara Molins:

Pregunta:
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Sí, gràcies. Nosaltres, i només complementant l'aportació del meu company, també si 
pogués ser, fer-la accessible. O sigui, sobretot per a la gent amb cadira de rodes. A la part 
que tocarà més al Palau és una de les actuacions que jo crec que possiblement hauríem 
d'intentar aconseguir que fos accessible també per a la gent amb cadira de rodes. Una 
proposta que ja va venir en l'anterior mandat de part d'una de les entitats de discapacitat 
d'aquest municipi. La meva pregunta va més referida als pressupostos participatius de 
barris del mandat anterior en què es va posar una partida en el pressupost municipal del 
2024, si no recordo malament, d'uns 300.000 euros per a diferents actuacions, crec 
recordar. Però, en tot cas, sobretot aquesta pregunta, com està actualment la situació de 
l'actuació envers un dels barris de muntanya, el de Sant Bartomeu, on hi havia d'anar la 
pista polivalent, una pista que ja vam deixar més o menys dissenyada amb l'arquitecte 
municipal i que pràcticament ja estava per poder-se executar. I ens agradaria saber quin és 
el planning que es té actualment, cap a on avança, si es farà, si no es farà. Ha passat ja 
pràcticament un any. Aquesta pista, un dels objectius principals era poder aconseguir que 
la revetlla de Sant Joan tingués la participació de tots els veïns i veïnes del barri, que fos 
una eina més de socialització, no només del barri de Sant Bartomeu, sinó també dels altres 
barris de muntanya. Per tant, preguntar realment a veure quina és aquesta situació i a 
veure si el proper Sant Joan, doncs, aquesta actuació ja està complerta. Gracies.

Resposta:

Aquesta pregunta va ser contestada pel Sr. Xavi Paz, alcalde, en el marc del mateix 
Ple.

Grup Municipal d’Enlaira:

Pregunta:

Senyor Serra, bona tarda. Si no em falla la memòria, al Ple d'octubre vam entrar amb un 
prec respecte a la normativa de les terrasses. Vam tenir una reunió amb el tècnic, ens va 
facilitar una sèrie d'informació, al mateix Ple vostè va dir que hi havia un canvi de 
normativa. A posteriori de tenir tota la informació, vam enviar un mail, quinze dies després 
ens van dir que no eren les formes. Vam enviar una instància com a grup municipal el 20 
d'abril. Estem a 27 de juny. Bé, és veritat que potser vaig fer una afirmació que s'estava 
incomplint de manera flagrant a la plaça de la Vila l'incompliment de terrasses. Em va dir 
que en un futur, ben aviat, que acabaven d'aterrar, vostè com a regidor, al nou Govern, 
doncs que estaven preparant una normativa. La meva sorpresa és que com que jo sí que 
volto molt pel poble i, de tant en tant, m'agrada anar a prendre alguna cosa amb la família, 
em trobo que a altres places s'ha ficat una normativa extremadament exigent, que jo no hi 
entraré, em sembla perfecte, si s'ha de fer, s'ha de fer. Però la meva pregunta és, u, no 
se'ns ha contestat una instància per petició genèrica feta des de la mateixa regidoria i, 2, 
donarem exemple i farem que totes les terrasses que hi ha a la plaça de la vila compleixin 
la normativa vigent? Moltes gràcies.

Resposta:

Aquesta pregunta va ser contestada pel Sr. Lucas Ferro, regidor de Medi Ambient i 
Serveis Ambientals, en el marc del mateix Ple.
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PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 
SOBRE L’ENTORN PATRIMONIAL DEL MUSEU DEL RENAIXEMENT

Sr. Alcalde:

I, per tant, amb aquest tema hem arribat al punt 12 de l'ordre del dia, que és el punt dedicat 
als «Precs i preguntes». Per tant, ara és el moment que els regidors rebran les respostes 
de les preguntes fetes en el passat Ple del mes de juny i és el moment que puguin fer les 
preguntes pertinents. Endavant.

Sr. Vinyets:

Bé, jo procediré a la lectura de les dues respostes que hem entrat per instància. Per tant, 
s'haurien de respondre... Bé, ja m'heu entès, no sigueu tan papistes. La primera és sobre 
l'entorn patrimonial del Museu del Renaixement. Just fa un any, al Ple de juliol de 2023, els 
vam preguntar per la placa i mosaic del Racó dels Gegants Vells, la placa de la Riuada de 
1898 al Palau dels Requesens i sobre l'estat i accessibilitat del Racó de Lluís Companys. 
Un any més tard, el Racó dels Gegants Vells és impossible de trobar, doncs, no existeix 
cap nomenclàtor que l'indiqui; el mosaic ceràmic d'Eduard Segura ja ens van dir que es va 
destruir a les obres, tot i que es va manifestar la intenció de refer-lo; i la placa del centenari 
dels gegants segueix sense restituir-se. La placa de la riuada segueix, suposem i esperem, 
oculta amb les obres del Palau. I respecte al racó de Lluís Companys, espera la 
restauració del monument de Joan Guitart, també de la placa que el senyalitza, que van 
banalitzar, i segueix sense ser accessible per a persones amb mobilitat reduïda. Ens 
poden posar al dia de quan està previst restituir les plaques, arreglar el monument i fer 
accessible l'espai per a les persones amb mobilitat reduïda? 

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 
SOBRE LA SITUACIÓ DE L'ENTITAT GATS DE MOLINS DE REI I DELS RECURSOS 
QUE LI POT OFERIR L'AJUNTAMENT.

Sr. Vinyets:

I la segona pregunta té relació amb l'entitat Gats de Molins de Rei. A la comissió 
informativa del passat mes de juny, després que el regidor de la matèria ens expliqués els 
encontres entre l'equip de govern i l'entitat Gats de Molins de Rei respecte a les seves 
peticions entorn del control i gestió de les colònies felines ferals, la seva petició de poder 
disposar d'un local municipal propi on facilitar les adopcions i la petició de poder disposar 
d'un solar amb tanca on crear amb els seus propis recursos una reserva felina, se'ns va 
instar a que traslladéssim aquesta mateixa pregunta al Ple de juliol. Per tant, seguint les 
vostres pròpies indicacions i després que el passat 7 de juliol, des d'aquest grup, amb la 
voluntat d'aportar els traslladés informació sobre subvencions disponibles al respecte, 
traslladem la pregunta al Govern de si ens poden posar al dia de la situació de l'entitat 
Gats de Molins de Rei i dels recursos que li pot oferir l'Ajuntament.

Sr. Alcalde:

Hi ha més preguntes? No?

Sr. Sánchez:

Nosaltres, en ares que hi ha molta gent aquí al públic, entrarem per escrit les preguntes.
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Sr. Alcalde:

Responem l'equip de govern i, llavors, passaríem al torn obert de paraules. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Sobre la placa del Racó dels Gegants Vells, com ja saps, està custodiada la part que tenim 
per part de l'Ajuntament. Hem fet reunions. No la podem ubicar al mateix edifici del Palau, 
quan ja sabeu que és un BCIN, i el que hem fet són algunes reunions amb la Colla 
Gegantera perquè el que volem fer, el que ens proposen és fer un nou mosaic al que és 
l'entorn de la plaça i és el que estem treballant conjuntament i el que farem és, una vegada 
tinguem clar el què i el com, reubicar també l'altra placa. És a dir, estem treballant 
aquestes dues reubicacions i nova execució. Pel que ens toca de la placa la riuada, el que 
estem fent és una restauració de la placa perquè, com sabeu, la placa estava trencada i el 
que fem és una restauració de la placa que, en principi, cap al setembre o octubre ja la 
tindrem a disponibilitat i la podrem reubicar. Amb el tema de la zona del Lluís Companys, 
pràcticament es va encarregar el material per a la seva reparació i a finals d'aquest mes 
s'ha rebut la placa i el faristol arreglats. En tot cas, queda pendent de la seva reubicació. I 
del tema de la rampa, que ja n'hem parlat, allò té una dificultat, ja ho hem explicat, 
d'accessibilitat, que és molt difícil de complir des del punt de vista urbanístic, tenint en 
compte, a més, que allò és una zona protegida, ja ho hem parlat moltes vegades, perquè 
s'hauria de fer una rampa massa llarga que entraria dins del que és el carrer i llavors 
comporta això una dificultat.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, ara sí que arribem al punt... Els gats, perdó.

Sr. Ferro:

Sí. És veritat que en comissió informativa, de fet, us vaig dir «pregunteu-me al juliol sobre 
això, que segurament tindré més informació». No en tinc molta més. No només us vaig 
explicar els desencontres, també us vaig explicar els encontres, els punts on estàvem a 
favor. Vam tenir una darrera reunió, de fet amb alcaldia, en què jo no hi vaig ser, perquè va 
ser l'època que vaig tenir Covid, però hem avançat i jo crec que al setembre us podem 
presentar una proposta ferma.

13.-Torn obert de paraules.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. I ara sí que arribem al punt 13 del «Torn obert de paraules». Per tant, 
demaneu pacientment el micròfon per tal que se us senti i ja podeu fer les vostres nostres 
intervencions.

Intervinent 1 (Públic):

Bé, bona nit. [Inaudible]
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I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a indicació de la Presidència, 
quan son les vint-i-una hores i trenta-cinc  minuts, de la qual s’estén la present acta.



L'Alcalde

09/10/2024  12:59:11

Xavi Paz Penche

La Secretària

09/10/2024   15:37:00

Sandra Castelltort Claramunt
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